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Z á p i s
ze 4. zasedání Zastupitelstva Libereckého 

kraje konaného dne 23. 4. 2019

Přítomno 40 členů zastupitelstva kraje (dle přiložené listiny)

Omluveni Ing. Eva Burešová, Mgr. Jaromír Dvořák, Mgr. Jan Korytář, 
PhDr. Hana Maierová, Ing. Radovan Vích

Ověřovatelé zápisu prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D., Mgr. František Lufinka

Zapisovatelka Bc. Martina Bambuszová

1. Zahájení zasedání, určení zapisovatelky, informace o schválení zápisu z předchozího 
jednání

Martin Půta, hejtman, zahájil zasedání zastupitelstva kraje ve 14.05 hodin. Uvítal všechny 
přítomné na 4. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2019. Dále upozornil 
všechny přítomné, že z průběhu zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje bude pro účely 
vyhotovení zápisu pořízen audio-video záznam, který bude po anonymizaci osobních údajů 
uveřejněn na webových stránkách Libereckého kraje.
Požádal přítomné, aby si během zasedání ZK nespouštěli na svých přenosných zařízeních 
přímý přenos z webových stránek LK.
Martin Půta konstatoval, že je přítomno 40 zastupitelů a zastupitelstvo
je tak usnášeníschopné. Sdělil, že se z dnešního jednání omluvili Ing. Eva Burešová, 
Mgr. Jaromír Dvořák, Mgr. Jan Korytář, PhDr. Hana Maierová a Ing. Radovan Vích.

Následně Martin Půta určil zapisovatelkou jednání Bc. Martinu Bambuszovou.

Pan hejtman k zápisu ze 3. zasedání ZK dne 26. 3. 2019 uvedl, že ověřovateli byli 
zvoleni Mgr. Roman Baran a Mgr. Pavel Svoboda. Zeptal se obou ověřovatelů, zda byl zápis 
ověřen a zda k němu byly nějaké připomínky. Poté stejný dotaz položil členům zastupitelstva 
kraje. Připomínky nebyly vzneseny, tímto byl zápis schválen.

2. Volba ověřovatelů

Předkladatel Martin Půta
Navrhl, aby zápis ověřili prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D., a Mgr. František Lufinka.

Oba zastupitelé s návrhem souhlasili.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 146/19/ZK
Volba ověřovatelů

Zastupitelstvo kraje po projednání

v o l í
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ověřovateli zápisu ze 4. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje

- prof. Ing. Josefa Šedlbauera, Ph.D., (ZpLK),

- Mgr. Františka Lufinku (SLK).

HLASOVÁNÍ Č.: 1 PRO: 35 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 1 VÝSLEDEK: byl přijat

3. Volba návrhové komise

Předkladatel Martin Půta
Přečetl obsazení návrhové komise. Následně požádal předsedkyni klubu SLK Bc. Lenu 
Mlejnkovou, aby nominovala náhradního předsedu návrhové komise za pana zastupitele 
Mgr. Jaromíra Dvořáka (SLK). Paní zastupitelka nominovala sebe.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o upraveném návrhu usnesení

USNESENÍ č. 147/19/ZK
Volba návrhové komise

Zastupitelstvo kraje po projednání

v o l í

návrhovou komisi ve složení

- Bc. Lena Mlejnková (SLK), předsedkyně,

- Martin Brož (ANO 2011),

- MUDr. Jan Mečl (ČSSD),

- Jan Dvořák (KSČM),

- Mgr. Juraj Raninec (ODS),

- PhDr. Jaromír Baxa, Ph.D., (ZpLK),

- Bc. Martina Sejkorová, DiS., (SPD+SPO).

HLASOVÁNÍ Č.: 2 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 1 VÝSLEDEK: byl přijat

4. Volba volební komise

Předkladatel Martin Půta
Přečetl obsazení volební komise. Následně požádal předsedkyni klubu SLK Bc. Lenu 
Mlejnkovou, aby nominovala náhradníka za paní zastupitelku Ing. Evu Burešovou (SLK). 
Paní zastupitelka nominovala sebe. Martin Půta dále navrhl, aby náhradníkem za pana 
zastupitele Ing. Radovana Vícha (SPD+SPO) byla zvolena paní zastupitelka Bc. Martina 
Sejkorová, DiS., (SPD+SPO).

Diskuze 
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.
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Hlasování o upraveném návrhu usnesení

USNESENÍ č. 148/19/ZK
Volba volební komise

Zastupitelstvo kraje po projednání

v o l í

volební komisi ve složení

- Ing. Dan Ramzer (ODS), předseda,

- Bc. Lena Mlejnková (SLK),

- Michal Kříž (ANO 2011),

- Tomáš Hudec (ČSSD),

- Pavlína Nováková Hrabálková (KSČM),

- Bc. Zuzana Kocumová (ZpLK),

- Bc. Martina Sejkorová, DiS., (SPD+SPO).

HLASOVÁNÍ Č.: 3 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 1 VÝSLEDEK: byl přijat

5. Návrh programu

Martin Půta sdělil, že všichni zastupitelé byli dne 12. 4. 2019 informováni e-mailem o tom, 
že na Gportálu LK je umístěn návrh programu a materiály pro 4. jednání 
ZK dne 23. 4. 2019.

Dne 18. 4. 2019 jste byli vyrozuměni e-mailem o doplněných bodech

 Bod č. 42 – Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 142/19 – zapojení zůstatku 

disponibilních zdrojů z nerealizovaných výdajů a ostatních příjmů kraje roku 2018 

alokací použitelných finančních zdrojů minulých rozpočtových období do rozpočtu 

kraje 2019

 Bod č. 43 – Dodatky č. 1 ke Smlouvám o finanční spoluúčasti na organizaci Her 

IX. letní olympiády dětí a mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji číslo OLP/5605/2018 

(Jihomoravský kraj) a OLP/5606/2018 (Pardubický kraj)

 Bod č. 44 – Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 152/19 – snížení výdajů 

kapitoly 920 01 – Kapitálové výdaje, odbor kancelář hejtmana, a navýšení výdajů 

kapitoly 920 09 – Kapitálové výdaje, odbor zdravotnictví, navýšení základního jmění 

na nákup Nemocnice Frýdlant a kapitoly 919 03 – Pokladní správa, ekonomický 

odbor, Finanční rezerva na řešení věcných, finančních a organizačních opatření 

orgánů kraje a naplnění Memoranda o spolupráci při zajištění zdravotních služeb v 

areálu frýdlantské nemocnice pro území Mikroregionu Frýdlantsko

Dále informoval, že do desek zastupitelé obdrželi odpověď pana náměstka Ing. Jana Svitáka 
na dotaz pana zastupitele Mgr. Jana Korytáře ohledně soupisu dosavadních nákladů, které 
měl Liberecký kraj v souvislosti s přípravou vnitřního dopravce.
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Hlasování o zařazení nových bodů č. 42, 43 a 44.

HLASOVÁNÍ Č.: 4 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

Dále konstatoval, že tradiční volba přísedících neproběhne v pevnou hodinu, protože se jedná 
o znovuzvolení a přísedící nejsou přítomni. Dále navrhl, aby byl bod č. 44 projednán ve 14.30 
hodin, protože se jednání zúčastní generální ředitel KNL, a.s., MUDr. Richard Lukáš, Ph.D.

Hlasování o návrhu programu jednání

1. Zahájení zasedání, informace o schválení zápisu 
ze 3. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje 
konaného dne 26. 3. 2019

2. Volba ověřovatelů Martin Půta

3. Volba návrhové komise Martin Půta

4. Volba volební komise Martin Půta

5. Návrh programu

6. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva kraje Martin Půta

7. Zpráva o činnosti rady kraje za období 
od 13. března do 2. dubna 2019

Martin Půta

8. Rozhodnutí o poskytnutí neinvestiční účelové 
dotace z rozpočtu Libereckého kraje, kapitoly 
917 01 – Transfery – Česká membránová 
platforma, z.s. – Konference MEMPUR 2019

Martin Půta

9. Návrh na volbu přísedících Krajského soudu v Ústí 
nad Labem – pobočka v Liberci

Ing. Jitka Volfová

10. Majetkoprávní operace – darování pozemků 
v k. ú. Mašov u Turnova (FAMA 2019/02/022)

Ing. Jitka Volfová

11. Majetkoprávní operace – budoucí darování Ing. Jitka Volfová

1. pozemku v k. ú. Zdislava (FAMA 2019/02/063)

2. pozemků v k. ú. Chuchelna (FAMA 2019/02/012)

3. pozemků v k. ú. Semily

12. Majetkoprávní operace – koupě Ing. Jitka Volfová

1. pozemku v k. ú. Žandov u České Lípy

2. pozemků v k. ú. Kvítkov u České Lípy

13. Majetkoprávní operace – budoucí koupě Ing. Jitka Volfová

1. pozemku v k. ú. Příchovice u Kořenova

2. pozemků v k. ú. Roprachtice

3. pozemků v k. ú. Kuřívody a k. ú. Horní Krupá

14. Majetkoprávní operace – darování Ing. Jitka Volfová
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1. pozemků v k. ú. Hnanice pod Troskami

2. pozemku v k. ú. Železný Brod

3. pozemků v k. ú. Raspenava

4. pozemků v k. ú. Frýdlant

15. Majetkoprávní operace – směna pozemků 
v k. ú. Benešovice u Všelibic

Ing. Jitka Volfová

16. Majetkoprávní operace – bezúplatné nabytí 
pozemků v k. ú. Nová Ves u Chrastavy 
a k. ú. Mníšek u Liberce

Ing. Jitka Volfová

17. Majetkoprávní operace – bezúplatné nabytí 
pozemků v k. ú. Polevsko a k. ú. Horní Prysk

Ing. Jitka Volfová

18. Majetkoprávní operace – koupě Ing. Jitka Volfová

1. pozemku v k. ú. Frýdlant

2. pozemku v k. ú. Dětřichov u Frýdlantu

19. Změna zřizovacích listin organizací Centrum 
intervenčních a psychosociálních služeb 
Libereckého kraje, p. o., Domov důchodců 
Jablonecké Paseky, p. o., a změna příloh 
zřizovacích listin organizace OSTARA, p. o., 
Domov důchodců Velké Hamry, p. o., Domov 
pro seniory Vratislavice nad Nisou, p. o., a Domov 
důchodců Český Dub, p. o.

Mgr. Pavel Svoboda

20. Rozhodnutí o poskytnutí účelové investiční dotace 
z rozpočtu Libereckého kraje Nadačnímu fondu 
Ozvěna na projekt „Nákup kompenzačních 
pomůcek a jejich příslušenství pro děti 
se sluchovým postižením“ z kapitoly 917 05 –
Transfery, odbor sociálních věcí

Mgr. Pavel Svoboda

21. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 128/19 –
navýšení nedaňových příjmů kraje z titulu 
nařízeného odvodu odpisů příspěvkových 
organizací a navýšení výdajů kapitoly 913 05 –
Příspěvkové organizace, odbor sociálních věcí 
a úprava výše jednotlivých odvodů z odpisů 
za příspěvkové organizace resortu sociálních věcí 
dle schválených rozpočtů na rok 2019

Mgr. Pavel Svoboda

22. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 130/19 –
Snížení výdajů kapitoly 920 05 – Kapitálové 
výdaje, odbor sociálních věcí, a navýšení výdajů 
v kapitole 920 14 – Kapitálové výdaje, odbor 
investic a správy nemovitého majetku

Mgr. Pavel Svoboda

23. Závazek spolufinancování projektu „Systémová 
podpora práce s rodinou v Libereckém kraji“

Mgr. Pavel Svoboda
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24. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 119/19 –
snížení výdajů kapitoly 917 09 – Transfery odbor 
zdravotnictví a navýšení výdajů kapitoly 912 09 –
Účelové příspěvky PO odbor zdravotnictví, 
poskytnutí mimořádného účelového neinvestičního 
příspěvku Zdravotnické záchranné služby 
Libereckého kraje, příspěvkové organizaci na akci 
„Dny IZS 2019“ včetně podmínek stanovených 
zřizovatelem

MUDr. Přemysl Sobotka

25. Rozhodnutí o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
Libereckého kraje Divadlu F. X. Šaldy Liberec 
a Naivnímu divadlu Liberec na divadelní činnost

Ing. Květa Vinklátová

26. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření 122/19 –
úprava kapitol 914 07 – Působnosti a 917 07 –
Transfery, odboru kultury, památkové péče 
a cestovního ruchu, o poskytnutí neinvestiční 
účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje, 
Memorandum o skalních městech

Ing. Květa Vinklátová

27. Licenční smlouva a Smlouva o převodu ochranných 
známek a další spolupráci mezi Libereckým krajem 
a společnostmi PRECIOSA, a. s. a PRECIOSA -
LUSTRY, a.s.

Ing. Květa Vinklátová

28. Rozhodnutí o poskytnutí individuální dotace 
v rámci kapitoly 917 08 Transfery – Podralský 
nadační fond ZOD na projekt „Vzdělávání aktivně 
– výstavba Centra inkluzivního vzdělávání“

Jiří Löffelmann

29. Úprava Zásad pro poskytování finanční podpory 
z rozpočtu Libereckého kraje a Statutu Dotačního 
fondu Libereckého kraje – doplnění nové oblasti 
podpory „sociální věci“

Ing. Radka Loučková 
Kotasová

30. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 132/19 –
rozhodnutí o poskytnutí dotací z Dotačního fondu 
Libereckého kraje, program 2.7 – Program 
na podporu činností mateřských center

Ing. Radka Loučková 
Kotasová

31. Závazek spolufinancování projektu „Podpora 
populace kuňky ohnivé v EVL Stružnické rybníky“ 
a projektu „Podpora populace kuňky ohnivé v EVL 
Dolní Ploučnice“

Ing. Radka Loučková 
Kotasová

32. Pedagogicko-psychologická poradna, Jablonec 
nad Nisou, příspěvková organizace – změna 
zřizovací listiny

Petr Tulpa

33. Plán rozvoje sportu Libereckého kraje 2018–2021 –
úprava seznamu tradičních akcí

Petr Tulpa
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34. Rozhodnutí o poskytnutí účelových dotací 
projektům ze Seznamu významných akcí 
podporovaných Libereckým krajem v oblasti 
tělovýchovy a sportu

Petr Tulpa

35. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 117/19 –
úprava kapitoly 917 04 – Transfery odboru školství, 
mládeže, tělovýchovy a sportu – Systémová 
podpora vzdělávání žáků zařazených 
do vzdělávacího programu Základní škola speciální

Petr Tulpa

36. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 139/2019 
– zapojení příspěvku Hlavního města Prahy 
na organizaci Her IX. letní olympiád dětí a mládeže 
ČR 2019 do rozpočtu Libereckého kraje

Petr Tulpa

37. Rozhodnutí o poskytnutí účelových dotací 
na úpravu lyžařských magistrál

Petr Tulpa

38. Žádost o prominutí nebo snížení smluvní pokuty 
společnosti SaM silnice a mosty a.s., v souvislosti 
se stavebními akcemi „Silnice III/2706 Horky 
u Dubé, rekonstrukce silnice“ a „Okružní 
křižovatky II/292 a II/289 Semily, ulice Brodská, 
Bořkovská (vč. humanizace)“

Ing. Jan Sviták

39. Změna přílohy č. 1 zřizovací listiny Krajské správy 
silnic Libereckého kraje, příspěvková organizace

Ing. Jan Sviták

40. Písemné informace členové rady kraje

a) Rozpočtová opatření přijatá od 13. 3. 2019 
do 9. 4. 2019

Ing. Jitka Volfová

b) Dopis hejtmana Libereckého kraje generální 
ředitelce CzechInvest ve věci dopravního propojení 
Průmyslové zóny Liberec-Jih

Martin Půta

c) Rozhodnutí o odložení investiční akce 
„Rekonstrukce zařízení Česká Lípa“

Martin Půta

d) Plnění rozpočtu kraje za období leden až březen 
2019

Ing. Jitka Volfová

e) Memorandum o spolupráci mezi Odborem pro 
sociální začleňování Úřadu vlády ČR a Libereckým 
krajem

Mgr. Pavel Svoboda

f) Hry IX. letní olympiády a mládeže ČR 2019 –
informace o stavu příprav

Petr Tulpa

g) Provozně výrobní plán běžné údržby silnic
II. a III. třídy na rok 2019

Ing. Jan Sviták

h) Udělení titulu „Mistr tradiční rukodělné výroby 
Libereckého kraje“

Ing. Květa Vinklátová

i) Vyhlášení soutěže o nejlepší kroniku Libereckého 
kraje

Ing. Květa Vinklátová
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j) Změna ve složení komise rady kraje s názvem 
„Rada pro výzkum, vývoj a inovace v Libereckém 
kraji“

Ing. Radka Loučková 
Kotasová

k) Zpráva o plnění cílů Plánu odpadového 
hospodářství Libereckého kraje za roky 2016–2017

Jiří Löffelmann

l) Přehled veřejných zakázek projednaných 
na 5. a 6. zasedání rady kraje

Ing. Jan Sviták

m) Regionální surovinová politika Libereckého kraje –
průběžná informace o zpracování

Ing. Radka Loučková 
Kotasová

n) Reakce na výzvu pana zastupitele prof. Ing. Josefa 
Šedlbauera, Ph.D. ke zpracování oponentní studie 
k návrhu technických opatření pro zajištění pitné 
vody v regionech Frýdlantska a Hrádecka

Jiří Löffelmann

o) Nález Ústavního soudu č. 2637/17 ze dne 
23. 1. 2018 ohledně povinnosti krajů zajistit 
dostupnost sociálních služeb

Martin Půta

p) Informace o průběhu jednání pracovních skupin 
k tvorbě Strategie rozvoje Libereckého kraje 2021+

Ing. Radka Loučková 
Kotasová

q) Zápis z jednání valné hromady akciové společnosti 
Krajská nemocnice Liberec, a.s., konané dne 
11. 3. 2019

MUDr. Přemysl Sobotka

r) Zápis ze zasedání Komise architektů a urbanistů 
Rady Libereckého kraje konané dne 21. 3. 2019

Ing. Jan Sviták

41. Náměty a připomínky

42. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 142/19 –
zapojení zůstatku disponibilních zdrojů 
z nerealizovaných výdajů a ostatních příjmů kraje 
roku 2018 alokací použitelných finančních zdrojů 
minulých rozpočtových období do rozpočtu kraje 
2019

Ing. Jitka Volfová

43. Dodatky č. 1 ke Smlouvám o finanční spoluúčasti 
na organizaci Her IX. letní olympiády dětí 
a mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji číslo 
OLP/5605/2018 (Jihomoravský kraj) 
a OLP/5606/2018 (Pardubický kraj)

Petr Tulpa
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44. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 152/19 –
snížení výdajů kapitoly 920 01 – Kapitálové výdaje, 
odbor kancelář hejtmana a navýšení výdajů kapitoly 
920 09 – Kapitálové výdaje, odbor zdravotnictví, 
navýšení základního jmění na nákup Nemocnice 
Frýdlant a kapitoly 919 03 – Pokladní správa, 
ekonomický odbor, Finanční rezerva na řešení 
věcných, finančních a organizačních opatření 
orgánů kraje a naplnění Memoranda o spolupráci 
při zajištění zdravotních služeb v areálu frýdlantské 
nemocnice pro území Mikroregionu Frýdlantsko

MUDr. Přemysl Sobotka

HLASOVÁNÍ Č.: 5 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

6. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva kraje

Předkladatel Martin Půta
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Ing. Miloš Tita, předseda Výboru kontrolního
Informoval, že výbor projednal usnesení zastupitelstva, rady kraje a jednotlivých výborů, 
a neshledal žádná faktická pochybení.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 149/19/ZK
Kontrola plnění usnesení zastupitelstva kraje

Zastupitelstvo kraje po projednání

b e r e  n a  v ě d o m í

kontrolu plnění usnesení zastupitelstva kraje,

s o u h l a s í

s posunutím termínu usnesení č. 139/19/ZK z 31. 3. 2019 na 30. 4. 2019

a  v y p o u š t í

ze sledování usnesení č. 397/17/ZK, 194/18/ZK, 404/18/ZK, 509/18/ZK, 26/19/ZK, 
31/19/ZK, 45/19/ZK, 60/19/ZK, 61/19/ZK, 66/19/ZK, 67/19/ZK, 68/19/ZK, 69/19/ZK, 
73/19/ZK, 79/19/ZK, 82/19/ZK, 83/19/ZK, 84/19/ZK, 88/19/ZK, 90/19/ZK, 117/19/ZK, 
123/19/ZK, 125/19/ZK, 126/19/ZK, 128/19/ZK, 131/19/ZK, 141/19/ZK.

HLASOVÁNÍ Č.: 6 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

7. Zpráva o činnosti rady kraje za období od 13. března 2019 do 2. dubna 2019

Předkladatel Martin Půta
Představil projednávaný materiál.
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Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 150/19/ZK
Zpráva o činnosti rady kraje za období od 13. března do 2. dubna 2019

Zastupitelstvo kraje po projednání

b e r e  n a  v ě d o m í

zprávu o činnosti rady kraje za období od 13. 3. 2019 do 2. 4. 2019.

HLASOVÁNÍ Č.: 7 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

8. Rozhodnutí o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje, 
kapitoly 917 01 – Transfery – Česká membránová platforma, z.s. – Konference 
MEMPUR 2019

Předkladatel Martin Půta
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Ing. Tomáš Hocke, předseda Výboru finančního
Konstatoval, že výbor projednal body č. 8, 10–18, 21–24, 26, 30–31, 34–36, 40 a), 40 d), 42 
a 44, a doporučil je ke schválení. K bodu č. 27 výboru nepřijal usnesení, protože chybělo 
vysvětlení toho, co by se mělo stát s penězi, které budou směřovat do projektu Křišťálového 
údolí.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 151/19/ZK
Rozhodnutí o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje, 
kapitoly 917 01 – Transfery – Česká membránová platforma, z.s. – Konference 
MEMPUR 2019

Zastupitelstvo kraje po projednání

r o z h o d u j e

o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje spolku Česká 
membránová platforma, z.s., IČ 22688218, se sídlem Mánesova 1580/17, 470 01 Česká Lípa, 
na projekt Konference MEMPUR 2019, ve výši 50.000 Kč,

s c h v a l u j e

smlouvu o poskytnutí neinvestiční účelové dotace č. OLP/1113/2019 mezi Libereckým 
krajem a spolkem Česká membránová platforma, z.s.

a  u k l á d á

Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku 
a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet kraje na rok 2019.

Termín: 30. 05. 2019
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HLASOVÁNÍ Č.: 8 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

9. Návrh na volbu přísedících Krajského soudu v Ústí nad Labem – pobočka v Liberci

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Požádala pana Ing. Dana Ramzera, aby představil projednávaný materiál a následně provedl 
volbu.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 152/19/ZK
Návrh na volbu přísedících Krajského soudu v Ústí nad Labem – pobočka v Liberci

Zastupitelstvo kraje po projednání

v o l í

na návrh členky Zastupitelstva Libereckého kraje statutární náměstkyně Ing. Jitky Volfové

1. paní '''''''''''' '''''''''''''''' '''''''''''''''''''''''''''

2. paní '''''''''''''''''''' '''''''''''''''''''''''''''

3. paní '''''''''''' ''''''''''''''''''''''''''''

4. paní '''''''''''''''''' '''''''''''''''''''''''

5. paní ''''''''''''''''''''' '''''''''''''''''''''''''''

přísedícími Krajského soudu v Ústí nad Labem – pobočka v Liberci.

HLASOVÁNÍ Č.: 9 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 1 VÝSLEDEK: byl přijat

10. Majetkoprávní operace – darování pozemků v k. ú. Mašov u Turnova 
(FAMA 2019/02/022)

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Ing. Tomáš Hocke
Nahlásil střet zájmů.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 153/19/ZK
Majetkoprávní operace – darování pozemků v k. ú. Mašov u Turnova 
(FAMA 2019/02/022)

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

darování části p. p. č. 1282/1 o výměře 171 m2, nově označená jako p. p. č. 1282/18, ostatní 
plocha způsob jiná plocha, části p. p. č. 1282/1 o výměře 1406 m2, nově označená jako 
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p. p. č. 1282/19, ostatní plocha, způsob využití jiná plocha, části p. p. č. 1282/1 o výměře 
286 m2, nově označená jako p. p. č. 1282/20, ostatní plocha, způsob využití jiná plocha, vše 
vymezeno geometrickým plánem č. 1172-134/2018 ze dne 30. 11. 2018, městu Turnov, 
se sídlem Antonína Dvořáka 335. 511 01 Turnov, IČO 002 76 227, DIČ CZ00276227, 
hodnota daru dle účetní evidence činí 93.150 Kč (slovy: devadesát tři tisíc sto padesát korun 
českých), na pozemcích se nachází stavba chodníku Turnovská - Sobotecká ulice

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení.

Termín: 31. 12. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 10 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

11. Majetkoprávní operace – budoucí darování
1.      pozemku v k. ú. Zdislava (FAMA 2019/02/063)
2.      pozemků v k. ú. Chuchelna (FAMA 2019/02/012)
3.      pozemků v k. ú. Semily

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 154/19/ZK
Majetkoprávní operace – budoucí darování
1.      pozemku v k. ú. Zdislava (FAMA 2019/02/063)
2.      pozemků v k. ú. Chuchelna (FAMA 2019/02/012)
3.      pozemků v k. ú. Semily

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1. budoucí darování části p. p. č. 1466/2 o předpokládané výměře cca 25 m2, ostatní plocha, 
způsob využití silnice, nacházející se v katastrálním území Zdislava, obci Zdislava, 
a evidované na listu vlastnictví č. 173 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, 
Katastrální pracoviště Liberec, městysi Zdislava, se sídlem Zdislava 3, 463 53 Křižany, 
IČO 00481491, s tím, že darovací smlouva bude uzavřena nejdéle do šesti měsíců ode 
dne nabytí právní moci kolaudačního rozhodnutí/souhlasu na stavbu „Bezpečná náves –
řešení bezpečnosti dopravy na návsi městysu Zdislava“, předpokládaná hodnota 
budoucího daru pozemků dle účetní evidence činí 437,50 Kč,

2. budoucí darování části p. p. č. 1824/5 o předpokládané výměře cca 106 m2, ostatní 
plocha, způsob využití ostatní komunikace, části p. p. č. 1907/3 o předpokládané výměře 
cca 2228 m2, ostatní plocha, způsob využití silnice, nacházejících se v katastrálním 
území Chuchelna, obci Semily a evidovaných na listu vlastnictví č. 173 u Katastrálního 
úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště Semily, obci Chuchelna, se sídlem 
Chuchelna 269, 513 01 Semily, IČO 00275760, s tím, že darovací smlouva bude 
uzavřena nejdéle do šesti měsíců ode dne nabytí právní moci kolaudačního 
rozhodnutí/souhlasu na stavbu "Bezpečný chodník Chuchelna - Semily“, předpokládaná 
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hodnota budoucího daru pozemků dle účetní evidence činí 49.014 Kč,

3. budoucí darování části p. p. č. 1485/1 o předpokládané výměře 291 m2, ostatní plocha, 
silnice, části p. p. č. 4115/1 o předpokládané výměře 1691 m2, ostatní plocha, silnice, 
části p. p. č. 4117/1 o předpokládané výměře 132 m2, ostatní plocha, silnice, 
nacházejících se v katastrálním území Semily, obci Semily, evidovaných na listu 
vlastnictví č. 655 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrálního pracoviště 
Semily, městu Semily, se sídlem Husova 82, 513 01 Semily, IČO 00276111, s tím, 
že darovací smlouva bude uzavřena nejdéle do šesti měsíců ode dne nabytí právní moci 
kolaudačního rozhodnutí/souhlasu na stavbu „Bezpečný chodník Chuchelna – Semily, 
předpokládaná hodnota budoucího daru pozemku dle účetní evidence činí 126.840 Kč

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení.

Termín: 31. 12. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 11 PRO: 35 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 2 VÝSLEDEK: byl přijat

12. Majetkoprávní operace – koupě
1.      pozemku v k. ú. Žandov u České Lípy
2.      pozemků v k. ú. Kvítkov u České Lípy

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 155/19/ZK
Majetkoprávní operace – koupě
1.      pozemku v k. ú. Žandov u České Lípy
2.      pozemků v k. ú. Kvítkov u České Lípy

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1. a) koupi 
-části p. p. č. 108/2 o výměře 80 m2, nově označená jako p. p. č. 108/7, ostatní 
plocha, silnice, vymezené geometrickým plánem č. 856-113/2018, ze dne 1. 6. 2018, 
v katastrálním území Žandov u České Lípy, v obci Žandov, evidováno na listu 
vlastnictví č. 970 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště 
Česká Lípa, od ''''''''''''' ''''''''''''''''''''''''' ''''''' '''' '''''''''''''' '''''''''''''' ''''''''''', za vzájemně dohodnutou 
kupní cenu ve výši 8.000 Kč (slovy: osm tisíc korun českých), refundace bude 
uplatněna, předmětná část pozemku je zastavěna silnicí II/262 ve vlastnictví 
Libereckého kraje,

     b) svěření takto nabytých nemovitých věcí k hospodaření Krajské správě silnic 
Libereckého kraje, příspěvkové organizaci, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 
Liberec, IČO 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu vlastnického práva do 
katastru nemovitostí vedeného Katastrálním úřadem pro Liberecký kraj, Katastrální 
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pracoviště Česká Lípa,

2. a) koupi 
p. p. č. 211/8 o výměře 180 m2, lesní pozemek, v katastrálním území Kvítkov 
u České Lípy, obci Kvítkov, evidovaným na listu vlastnictví č. 45 u Katastrálního 
úřadu pro Liberecký kraj, Katastrálního pracoviště Česká Lípa, od Římskokatolické 
farnosti Kvítkov, č. p. 42,  470 01 Kvítkov, IČO 62237861, za vzájemně dohodnutou 
celkovou kupní cenu ve výši 36.000 Kč (slovy: třicet šest tisíc korun českých), 
v rámci investiční akce Silnice III/2624 Česká Lípa – Kozly, rekonstrukce silnice, 
v rámci této akce dojde k trvalému záboru. Refundace nebude uplatněna,

     b) se svěřením takto nabyté nemovité věci k hospodaření Krajské správě silnic 
Libereckého kraje, příspěvkové organizaci, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 
Liberec, IČO 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu vlastnického práva do 
katastru nemovitostí vedeného Katastrálním úřadem pro Liberecký kraj, Katastrální 
pracoviště Česká Lípa

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení.

Termín: 31. 12. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 12 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

13. Majetkoprávní operace – budoucí koupě
1.      pozemku v k. ú. Příchovice u Kořenova
2.      pozemků v k. ú. Roprachtice
3.      pozemků v k. ú. Kuřívody a k. ú. Horní Krupá

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 156/19/ZK
Majetkoprávní operace – budoucí koupě
1.      pozemku v k. ú. Příchovice u Kořenova
2.      pozemků v k. ú. Roprachtice
3.      pozemků v k. ú. Kuřívody a k. ú. Horní Krupá

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1. a) budoucí koupi 
části p. p. č. 3276/3 o předpokládané výměře 69 m2, trvalý travní porost, 
v katastrálním území Příchovice u Kořenova, obci Kořenov, evidované na listu 
vlastnictví č. 1158 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrálního 
pracoviště Jablonec nad Nisou, od manželů ''''''''''''' ''''''''''''''''''''''' ''''''' ''''''' ''''''''''''' '''''''''''''''''' 
''''''''' ''''''''''''' '' ''''''''''''''''''''' '''''''''''''''''' '''''''''''''''''''''''' '''''''''''''''''''''' '''''''' ''''''''''''', za vzájemně 
dohodnutou kupní cenu ve výši 300 Kč za m2, do šesti měsíců ode dne nabytí právní 
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moci kolaudačního souhlasu/rozhodnutí ke stavbě " Silnice II/290 Roprachtice –
Kořenov", refundace nebude uplatněna,

     b) svěření takto v budoucnu nabyté nemovité věci k hospodaření Krajské správě silnic 
Libereckého kraje, příspěvkové organizaci, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 
Liberec, IČO 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu vlastnického práva do 
katastru nemovitostí vedeného Katastrálním úřadem pro Liberecký kraj, Katastrální 
pracoviště Jablonec nad Nisou,

2. a) budoucí koupi 
- části p. p. č. 2014 o předpokládané výměře cca 41 m2, trvalý travní porost,  
- části p. p. č. 2015/1 o předpokládané výměře cca 356 m2, zahrada, 
- části p. p. č. 2015/2 o předpokládané výměře cca 48 m2, trvalý travní porost, 
- části st. p. č. 354 o předpokládané výměře cca 114 m2, zastavěná plocha a nádvoří, 
vše v katastrálním území Roprachtice, obci Roprachtice, evidovaných na listu 
vlastnictví č. 146 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrálního pracoviště 
Semily, od '''''''''''''''''' ''''''''''''''''''''''' ''''''' ''''' '''''''''''' '''''''''''' '''''', za vzájemně dohodnutou kupní 
cenu ve výši 100 Kč za m2 u p. p. č. 2014 a 2015/2 v k. ú. Roprachtice, ve výši 200 
Kč za m2 u p. p. č. 2015/1 v k. ú. Roprachtice, ve výši 300 Kč za m2 u st. p. č. 354 
v k. ú. Roprachtice, do šesti měsíců ode dne nabytí právní moci kolaudačního 
souhlasu/rozhodnutí ke stavbě "Silnice II/290 Roprachtice – Kořenov", v rámci této 
stavby došlo k trvalému záboru. Refundace nebude uplatněna,

     b) svěření takto v budoucnu nabytých nemovitých věcí k hospodaření Krajské správě 
silnic Libereckého kraje, příspěvkové organizaci, se sídlem České mládeže 632/32, 
460 06 Liberec, IČO 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu vlastnického 
práva do katastru nemovitostí vedeného Katastrálním úřadem pro Liberecký kraj, 
Katastrální pracoviště Semily,

3. a) budoucí koupi
části p. p. č. 147/1, o předpokládané výměře cca 2404 m2, lesní pozemek, 
části p. p. č. 149, o předpokládané výměře cca 1016 m2, lesní pozemek, 
vše v katastrálním území Kuřívody, obci Ralsko, evidovaných na listu vlastnictví 
č. 108 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrálního pracoviště Česká 
Lípa,
části p. p. č. 31, o předpokládané výměře cca 1344 m2, lesní pozemek, 
části p. p. č. 32, o předpokládané výměře cca 906 m2, lesní pozemek, 
části p. p. č. 33, o předpokládané výměře cca 11270 m2, lesní pozemek, 
části p. p. č. 40/1, o předpokládané výměře cca 5153 m2, lesní pozemek, 
části p. p. č. 44, o předpokládané výměře cca 1397 m2, trvalý travní porost, 
části p. p. č. 45, o předpokládané výměře cca 532 m2, trvalý travní porost, 
vše v katastrálním území Horní Krupá, obci Ralsko, evidovaných na listu vlastnictví 
č. 3 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrálního pracoviště Česká Lípa, 
od Vojenských lesů a statků ČR, s.p., se sídlem Pod Juliskou 1621/5, Dejvice, 
160 00 Praha 6, IČO 00000205, za kupní cenu stanovenou na základě znaleckého 
posudku navýšenou o náklady vzniklé v souvislosti s prodejem pozemků, do pěti 
měsíců ode dne ukončení stavby „Silnice II/268 Mimoň – hranice Libereckého kraje 
(km 23,000 – 24,673)“,

     b) se svěřením takto v budoucnu nabytých nemovitých věcí k hospodaření Krajské 
správě silnic Libereckého kraje, příspěvkové organizaci, se sídlem České mládeže 
632/32, 460 06 Liberec, IČO 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu 
vlastnického práva do katastru nemovitostí vedeného Katastrálním úřadem pro 
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Liberecký kraj, Katastrální pracoviště Česká Lípa

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení.

Termín: 31. 12. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 13 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

14. Majetkoprávní operace – darování
1.      pozemků v k. ú. Hnanice pod Troskami
2.      pozemku v k. ú. Železný Brod
3.      pozemků v k. ú. Raspenava
4.      pozemků v k. ú. Frýdlant

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 157/19/ZK
Majetkoprávní operace – darování
1.      pozemků v k. ú. Hnanice pod Troskami
2.      pozemku v k. ú. Železný Brod
3.      pozemků v k. ú. Raspenava
4.      pozemků v k. ú. Frýdlant

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1. darování p. p. č. 869/15 o výměře 42 m2 a p. p. č. 869/16 o výměře 57 m2, obě ostatní 
plocha, způsob využití ostatní komunikace, nacházejících se v k. ú. Hnanice 
pod Troskami, obci Hrubá Skála, a evidovaných na listu vlastnictví č. 184 
u Katastrálního pracoviště Semily, obci Hrubá Skála, se sídlem Doubravice 37, 511 01 
Turnov, IČO 00275751, hodnota daru dle účetní evidence činí 2.079 Kč (slovy: dva tisíce 
sedmdesát devět korun českých), jedná se o pozemky pod nově vybudovanými 
dlážděnými autobusovými zastávkami,

2. darování části p. p. č. 3239/1 o výměře 308 m2, nově označené jako p. p. č. 3239/10, 
ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, vymezené geometrickým plánem 
č. 1866-61/2018 ze dne 19. 7. 2018, nacházející se v k. ú. Železný Brod, obci Železný 
Brod, a evidované na listu vlastnictví č. 92 u Katastrálního pracoviště Jablonec 
nad Nisou, městu Železný Brod, se sídlem nám. 3. května 1, 468 22 Železný Brod, 
IČO 00262633, hodnota daru dle účetní evidence činí 30.800 Kč (slovy: třicet tisíc osm 
set korun českých), jedná se o pozemek pod chodníkem,

3. darování p. p. č. 27/2 o výměře 3 m2, ostatní plocha, způsob využití jiná plocha, 
p. p. č. 27/9 o výměře 244 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 27/11 o výměře 136 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 27/13 o výměře 245 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
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p. p. č. 27/17 o výměře 1139 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 27/18 o výměře 156 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace,
p. p. č. 27/23 o výměře 374 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 27/25 o výměře 1380 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 27/29 o výměře 67 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 27/33 o výměře 118 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 27/36 o výměře 80 m2, ostatní plocha, způsob využití jiná plocha, p. p. č. 27/37 
o výměře 555 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 223/4 
o výměře 8 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 1247/4 
o výměře 64 m2, ostatní plocha, způsob využití zeleň, p. p. č. 1247/5 o výměře 696 m2, 
ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 1247/7 o výměře 193 m2, 
ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 1247/8 o výměře 250 m2, 
ostatní plocha, způsob využití jiná plocha, p. p. č. 1247/11 o výměře 237 m2, ostatní 
plocha, způsob využití jiná plocha, p. p. č. 1451/3 o výměře 64 m2, ostatní plocha, 
způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 1451/4 o výměře 335 m2, ostatní plocha, 
způsob využití jiná plocha, p. p. č. 1451/6 o výměře 272 m2, ostatní plocha, způsob 
využití ostatní komunikace, p. p. č. 1451/10 o výměře 58 m2, ostatní plocha, způsob 
využití ostatní komunikace, p. p. č. 1451/13 o výměře 249 m2, ostatní plocha, způsob 
využití jiná plocha, p. p. č. 1451/15 o výměře 99 m2, ostatní plocha, způsob využití 
ostatní komunikace, p. p. č. 1451/19 o výměře 292 m2, ostatní plocha, způsob využití 
ostatní komunikace, p. p. č. 2714/5 o výměře 31 m2, ostatní plocha, způsob využití 
ostatní komunikace, p. p. č. 2714/6 o výměře 50 m2, ostatní plocha, způsob využití 
ostatní komunikace, p. p. č. 2714/9 o výměře 93 m2, ostatní plocha, způsob využití 
ostatní komunikace, p. p. č. 2714/10 o výměře 17 m2, ostatní plocha, způsob využití jiná 
plocha, nacházejících se v k. ú. Raspenava, obci Raspenava, a evidovaných na listu 
vlastnictví č. 681 u Katastrálního pracoviště Frýdlant, městu Raspenava, se sídlem 
Fučíkova 421, 464 01 Raspenava, IČO 00263141, hodnota daru dle účetní evidence činí 
346.800 Kč (slovy: tři sta čtyřicet šest tisíc osm set korun českých), jedná se o pozemky 
pod chodníky a zelení,

4. darování p. p. č. 1230/9 o výměře 70 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní 
komunikace, p. p. č. 1230/10 o výměře 29 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní 
komunikace, p. p. č. 1230/11 o výměře 14 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní 
komunikace, p. p. č. 1230/12 o výměře 126 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní 
komunikace, p. p. č. 1230/14 o výměře 656 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní 
komunikace, p. p. č. 1230/17 o výměře 17 m2, ostatní plocha, způsob využití jiná plocha, 
p. p. č. 3267/2 o výměře 98 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 3267/3 o výměře 101 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 3267/5 o výměře 16 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 3267/8 o výměře 137 m2, ostatní plocha, způsob využití jiná plocha, 
p. p. č. 3287/2 o výměře 62 m2, ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, 
p. p. č. 3287/3 o výměře 52 m2, ostatní plocha, způsob využití zeleň, p. p. č. 3287/5 
o výměře 121 m2, ostatní plocha, způsob využití zeleň, p. p. č. 3287/6 o výměře 102 m2, 
ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 3287/8 o výměře 50 m2, 
ostatní plocha, způsob využití zeleň, p. p. č. 3287/9 o výměře 187 m2, ostatní plocha, 
způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 3287/11 o výměře 57 m2, ostatní plocha, 
způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 3287/14 o výměře 183 m2, ostatní plocha, 
způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 3287/16 o výměře 107 m2, ostatní plocha, 
způsob využití ostatní komunikace, p. p. č. 3287/18 o výměře 128 m2, ostatní plocha, 
ostatní komunikace, p. p. č. 3287/19 o výměře 72 m2, ostatní plocha, způsob využití 
ostatní komunikace, p. p. č. 3287/21 o výměře 47 m2, ostatní plocha, způsob využití 
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ostatní komunikace, nacházejících se v k. ú. Frýdlant, obci Frýdlant, a evidovaných 
na listu vlastnictví č. 2510 u Katastrálního pracoviště Frýdlant, městu Frýdlant, se sídlem 
nám. T. G. Masaryka 37, 464 01 Frýdlant, IČO 00262781, hodnota daru dle účetní 
evidence činí 170.240 Kč (slovy: jedno sto sedmdesát tisíc dvě stě čtyřicet korun 
českých), jedná se o pozemky pod chodníky a zelení

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení.

Termín: 31. 12. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 14 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

15. Majetkoprávní operace – směna pozemků v k. ú. Benešovice u Všelibic

Předkladatelka Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 158/19/ZK
Majetkoprávní operace – směna pozemků v k. ú. Benešovice u Všelibic

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

a) směnu pozemků ve vlastnictví Libereckého kraje a ve správě příspěvkové organizace 
Krajská správa silnic Libereckého kraje, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 
Liberec, IČO 70946078, a to části p. p. č. 1382/1 o výměře 653 m2, nově označené jako
p. p. č. 1382/4, ostatní plocha, způsob využití silnice, části p. p. č. 1382/1 o výměře 32 
m2, nově označené jako p. p. č. 1382/6, ostatní plocha, způsob využití silnice, části 
p. p. č. 1382/1 o výměře 67 m2, nově označené jako p. p. č. 1382/7, ostatní plocha, 
způsob využití jiná plocha, části p. p. č. 1354/4 o výměře 328 m2, nově označené jako 
p. p. č. 1354/7, ostatní plocha, způsob využití jiná plocha, vymezených geometrickým 
plánem č. 164-14/2017 ze dne 25. 4. 2018, nacházejících se v k. ú. Benešovice 
u Všelibic, obci Všelibice, evidovaných listu vlastnictví č. 135 u Katastrálního pracoviště 
Liberec, cena pozemků činí částku 108.000 Kč (slovy: jedno sto osm tisíc korun 
českých),
za pozemky ve vlastnictví '''''''''''''' ''''''''''''''''''''''''' ''''' '''' '''''''''''''' '''''''''''''''' '''''''''', a to části 
p. p. č. 1196 o výměře 519 m2, nově označené jako p. p. č. 1196/2, ostatní plocha, 
způsob využití silnice, části p. p. č. 1211/1 o výměře 36 m2, nově označené jako 
p. p. č. 1211/3, ostatní plocha, způsob využití silnice, části p. p. č. 1213 o výměře 97 m2, 
nově označené jako p. p. č. 1213/2, ostatní plocha, způsob využití silnice, části 
p. p. č. 1222 o výměře 125 m2, nově označené jako díl „a“, části p. p. č. 1221 o výměře 
17 m2, nově označené jako díl „b“, sloučených do nově vzniklé p. p. č. 1222/2 o výměře 
142 m2, ostatní plocha, způsob využití silnice, části p. p. č. 1255 o výměře 531 m2, nově 
označené jako p. p. č. 1255/2, ostatní plocha, způsob využití silnice, části p. p. č. 1290 
o výměře 411 m2, nově označené jako díl „i“, části p. p. č. 1291 o výměře 118 m2, nově 
označené jako díl „j“, části p. p. č. 1291 o výměře 58 m2, nově označené jako díl „k“, 
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části p. p. č. 1293 o výměře 165 m2, nově označené jako díl „l“, části p. p. č. 1299 
o výměře 74 m2, nově označené jako díl „m“, části p. p. č. 1396/2 o výměře 63 m2, nově 
označené jako díl „n“, sloučených do nově vzniklé p. p. č. 1290/2 o výměře 889 m2, 
ostatní plocha, způsob využití silnice, vymezených geometrickým plánem č. 164-14/2017 
ze dne 25. 4. 2018, nacházejících se v k. ú. Benešovice u Všelibic, obci Všelibice, 
evidovaných listu vlastnictví č. 119 u Katastrálního pracoviště Liberec, cena pozemků 
činí částku 221.400 Kč (slovy: dvě stě dvacet jedna tisíc čtyři sta korun českých), směna 
bude provedena s doplatkem, kdy Liberecký kraj doplatí '''''''''''' ''''''''''''''''''''''''' částku ve výši 
113.400 Kč (slovy: jedno sto třináct tisíc čtyři sta korun českých),

b) svěření takto nabytých nemovitých věcí k hospodaření příspěvkové organizaci Krajská 
správa silnic Libereckého kraje, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 Liberec 6, 
IČ 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru 
nemovitostí u Katastrálního pracoviště Liberec

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení.

Termín: 31. 12. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 15 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

16. Majetkoprávní operace – bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Nová Ves u Chrastavy 
a k. ú. Mníšek u Liberce

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 159/19/ZK
Majetkoprávní operace – bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Nová Ves u Chrastavy 
a k. ú. Mníšek u Liberce

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

a) bezúplatný převod p. p. č. 1799/2 o výměře 3 m2, p. p. č. 1799/3 o výměře 1 m2, 
p. p. č. 1799/4 o výměře 1 m2, p. p. č. 1799/5 o výměře 37 m2, p. p. č. 1799/6 o výměře 
30 m2, p. p. č. 1799/7 o výměře 58 m2, vše ostatní plocha, způsob využití silnice, 
nacházejících se v k. ú. Nová Ves u Chrastavy, obci Nová Ves, a evidovaných na listu 
vlastnictví č. 80 u Katastrálního pracoviště Liberec, a dále p. p. č. 1917/7 o výměře 8 m2 
a p. p. č. 1917/8 o výměře 126 m2, obě ostatní plocha, způsob využití silnice, 
nacházejících se v k. ú. Mníšek u Liberce, obci Mníšek, a evidovaných na listu 
vlastnictví č. 189 u Katastrálního pracoviště Liberec, od ČR – Povodí Labe, státního 
podniku, se sídlem Víta Nejedlého 951/1, Slezské Předměstí, 500 03 Hradec Králové, 
IČO 70890005, účetní hodnota daru činí 794,64 Kč (slovy: sedm set devadesát čtyři 
korun českých, šedesát čtyři haléřů), pozemky zastavěny tělesem silnice II/592,

b) svěření takto nabytých nemovitých věcí k hospodaření Krajské správě silnic Libereckého 
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kraje, příspěvkové organizaci se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 Liberec, 
IČO 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru 
nemovitostí u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště Liberec

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení.

Termín: 31. 12. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 16 PRO: 37 PROTI:0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

17. Majetkoprávní operace – bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Polevsko a k. ú. Horní 
Prysk

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 160/19/ZK
Majetkoprávní operace – bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Polevsko a k. ú. Horní 
Prysk

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

a) bezúplatný převod p. p. č. 865/1 o výměře 702 m2, p. p. č. 865/8 o výměře 2 m2, 
p. p. č. 865/9 o výměře 2 m2 a p. p. č. 865/11 o výměře 22 m2, vše ostatní plocha, 
způsob využití ostatní komunikace, nacházejících se v k. ú. Polevsko, obci Polevsko, 
a evidovaných na listu vlastnictví č. 16 u Katastrálního pracoviště Česká Lípa, a dále 
p. p. č. 1512/3 o výměře 25 m2, ostatní plocha, způsob využití silnice, nacházející se 
v k. ú. Horní Prysk, obci Prysk, a evidované na listu vlastnictví č. 22 u Katastrálního 
pracoviště Česká Lípa, od ČR – Lesů České republiky, státního podniku, se sídlem 
Přemyslova 1106/19, Nový Hradec Králové, 500 08 Hradec Králové, IČO 42196451,

b) svěření takto nabytých nemovitých věcí k hospodaření Krajské správě silnic Libereckého 
kraje, příspěvkové organizaci, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 Liberec, 
IČO 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru 
nemovitostí vedeného Katastrálním úřadem pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště 
Česká Lípa

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení.

Termín: 31. 12. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 17 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat
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18. Majetkoprávní operace – koupě
1.      pozemku v k. ú. Frýdlant
2.      pozemku v k. ú. Dětřichov u Frýdlantu

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 161/19/ZK
Majetkoprávní operace – koupě
1.      pozemku v k. ú. Frýdlant
2.      pozemku v k. ú. Dětřichov u Frýdlantu

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1. a) koupi části p. p. č. 3998 o výměře 26 m2, nově označené jako p. p. č. 3998/3, ostatní 
plocha, způsob využití jiná plocha, vymezené geometrickým plánem č. 2971-
211/2017 ze dne 16. 11. 2017, nacházejí se v k. ú. Frýdlant, obci Frýdlant, evidované 
na listu vlastnictví č. 1629 u Katastrálního pracoviště Frýdlant, od obchodní 
korporace Frýdlantské strojírny – Rasl a syn a.s., se sídlem Žitavská 909, 464 01 
Frýdlant, IČO 25006568, za vzájemně dohodnutou kupní cenu ve výši 1.170 Kč 
(slovy: jeden tisíc sto sedmdesát korun českých),

     b) svěření takto nabyté nemovité věci k hospodaření Krajské správě silnic Libereckého 
kraje, příspěvkové organizaci, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 Liberec, 
IČ 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru 
nemovitostí vedeného Katastrálním úřadem pro Liberecký kraj, Katastrální 
pracoviště Frýdlant,

2. a) koupi p. p. č. 1948 o výměře 1229 m2, trvalý travní porost, nacházející se 
v k. ú. Dětřichov u Frýdlantu, v obci Dětřichov, evidované na listu vlastnictví č. 383 
u Katastrálního pracoviště Frýdlant, od '''''''''' '''''''''''' ''''''''''''''''''''''' ''''''' ''''' ''''''''''''' '''''''''''''''''''', 
za vzájemně dohodnutou kupní cenu ve výši 307.250 Kč (slovy: tři sta sedm tisíc 
dvě stě padesát korun českých) a částku ve výši 33.183 Kč (slovy: třicet tři tisíc sto 
osmdesát tři korun českých) za bezdůvodné obohacení, refundace nebude uplatněna, 
pozemek se nachází pod tělesem silnice ev.č. III/03515 ve vlastnictví Libereckého 
kraje vybudované v rámci stavby „Rekonstrukce silnice III/03515 Dětřichov“,

     b) svěření takto nabyté nemovité věci k hospodaření Krajské správě silnic Libereckého 
kraje, příspěvkové organizaci, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 Liberec, 
IČO 70946078, a to ke dni právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru 
nemovitostí vedeného Katastrálním úřadem pro Liberecký kraj, Katastrální 
pracoviště Frýdlant

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení.

Termín: 31. 12. 2019
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HLASOVÁNÍ Č.: 18 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

19. Změna zřizovacích listin organizací Centrum intervenčních a psychosociálních 
služeb Libereckého kraje, p. o., Domov důchodců Jablonecké Paseky, p. o., a změna
příloh zřizovacích listin organizace OSTARA, p. o., Domov důchodců Velké Hamry, 
p. o., Domov pro seniory Vratislavice nad Nisou, p. o., a Domov důchodců Český 
Dub, p. o.

Předkladatel Mgr. Pavel Svoboda
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Ing. Dan Ramzer, předseda Výboru sociálních věcí
Informoval, že výbor projednal body č. 19–23 a písemnou informaci 40 e), a doporučil 
je ke schválení.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 162/19/ZK
Změna zřizovacích listin organizací Centrum intervenčních a psychosociálních služeb 
Libereckého kraje, p. o., Domov důchodců Jablonecké Paseky, p. o., a změna příloh 
zřizovacích listin organizace OSTARA, p. o., Domov důchodců Velké Hamry, p. o., 
Domov pro seniory Vratislavice nad Nisou, p. o., a Domov důchodců Český Dub, p. o.

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1) úplné znění zřizovací listiny včetně přílohy č. 1 zařízení Centrum intervenčních 
a psychosociálních služeb Libereckého kraje, příspěvková organizace, se sídlem 
Tanvaldská 269, 463 11 Liberec 30, kde dochází ke změně místa poskytování sociální 
služby a zvyšuje se cena staveb o novou stavbu „Parkovací plocha – rozšíření“,

2) úplné znění zřizovací listiny včetně přílohy č. 1 zařízení Domov důchodců Jablonecké 
Paseky, příspěvková organizace, se sídlem Vítězslava Nezvala 87/14, 466 02 Jablonec 
nad Nisou 2, kde dochází k ukončení doplňkové činnosti a zvyšuje se cena staveb 
o technické zhodnocení budov,

3) změnu přílohy č. 1 ke zřizovací listině zařízení OSTARA, příspěvková organizace,
se sídlem Pivovarská 693, 471 54 Cvikov, kde se zvyšuje cena staveb o technické 
zhodnocení budov,

4) změnu přílohy č. 1 ke zřizovací listině zařízení Domov důchodců Velké Hamry, 
příspěvková organizace, se sídlem Velké Hamry 600, 468 45 Velké Hamry, kde 
se zvyšuje cena staveb o technické zhodnocení budovy,

5) změnu přílohy č. 1 ke zřizovací listině zařízení Domov pro seniory Vratislavice 
nad Nisou, příspěvková organizace, se sídlem U Sila 321, 463 11 Liberec 30, kde se 
zvyšuje cena staveb o technické zhodnocení budovy,

6) změnu přílohy č. 1 ke zřizovací listině zařízení Domov důchodců Český Dub, 
příspěvková organizace, se sídlem Zámecká 39, 463 43 Český Dub, kde se zvyšuje cena 
staveb o technické zhodnocení budovy
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a  u k l á d á

Mgr. Pavlu Svobodovi, náměstkovi hejtmana, řízení rezortu sociálních věcí, zajistit 
po schválení materiálu v Zastupitelstvu Libereckého kraje předložení zřizovacích listin 
a příloh č. 1 ke zřizovacím listinám uvedených příspěvkových organizací k podpisu Martinu 
Půtovi, hejtmanovi kraje.

Termín: 23. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 19 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

20. Rozhodnutí o poskytnutí účelové investiční dotace z rozpočtu Libereckého kraje 
Nadačnímu fondu Ozvěna na projekt „Nákup kompenzačních pomůcek a jejich 
příslušenství pro děti se sluchovým postižením“ z kapitoly 917 05 – Transfery, odbor 
sociálních věcí

Předkladatel Mgr. Pavel Svoboda
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 163/19/ZK
Rozhodnutí o poskytnutí účelové investiční dotace z rozpočtu Libereckého kraje 
Nadačnímu fondu Ozvěna na projekt „Nákup kompenzačních pomůcek a jejich 
příslušenství pro děti se sluchovým postižením“ z kapitoly 917 05 – Transfery, odbor 
sociálních věcí

Zastupitelstvo kraje po projednání

r o z h o d u j e

o poskytnutí účelové investiční dotace Nadačnímu fondu Ozvěna, se sídlem Žižkova 528/6, 
470 01 Česká Lípa, IČ 02970261, na projekt „Nadační fond Ozvěna – nákup kompenzačních 
pomůcek a jejich příslušenství pro děti se sluchovým postižením“, ve výši 250.000 Kč,

s c h v a l u j e

smlouvu o poskytnutí účelové investiční dotace z rozpočtu Libereckého kraje 
č. OLP/1171/2019 uzavíranou mezi Libereckým krajem a organizací Nadační fond Ozvěna, 
se sídlem Žižkova 528/6, 470 01 Česká Lípa, IČ 02970261

a  u k l á d á

Mgr. Pavlu Svobodovi, náměstkovi hejtmana, řízení rezortu sociálních věcí, předložit 
smlouvu OLP/1171/2019 o poskytnutí účelové investiční dotace z rozpočtu Libereckého kraje 
organizaci Nadační fond Ozvěna se sídlem Žižkova 528/6, 470 01 Česká Lípa, IČ 02970261 
hejtmanovi Libereckého kraje k podpisu.

Termín: 23. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 20 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat
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21. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 128/19 – navýšení nedaňových příjmů 
kraje z titulu nařízeného odvodu odpisů příspěvkových organizací a navýšení výdajů 
kapitoly 913 05 – Příspěvkové organizace, odbor sociálních věcí a úprava výše 
jednotlivých odvodů z odpisů za příspěvkové organizace resortu sociálních věcí dle 
schválených rozpočtů na rok 2019

Předkladatel Mgr. Pavel Svoboda
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
PhDr. Jaromír Baxa, Ph.D.
Podotkl, že se v materiálu navyšují odvody z odpisů z plánovaných 9 milionů Kč 
na 9,7 milionů Kč. Dále se zeptal, zda těch zmiňovaných 700 tisíc Kč nebude příspěvkovým 
organizacím chybět, a v souvislosti s rozpočtovým opatřením 108, které rada kraje schválila, 
a kde se značně snižovaly provozní příspěvky některým příspěvkovým organizacím, 
např. u Jedličkova ústavu, příspěvková organizace, v Liberci se příspěvek snížil z 12 milionů 
Kč na 7,5 milionu Kč, a prostředky z této příspěvkové organizace byly převedeny na jiné. 
Zajímalo ho, vedle toho navýšení odvodů, také to, jak je to s příspěvkem Jedličkova ústavu, 
jestli zbylých 4,5 milionu Kč bude nějak kompenzováno, aby to organizaci nechybělo.

Mgr. Pavel Svoboda
Přislíbil, že na dotaz pana zastupitele odpoví písemně. Dále podotkl, že se kraj snaží, aby jeho 
příspěvkové organizace byly hospodárné. Část jejich příjmů tvoří přerozdělovaná státní
dotace, u které ale není nikdy jasné, jak dopadne a jak bude vysoká. Ve výsledku 
zastupitelstvo schvaluje rozpočet, v němž jsou uvedeny nějaké částky, ale validita těch částek 
není přesná. A až posléze, když je v lednu jasné, jakou dotaci organizace dostanou, tak 
už je možné pracovat i s tou druhou částí, což je příspěvek kraje.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 164/19/ZK
Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 128/19 – navýšení nedaňových příjmů kraje 
z titulu nařízeného odvodu odpisů příspěvkových organizací a navýšení výdajů kapitoly 
913 05 – Příspěvkové organizace, odbor sociálních věcí a úprava výše jednotlivých 
odvodů z odpisů za příspěvkové organizace resortu sociálních věcí dle schválených 
rozpočtů na rok 2019

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 128/19, kterým se

a) navyšují příjmy rozpočtu kraje 2019 z nařízeného odvodu finančních prostředků z titulu 
odvodu odpisů příspěvkových organizací resortu sociálních věcí, ve výši 730.869 Kč,

b) navyšují výdaje rozpočtu kraje na rok 2019 v kapitole 913 05 – Příspěvkové organizace, 
odbor sociálních věcí, Finanční rezerva PO o částku 730.869 Kč,

c) upravuje odvod z fondu investic příspěvkových organizací resortu sociálních věcí z titulu 
odvodu odpisů v této výši

ORG. Název	příspěvkové	organizace

1501 Jedličkův	ústav,	příspěvková	organizace 1	199	027
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1502 Centrum	intervenčních	a	psychosociálních	služeb	LK,	přísp.org. 115	776

1504 OSTARA,	příspěvková	organizace	 454	224

1505 Domov	Sluneční	dvůr,	příspěvková	organizace 264	890

1507 Denní	a	pobytové	sociální	služby,	příspěvková	organizace 1	320

1508 Služby	sociální	péče	TEREZA,	příspěvková	organizace 110	940

1509 Domov	důchodců	Sloup	v	Čechách,	příspěvková	organizace 279	810

1510 Domov	důchodců	Rokytnice	nad	Jizerou,	příspěvková	organizace 816	132

1512 Domov	důchodců	Jablonecké	paseky,	příspěvková	organizace 448	032

1513 Domov	důchodců	Velké	Hamry,	příspěvková	organizace 1	209	624

1514 Domov	pro	seniory	Vratislavice	n.N.,	příspěvková	organizace 421	588

1515 Domov	důchodců	Český	Dub,	příspěvková	organizace 136	992

1516 Domov	důchodců	Jindřichovice	p.Sm,	příspěvková	organizace 1	096	980

1517 Dům	seniorů	Liberec	- Františkov,	příspěvková	organizace 1	704	814

1519 Domov	Raspenava,	příspěvková	organizace 21	372

1520 APOSS	Liberec,	příspěvková	organizace 107	112

1521 Domov	a	Centrum	aktivity,příspěvková	organizace,	Hodkovice	n.M. 348	732

1522
Domov	a	Centrum	denních	služeb	Jablonec	n.N.,příspěvková	
organizace

179	112

1523 Dětské	centrum	Liberec,	příspěvková	organizace 814	392

Celkem 9	730	869

a  u k l á d á

Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu ekonomiky, správy majetku 
a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje pro rok 2019.

Termín: 31. 05. 2019
HLASOVÁNÍ Č.: 21 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

Martin Půta informoval, že je 14.30 hodin, ale pan generální ředitel KNL, a.s., ještě není 
přítomen, tudíž se bod č. 44 bude projednávat později.

22. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 130/19 – Snížení výdajů kapitoly 920 05 –
Kapitálové výdaje, odbor sociálních věcí, a navýšení výdajů v kapitole 920 14 –
Kapitálové výdaje, odbor investic a správy nemovitého majetku

Předkladatel Mgr. Pavel Svoboda
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.
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Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 165/19/ZK
Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 130/19 – Snížení výdajů kapitoly 920 05 –
Kapitálové výdaje, odbor sociálních věcí, a navýšení výdajů v kapitole 920 14 –
Kapitálové výdaje, odbor investic a správy nemovitého majetku

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

změnu rozpočtu – rozpočtovým opatřením č. 130/19, kterým se upravuje výdajová část 
rozpočtu Libereckého kraje následovně

a) snižují se výdaje kapitoly 920 05 – Kapitálové výdaje odbor sociálních věcí, Rozvojové 
záměry příspěvkových organizací o částku 1.100.000 Kč,

b) navyšují se výdaje v kapitole 920 14 Odbor investic a správy nemovitého majetku, 
Kapitálové výdaje (OSV) na akci č. 590661509 DD Sloup v Čechách – rekonstrukce 
kuchyně v celkové výši 1.100.000 Kč

a  u k l á d á

Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu ekonomiky, správy majetku 
a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje pro rok 2019.

Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 22 PRO: 37 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

23. Závazek spolufinancování projektu „Systémová podpora práce s rodinou 
v Libereckém kraji“

Předkladatel Mgr. Pavel Svoboda
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 166/19/ZK
Závazek spolufinancování projektu „Systémová podpora práce s rodinou v Libereckém 
kraji“

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

závazek předpokládané výše spolufinancování daného projektu Libereckým krajem do výše 
571.241,10 Kč a jeho rozložení v letech 2019 až 2022 v případě, že danému projektu bude 
schválena dotace z výzvy č. 03_15_007 v rámci Operačního programu Zaměstnanost

a  u k l á d á

Mgr. Pavlu Svobodovi, náměstkovi hejtmana, řízení rezortu sociálních věcí, zajistit další 
postup.

Termín: 31. 12. 2022
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HLASOVÁNÍ Č.: 23 PRO: 35 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 2 VÝSLEDEK: byl přijat

24. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 119/19 – snížení výdajů kapitoly 917 09 –
Transfery odbor zdravotnictví a navýšení výdajů kapitoly 912 09 – Účelové 
příspěvky PO odbor zdravotnictví, poskytnutí mimořádného účelového 
neinvestičního příspěvku Zdravotnické záchranné služby Libereckého kraje, 
příspěvkové organizaci, na akci „Dny IZS 2019“ včetně podmínek stanovených 
zřizovatelem

Předkladatel MUDr. Přemysl Sobotka
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
MUDr. Jan Mečl, předseda Výboru zdravotnictví
Informoval, že výbor bod č. 24 projednal a doporučil ho ke schválení.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 167/19/ZK
Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 119/19 – snížení výdajů kapitoly 917 09 –
Transfery odbor zdravotnictví a navýšení výdajů kapitoly 912 09 – Účelové příspěvky 
PO odbor zdravotnictví, poskytnutí mimořádného účelového neinvestičního příspěvku 
Zdravotnické záchranné služby Libereckého kraje, příspěvkové organizaci, na akci 
„Dny IZS 2019“ včetně podmínek stanovených zřizovatelem

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 119/19, kterým se snižují výdaje v kapitole 917 09 –
Transfery, odbor zdravotnictví, specifický ukazatel Podpora ojedinělých projektů zaměřených 
na řešení naléhavých potřeb ve zdravotnictví v celkové výši 25.000 Kč a navyšují výdaje 
v kapitole 912 09 – Účelové příspěvky PO, odbor zdravotnictví, dílčí ukazatel ZZS LK – Dny 
IZS 2019 v celkové výši 25.000 Kč

a  u k l á d á

Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu ekonomiky, správy majetku 
a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet LK na rok 2019.

Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 24 PRO: 32 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 4 VÝSLEDEK: byl přijat

Martin Půta přivítal na zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje generálního ředitele KNL, 
a.s., pana MUDr. Richarda Lukáše, PhD.

25. (44.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 152/19 – snížení výdajů kapitoly 
920 01 – Kapitálové výdaje, odbor kancelář hejtmana, a navýšení výdajů kapitoly 
920 09 – Kapitálové výdaje, odbor zdravotnictví, navýšení základního jmění 
na nákup Nemocnice Frýdlant a kapitoly 919 03 – Pokladní správa, ekonomický 
odbor, Finanční rezerva na řešení věcných, finančních a organizačních opatření 
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orgánů kraje a naplnění Memoranda o spolupráci při zajištění zdravotních služeb 
v areálu frýdlantské nemocnice pro území Mikroregionu Frýdlantsko

Předkladatel MUDr. Přemysl Sobotka
Martin Půta představil projednávaný materiál.

Diskuze
MUDr. Richard Lukáš, PhD.
Konstatoval, že tato agenda se táhne minimálně 9 měsíců, ale spíše až 3 roky. Od memoranda 
se zhoršila situace ve frýdlantské nemocnici v tom smyslu, že už není poskytována žádná 
akutní péče a také odešla řada středního a vysokoškolského personálu, a KNL, a.s., nemá 
v současné době přehled o tom, s kým může počítat, protože při jednání se zástupci EUC 
se dozvídají, že někteří z řad personálu odejdou s nimi, tudíž ve chvíli, kdy se KNL, a.s., bude 
moci po zastupitelstvech, dozorčí radě apod., vyjádřit, že do toho jde, tak udělá inventuru 
lidského potenciálu a podle toho pak bude možné zformulovat, co tam půjde poskytovat. 
Po podpisu memoranda je situace s personálem podstatně horší. Memorandum 
se podepisovalo v říjnu 2018 s tím, že je zajištěna následná péče, ale v té době tam už nebyla 
a byla tam pouze ošetřovatelská péče. V současné době ale nemocnice nedisponuje žádnou 
ošetřovatelskou péčí. KNL, a.s., zatím neví, kdy bude možné následnou péči obnovit. KNL, 
a.s., je připravena koupit 100% podíl Nemocnice Frýdlant s. r. o., za částku 8,6 milionu Kč, 
což je cena mobiliáře, který je ve vlastnictví EUC. Dále bude zajištěna činnost lékárny, kterou 
EUC bude provozovat pod jinou značkou než Nemocnice Frýdlant s. r. o. Prostor pro tuto 
lékárnu se bude pronajímat se souhlasem města Frýdlant. Nájemné se bude pohybovat kolem 
1 milionu Kč ročně. KNL, a.s., předpokládá, že od prvního momentu, kdy vstoupí 
do Nemocnice Frýdlant s. r. o., tak bude moci přinejmenším provozovat alespoň stávající 
péči, která je tam nyní poskytována, a postupně se bude snažit rozvíjet vlastní aktivity tak, 
aby v budoucnu bylo možné poskytovat tolik péče, kolik je popsáno v memorandu. Skoro 
určitě to však nebude toto léto a pan MUDr. Michal Mrázek, který je členem zastupitelstva 
ve Frýdlantu, což je zkušený lékař, který zná frýdlantskou nemocnici z pozice lékaře a nyní 
je i ředitelem jiné, řekl, že bude obtížené péči zajistit i k 1. 1. 2020. KNL, a.s., má programy, 
které by ve Frýdlantu chtěla naplňovat, jde např. o následnou péči, která by se měla přesunout 
z Jablonného nebo ambulantní péči v ortopedii. Dále požádal, aby byl očekáván pomalý start, 
protože ten si vyžádá situace. Pokud jde o neztrátové hospodaření, tak je to stejná otázka, 
protože KNL, a.s., bude moci hospodařit neztrátově, až bude ve Frýdlantu poskytovat 
dostatek medicíny.

Martin Půta
Poděkoval městu Frýdlant za to, že to bude projednáno na jejich zítřejším zastupitelstvu. 
Netýká se to jen toho nájemního vztahu, ale i závazku, který byl už v memorandu, 
tzn. investice do budov ve výši 30 milionů Kč, právě proto, aby jak operační sály, tak další 
části nemocnice, mohly být využity pro zdravotní program, o kterém mluvil pan ředitel.

Bc. Zuzana Kocumová
Podotkla, že po schválení Zastupitelstvem Libereckého kraje a městem Frýdlant, by se měla 
sejít dozorčí rada a představenstvo KNL, a.s. Opakovaně se ptala i pana náměstka 
MUDr. Sobotky, zda bude tato věc projednávána i na valné hromadě. Domnívá se, že je to tak 
zásadní krok, který je podobný tomu, když fúzovala krajská nemocnice s Turnovem. Byla 
si vědoma toho, že částka, za kterou bude KNL, a.s., Nemocnici Frýdlant, s. r. o., kupovat, 
splňuje limit, který je pro projednávání pouze představenstvem. Jedná se ale o politické 
rozhodnutí a i od pana náměstka zazněl na výboru příslib, že tato věc bud projednána jak 
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na zastupitelstvu Liberce, tak na zastupitelstvu Turnova, a na valné hromadě. Nyní to vypadá, 
že by všechna tato projednání měla být přeskočena, a že to půjde jen po linii představenstva 
a dozorčí rady. Požádala o to, aby byl příslib projednání na zastupitelstvu Liberce, Turnova, 
a na valné hromadě, splněn, protože je to tak velký krok, který možná ne finančně v této 
chvíli, ale možná do budoucna, vzhledem k ovlivnění chodu KNL, a.s., si tato projednání 
zaslouží.
Další věc, na kterou upozornila, byla, že v materiálu se bere na vědomí pracovní verze
přílohy č. 17, a chtěla zdůraznit, že i oni (ZpLK) to berou pouze jako pracovní verzi, protože 
podmínky, které tam jsou napsané, nejsou ideální, takže v této chvíli, pokud by se to týkalo 
schvalování této verze, tak by pro to nehlasovali. Domnívala se, že právě v této chvíli se není 
vhodné se zavázat k nájmu 3,5 milionu Kč ročně ve chvíli, kdy v těch předchozích smlouvách 
nebyly stanoveny žádné nájmy, a k poskytování určitého rozsahu péče ve chvíli, kdy nejsou 
zajištěny ani personální kapacity. Příloha č. 17 by tím pádem měla být ještě výrazně změněna.

MUDr. Přemysl Sobotka
Podotkl, že slíbil, že se materiál předá městu Liberci a městu Turnov. V této chvíli není 
potřeba, aby se to projednávalo, je to jen informace. Zastupitelstvo kraje také bere na vědomí, 
protože vše je v kompetenci představenstva a ve vyjádření dozorčí rady. V této chvíli není 
potřeba ani to, aby kraj souhlasil, ten jen jako majoritní akcionář bere tuto záležitost 
na vědomí. Dále podotkl, že jakmile se tento problém projednal na radě, tak se informovalo 
i město Liberec a město Turnov.

Vladimír Stříbrný
Přečetl výzvu starostů frýdlantského výběžku zastupitelům Libereckého kraje 
„My, starostové obcí frýdlantského výběžku, vyzýváme členy Zastupitelstva Libereckého 
kraje, aby jednali v zájmu 25 000 obyvatel Frýdlantska a podpořili fungující zdravotní péči 
v regionu. Naše výzva se opírá o důvěru našich občanů, kteří jsou nuceni dojíždět 
za lékařským ošetřením a často musí při svém zhoršeném zdravotním stavu nebo jako 
doprovod nemocného nedůstojně řešit vyhledání lékařské pomoci. Vyzýváme proto krajské 
zastupitele, aby svými hlasy schválili koupi Nemocnice Frýdlant s. r. o., společností Krajská 
nemocnice Liberec, a.s.“ 
Výzvu podepsalo všech 17 starostů frýdlantského výběžku a dále probíhala výzva občanů, 
kterou podepsalo 412 obyvatel frýdlantského výběžku.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že nikdo nerozporuje, že by KNL, a.s., měla nabýt frýdlantské nemocnice a že je 
to ve výsledku dobré řešení za jistých podmínek. Tyto podmínky je však třeba ošetřit. 
V návrhu usnesení jsou ke vzetí na vědomí tři body s tím, že celý proces má proběhnout 
během zítřka. Mezi tyto body patří jednostranné vyjádření ze strany frýdlantského 
zastupitelstva, dodatek č. 17 a Term Sheet, a ty jsou spolu v poměrně příkrém rozporu 
a nedokáže si představit, že by se to do zítřka podařilo vyřešit. Samotný obsah dodatku č. 17 
obsahuje např. povinnost frýdlantské nemocnice, nově tedy Krajské nemocnice Liberec, a.s., 
která ji bude vlastnit, platit asi 3,6 milionu Kč ročního nájmu, přičemž se Frýdlant zavazuje, 
že tuto částku bude investovat do rozvoje areálu. Tudíž pokud město Frýdlant říká, že 
je připravené investovat 30 milionů Kč, tak pokud platí dodatek č. 17 v této podobě, tak získá 
na nájemném víc, než by se zavázal investovat. Dále je v materiálu návrh vyjádření 
zastupitelstva města Frýdlant, které má být schváleno zítra a mluví se tam o tom, že město 
Frýdlant nebude nárokovat 20 milionů Kč doplatku sporného nájemného z minulosti 
po Nemocnici Frýdlant s. r. o., za splnění jistých podmínek. Ty podmínky jsou v ostrém 
rozporu vůči tomu, jak je napsán Term Sheet, kde je přímo konstatováno, že základní 
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podmínkou je dohoda o narovnání závazku mezi společností městem Frýdlant, která 
znamená, že obě strany nemají vůči sobě žádné nesplatné pohledávky a ani nevznesou žádné 
nároky v budoucnu k období před podpisem této smlouvy. Ale v materiálu si město Frýdlant 
klade takové podmínky, včetně zabezpečované zdravotní péče, že pokud nový nabyvatel, 
KNL, a.s., některou tu zdravotní službu nebude naplňovat, tak město Frýdlant říká, že po nich 
těch 20 milionů Kč může chtít v budoucnu. Tady je na městě Frýdlant, aby tyto podmínky 
upravila, aby KNL, a.s., převzala nemocnici bez rizik.

Martin Půta
Upozornil, že pan starosta Frýdlantu Ing. Ramzer se hlásí s technickou poznámkou.

Ing. Dan Ramzer
Poděkoval všem, kteří se na tom podíleli. Celé status quo se řeší od června 2015. Město 
Frýdlant je připraveno učinit kroky tak, aby žádný dluh 20 milionů Kč nevznikl, což znamená 
říci Nemocnici Frýdlant s. r. o., že žádných 20 milionů Kč nebude, a pokud se nedohodnou, 
tak žádná dohoda nevznikne. Dále podotkl, že se nepředkládá jiný dodatek č. 17, než jaký 
předložili Nemocnici Frýdlant s. r. o., vlastněné EUC, a celé je to o tom, že když by 
se ustoupilo EUC v tom, že nebude požadována 24 hodinová lékařská péče a nebudou 
požadovány žádné služby pro obyvatele města Frýdlant, tak už se dávno dohodli. Celé 
je to o tom, že Frýdlant dostal od KNL, a.s., garanci toho, že je schopná v nějakém časovém 
horizontu garantovat péči. Pan generální ředitel to vysvětlil minulý týden a Frýdlant o tom 
bude jednat. Ne všechno musí být od 1. července a ne všechno musí být od 1. ledna. Některé 
věci jsou podmíněné investicí, tak jak je popsáno v memorandu. Optimální investice 
do areálu je 127 milionů Kč. Město Frýdlant je v takové finanční kondici, že může investovat 
25 milionů Kč bez daně, tzn. 30 milionů Kč s daní, plus projektovou dokumentaci, což jsou 
další 3 miliony Kč. Nájemné, které je tam definované je definované po dohodě obou dvou 
stran a respektuje ho i KNL, a.s., a tržní nájemné by ve skutečnosti mělo být 5 925 000 Kč. 
Tím pádem si Frýdlant bude započítávat údržbu nad rámec údržby běžné, a o to se bude 
nájem ponižovat a jen malá část nájemného bude použita na umoření dluhu. Takto zní 
dohoda, a kdyby majetek byl KNL, a.s., nebo někoho jiného, tak to musí odepisovat.

Bc. Lena Mlejnková
Sdělila stanovisko klubu Starostové pro Liberecký kraj. Už téměř tři roky je snaha dojednat 
podmínky k tomu, aby se KNL, a.s., podařilo zajistit zdravotní péči pro 25 tisíc lidí 
na Frýdlantsku. Klub SLK podporuje koupi frýdlantské nemocnice a prosí o podporu, protože 
je to zásadní a důležité. Byla zde přednesena i výzva starostů z regionu, což je to zásadní. 
Z osobní zkušenosti ví, že zdravotnictví je těžkou disciplínou, ale i přesto je jeho zajištění 
povinností. 

MUDr. Jan Mečl, předseda Výboru zdravotnictví
Sdělil stanovisko výboru, který tento bod projednal a jednoznačně podpořil rozhodnutí 
Krajské nemocnice Liberec, a.s., odkoupit Nemocnici Frýdlant s. r. o., a klub ČSSD tento bod 
také podporuje. Dále poznamenal, že vše začalo tím, že kraj nemá dostatek lékařů, padla 
nemocnice v Semilech, kvůli nedostatku lékařů padají služby ve Frýdlantu a liberecká 
nemocnice, která je garantem krajské lékařské péče, se snaží vypomáhat. Její lékaři jezdili 
do Semil, do Frýdlantu, do České Lípy, do Turnova, a je potřeba říci, že to další období bude 
velmi těžké pro obyvatelstvo frýdlantského výběžku. Je nutné zajistit zde 24 hodinovou péči 
kvůli geografické nedostupnosti. Apeloval na ředitele nemocnic a všechny, co s nimi mají 
co dočinění, aby se tohle už nestalo a v kraji byl dostatek lékařů.
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Bc. Zuzana Kocumová
Neměli (ZpLK) problém s tím, že krajská nemocnice převezme lékařskou péči ve Frýdlantu. 
Domnívala se, že je to nejlepší a jediné možné rozumné řešení, a tady se jen vede debata, 
za jakých podmínek k tomu má dojít a jestli ten neuvěřitelný spěch, který po těch měsících, 
které už uběhly, je opravdu oprávněný. A jestli podmínky, které tam jsou napsány a které 
se berou pouze na vědomí, jsou v pořádku a jestli je si kraj vědom toho, k čemu ty podmínky 
budou KNL, a.s., zavazovat. Liberecký kraj je majoritní akcionář a ve chvíli, kdy majoritní 
akcionář svou naprosto jednoznačnou vůli k tomu, aby Krajská nemocnice Liberec, a.s., 
Nemocnici Frýdlant s. r. o., koupila, tak těžko může jít management proti tomuto přání. 
Rozhodnutí je politické. Starostové z Frýdlantu vyzývají krajské zastupitele k tomu, aby 
schválili koupi frýdlantské nemocnice Krajskou nemocnicí Liberec, a.s. Tudíž ani starostové 
Frýdlantska buď neporozuměli materiálu, protože se tady nehlasuje o koupi, anebo 
je to uděláno tak, aby to vypadlo jako odborné dobrovolné rozhodnutí managementu KNL, 
a.s., ale přitom je jednoznačné, že jde o rozhodnutí Libereckého kraje, kterému se buď 
představenstvo přikloní anebo ne. Dále apelovala na pana náměstka MUDr. Sobotku, 
že nebylo řečeno, že se materiál zašle akcionářům na vědomí. Ptala se, jestli je si kraj vědom 
toho, že pokud to má projít zastupitelstvem obou minoritních akcionářů a má to jít i na valnou 
hromadu, tak že to potřebuje ještě nějaký čas a že těžko to potom vše půjde schválit v dubnu, 
a pan náměstek poznamenal, že si je vědom všech lhůt. Skutečně není potřeba, aby 
to schvalovala zastupitelstva minoritních akcionářů, a není potřeba, aby to šlo do valné 
hromady, ale závažnost tohoto kroku je tak velká, že by to těmito kroky projít mělo přes to, 
že ta finanční výše celé operace se vejde po limit, který může schválit pouze představenstvo 
Krajské nemocnice Liberec, a.s. Takže se to dá udělat tak, aby to prošlo jen představenstvem, 
a udělá se to rychle, aby se stihly termíny. Domnívala se, že v takových záležitostech není 
spěch ku prospěchu a nepřidává mnoho důvěry v to, že vše bude vyjednáno, jak nejlépe 
to půjde. Podotkla, že pan Ing. Ramzer tady hájil přílohu č. 17, a že bude taková, jak je 
napsaná, ale sama pěvně věří, že taková nebude, protože pro KNL, a.s., je značně nevýhodná 
oproti tomu, jaké podmínky měli předchozí nájemci.

Martin Půta
Podotkl, že se domnívá, že když je jednoznačně ve stanovách napsáno, že se jedná 
o odpovědnost představenstva, tak rozhodnutí valné hromady by bylo zásahem 
od obchodního řízení společnosti, což je v rozporu se zákonem o obchodních společnostech. 
Dále podotkl, že naposledy měl kraj možnost tuto nemocnici odkoupit v roce 2013, kdy byl 
za řízení zdravotnictví v tomto kraji odpovědný někdo jiný než pan náměstek 
MUDr. Sobotka. Následně potvrdil, že se dnes skutečně hlasuje o tom, zda kraj poskytne 
Krajské nemocnici Liberec, a.s., 8,64 milionu Kč na odkoupení podílu a vše ostatní je ryze 
na obchodním řízení společnosti. Podotkl, že paní zastupitelka Bc. Kocumová byla stejně 
jako on členkou dozorčí rady v době, kdy KNL, a.s., odkoupila pouze na základě rozhodnutí 
představenstva bez vědomí akcionářů a bez předchozího projednání v dozorčí radě, ortopedii 
Horel s.r.o., a taky to neprojednávaly valné hromady ani dozorčí rada, ale pouze 
představenstvo společnosti. Oba tehdy byli členy dozorčí rady a ani jeden proti tomu postupu 
neprotestoval. Zítra je dozorčí rada připravena vyjít managementu vstříc v tom, že dozorčí 
rada bude projednávat ten předchozí souhlas tak, aby představenstvo bylo tím předchozím 
souhlasem vybaveno dispozicí k tomu odkoupit podíl v jiné obchodní společnosti přes to, 
že to v tom přechozím případě neproběhlo. A pokud má kraj právní stanovisko, že není 
potřeba svolávat valnou hromadu, a že by to mohlo být vykládáno jako zásah do řízení 
obchodní společnosti, tak to dělat nemůže. Ale možná bude někdo vybavený nějakým jiným 
právním posudkem. Všichni přítomní vědí, jak je to s právními posudky, s jejich počtem 
a s počtem názorů, které se potom v těch právních posudcích objeví. Reálně se rozhoduje 
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o tom, že do obchodu se dají peníze. Dalo by se to udělat i tak, že by podíl odkoupil kraj, ale 
tady je to vázáno rozhodnutím Úřadu na ochranu hospodářské soutěže, které se týká možnosti 
odkupovat podíly v jiných společnostech, kde ještě soud nerozhodl o tom, zda kraj může 
koupit podíl v obchodních společnostech bez výběrového řízení nebo veřejné zakázky. Tudíž 
tento způsob, který byl zvolen po všech možných konzultacích, je asi jediný možný. Dále 
konstatoval, že Term Sheet, který je předložený, vyjednával management bez jakékoli účasti 
jeho nebo pana náměstka. Podrobnosti, které jsou v něm obsaženy, jsou vyjednány na jednání 
mezi managementem KNL, a.s., vedení Nemocnice Frýdlant s. r. o., a managementem EUC. 
Následně navázal na to, co řekl pan zastupitel MUDr. Mečl. Jediná možnost, jak v kraji řídit 
zdravotnictví, je zřízení zdravotnického holdingu a tohle je jeden z kroků, který k tomu 
směřuje. Je nezbytně nutné, aby kraj měl vliv na fungování jednotlivých nemocnic, protože 
jedině tak se dokáže plánovat využívání kapacit, a to jak lidských, tak investičních 
a přístrojových. Minulý týden byl osloven generálním ředitelem Masarykovy městské 
nemocnice v Jilemnici, a.s., který projevil zájem o vstup Libereckého kraje jako akcionáře 
do této městské nemocnice. První jednání proběhnou v nejbližších týdnech a věří, že ještě 
v tomto roce bude zastupitelstvo projednávat nějaké podrobné rozhodnutí, protože z pohledu 
majetkové struktury je na tom Liberecký kraj nejhůře v celé zemi, protože jinde je to tak, 
že ty největší nemocnice na úrovni okresů vlastní kraje. V Libereckém kraji jsou majetkové 
struktury diverzifikovány na malé kousky, a proto je problém prosazovat dohody, kdo bude 
jakou péči vykonávat, v jaké rozsahu apod. Nyní se napravuje nějaký historický omyl 
z 90. let, kdy byla Nemocnice Frýdlant s. r. o., možná z dnešního pohledu naivně, ale 
z tehdejšího úhlu pohledu privatizována lékařům, kteří v té nemocnici pracovali, a nikdo 
nemohl vědět, že to za 15 let nabídnou místo městu nějakému soukromému subjektu, který se 
teď na konci snaží alespoň část toho, co do toho dal, kapitalizovat.

Mgr. Juraj Raninec
Podotkl, že podporuje, aby Krajská nemocnice Liberec, a.s., odkoupila frýdlantskou 
nemocnici. Následně se zeptal pana generálního ředitele, jak se vyrovná s vlastním záporným 
kapitálem Nemocnice Frýdlant s. r. o. Tak, jak je to uvedené ve sbírce listin, ten kapitál 
je záporný, alespoň k 31. 12. 2017, a obdobný stav bude jistě i za rok 2018. Dále upozornil 
pana hejtmana, že nepostupuje v souladu s jednacím řádem, protože předkladatelem materiálu 
je pan náměstek MUDr. Sobotka a pan hejtman mu nedal slovo a rovnou dostal slovo pan 
generální ředitel. Pan náměstek by mohl říct i nějaké úvodní slovo a ne jen odpovídat 
na dotazy.

Martin Půta
Omluvil se, jelikož byl předkladatel tohoto materiálu do rady, tak si nevšiml, že 
do zastupitelstva je to pan náměstek.

MUDr. Přemysl Sobotka
Podotkl, že vnímá debaty ohledně dodatku atd., ale Liberecký kraj, jako jeden z účastníků, 
co podepsal memorandum, udělal maximum pro to, aby byla péče ve frýdlantském výběžku 
zachovaná. On sám, ani Liberecký kraj, nikdy nezasahoval do byznysového vztahu Krajské 
nemocnice Liberec, a.s., a EUC, a to co je předloženo, je výsledkem dohody dvou 
obchodních společností. A jestli si zastupitelstvo neuvědomuje, že závěry se berou pouze na 
vědomí, nesouhlasí se s nimi, tak je to jasný signál, že rozhodující roli hrají dvě obchodní 
společnosti a kraj byl pouze zprostředkovatelem. S panem hejtmanem a panem ředitelem 
se minulý týden zúčastnil pracovního jednání ve Frýdlantu, a přítomní zastupitelé jasně 
deklarovali, že vyjednaná situace a podmínky do budoucna v Nemocnici Frýdlant s. r. o., jsou 
z jejich pohledu dostatečné. Sám vítá i petici, kterou starostové udělali a všem je jistě jasné, 
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o co v té petici šlo. Konstatoval, že každý se bude rozhodovat svobodně, ale pokud je někomu 
jedno, co se stane s frýdlantskou nemocnicí, tak by se měl zdržet anebo být proti.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že se zde přednášejí různé výzvy, ale debata j vcelku o něčem jiném. K dispozici 
jsou zde materiály. Jedním z nich je Term Sheet, který zpracovalo KNL, a.s., kde popisuje 
svoji představu o převzetí, se kterou osobně problém nemá. Ale dále jsou tam další dva 
materiály, které jdou primárně za městem Frýdlant jako smluvní stranou a které jsou s tím 
v příkrém rozporu, a na to tady nepadla žádná odpověď. Pan starosta jen řekl, že tržní 
nájemné je 5,9 milionu Kč. Tržní nájemné je takové, jaké bude někdo ochoten zaplatit 
za areál, když tam zajistí zdravotní péči. Město Frýdlant se, podle něj, není schopné přihlásit 
ke svojí odpovědnosti. Zde je nějaký návrh, usnesení pro zítřejší zastupitelstvo, ve kterém 
se mluví o celé řadě podmínek pro to, aby město Frýdlant nenárokovalo minulé nájemné, 
které vůbec nešlo za KNL, a.s., a přesto si ho město Frýdlant může v budoucnosti vyžadovat 
na KNL, a.s., pokud nebudou splněny některé podmínky, které jsou velmi přísné. Pan 
generální ředitel sám deklaroval, že některé z nich nebude KNL, a.s., schopná v dohledné 
době splnit. K tomuto problému požadoval vyjádření od města Frýdlant a starostů 
frýdlantského výběžku. Totéž se týká toho nájemného, kdy bude Frýdlant vyžadovat po KNL, 
a.s., nájem 3,6 milionu Kč a zároveň říká, jak město Frýdlant pomůže nemocnici tím, že tam 
bude investovat 30 milionů Kč celkem po dobu trvání toho nájmu, tzn., že investici zaplatí 
a ještě mu něco zbyde z nájemného, které si od KNL, a.s., vybere. Zajímalo by ho, jestli 
je s tím KNL, a.s., srozuměno jako kupující.

Bc. Stanislav Mackovík
Podotkl, že nemají (KSČM) nic proti tomu, aby Krajská nemocnice Liberec, a.s., 
ve spolupráci s Libereckým krajem, investovala 8,6 milionu Kč na koupi frýdlantské 
nemocnice. Ve výzvě však bylo řečeno, ad hoc, že když se koupí Frýdlant, tak se zlepší 
dostupná péče a pacienti z frýdlantského výběžku nebudou muset dojíždět. Dotázal se, zda 
když se koupí Frýdlant a stane se součástí KNL, a.s., tak jakou konkrétní péči KNL, a.s., 
začne poskytovat ve Frýdlantu, aby pacienti nemuseli někam jezdit. Personální stav 
ve Frýdlantu je nějaký a nějaký je i v liberecké nemocnici, protože liberecká nemocnice svým 
personálem saturuje Turnov, Českou Lípu, pomáhá v Semilech a bude jezdit do Frýdlantu. 
Tudíž, co konkrétně a v jakém horizontu a jakou péči, akutní a ambulantní, bude KNL, a.s., 
provozovat ve Frýdlantu.

Martin Půta
Podotkl, že se pan zastupitel Bc. Mackovík jistě seznámil s materiálem, jehož součástí 
je memorandum, které bylo uzavřeno v říjnu, na str. 2 je bod 3.2, kde je nastaven cílový stav, 
o kterém tady pan generální ředitel už mluvil a také popisoval, že bude potřebné jisté 
přechodné období, během kterého bude moci tento rozsah zdravotní péče popsaný
v memorandu, ke kterému se odvolává i město, schopna nemocnice naplnit.

MUDr. Richard Lukáš, PhD.
Odpověděl, že je to tak jak řekl, že se nejdříve KNL, a.s., musí dopátrat čísel, která budou 
výchozí pro moment vstupu, a pak se budou snažit naplnit cílový stav, který je popsaný 
v memorandu, v co nejkratší době. Vrátil debatu zpátky do momentu, kdy se KNL, a.s., 
vzdala lékárny, která byla jedinou výdělečnou činností nemocnice. Udělalo se to proto, 
že cesta nevedla dál a neexistovala žádná možnost, jak se s nimi dohodnout, aby tam KNL, 
a.s., vůbec mohla vstoupit. V případě, že by proběhlo memorandum bez jakéhokoli výstupu, 
tak by začalo období podávání výpovědí, odstupování od nájemních smluv atd. Ve finále by 
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tak už nikdy nešlo žádnou zdravotní péči obnovit, protože destrukce by pokračovala dál. 
KNL, a.s., zatím neví, kdy bude moci poskytovat péči, ale bude se snažit, aby to bylo brzy.
KNL, a.s., se zavázala k vyrovnanému hospodaření, ale to se také neuskuteční hned. KNL, 
a.s., nechce vystupovat jako management, který neví, co by, tak koupí Nemocnici Frýdlant 
s. r. o. To, že to projde dozorčí radou a vyřídí to představenstvo, i když je to manažersky 
zvláštní akt, politicky srozumitelný, tak KNL, a.s., žádá, aby to mohla realizovat v klidu. 
O roku 2013 se situace zhoršila. V roce 2015 v září, tři dny před uzavřením interního 
oddělení, pan Ing. Jiří Benedikt, tehdejší ředitel nemocnice, oznámil, že od září nebude 
interní oddělení. Tím pádem už od té doby neplnili úlohu, která byla popsána v nájemní 
smlouvě. KNL, a.s., nechce nést odpovědnost za všechny finanční a morální dluhy, které 
udělalo EUC. KNL, a.s., chce do nemocnice vstoupit s čistým stolem a začít v podstatě 
od nuly.

Martin Půta
Zopakoval, že zazněla otázka pana zastupitele Mgr. Ranince na záporný kapitál společnosti. 
Podle informací z jednání, které zazněly, tak když se zfúzuje něco, co má záporný kapitál 
s něčím, co ho nemá, tak se umožňuje tomu, kdo to zfúzoval do toho plusového si to uplatnit 
proti své daňové povinnosti. V tomto případě je 7–10 milionů Kč, které by se měly v rámci 
tohoto obchodu objevit ve snižované daňové povinnosti v příštích letech na straně kupujícího, 
a to je jedna z těch příjemnějších částí obchodu.

MUDr. Richard Lukáš, PhD.
KNL, a.s., ví o tom, že je tam záporná hodnota 35 milionů Kč k datu, o kterém tady bylo 
hovořeno. A v případě fúze z toho KNL, a.s., vyplývá daňový štít 7 milionů Kč anebo 
adekvátně zvýšení odpisů.

Ing. Dan Ramzer
Zopakoval, co je město Frýdlant připraveno udělat a co garantovalo. Pan generální ředitel 
minulý týden na pracovním jednání vysvětlil, co Frýdlant může a nemůže požadovat, 
tzn., že jsou schopni nějakým způsobem komunikovat zdravotní obslužnost. Podmínkou 
Frýdlantu je zajištění 24 hodinové lékařské péče, aby nemusel kraj vybavovat třetí sanitku. 
A dále je potřeba, jak zmiňoval pan hejtman, zajistit chod objektů, které jsou podfinancovány. 
Podfinancovány jsou z toho důvodu, že už od roku 2007 se s Nemocnicí Frýdlant s. r. o., 
nepodařilo dát dohromady žádnou dohodu ani žádný dodatek nájemní smlouvy. Podmínky, 
které jsou v dodatku č. 17, jsou KNL, a.s., respektovány, což znamená, že v tom nevidí žádný 
spor. Město Frýdlant do toho chce dát svoje peníze a nájemné jsou schopni vykomunikovat.

Mgr. Karel Ulmann
Upřesnil, že právníci, co připravovali všechny ty materiály a byli u všech těch jednání, 
si dobře uvědomovali, že existuje § 435 Zákona o obchodních korporacích, kde je napsáno, 
že nikdo není oprávněn udělit představenstvu pokyny týkající se obchodního vedení. Tudíž 
opravdu jde o věc představenstva. Projednání dozorčí radou je v pořádku, protože 
představenstvo si toto může vymínit a je to i v Term Sheetu v části 5. Zastupitelstvo kraje 
ve skutečnosti rozhoduje jenom o tom, jestli nemocnice dostane peníze, aby tento obchod 
mohla uskutečnit.

Jan Dvořák
Zeptal se, zda se zastupitelé mohou dozvědět, kdy pacienti z frýdlantského výběžku, kteří 
spadají pod tuto nemocnici, přestanou navštěvovat jiné nemocnice.
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Martin Půta
Podotkl, že by se pan zastupitel Dvořák musel zeptat na konkrétní specifikovanou péči. 
Onkologie na Frýdlantsku asi nebude, porodnice taky ne, nukleární medicína také ne, 
ale bude tam např. poliklinika, následná péče, a když to půjde dobře, tak tam bude internista 
24 hodin denně a nějakou část pacientů ošetří přímo na místě.

Jan Dvořák
Podotkl, že se ptá na interní oddělení a na chirurgii, tedy na ty běžná oddělení, což je akutní 
lůžková péče. Nejde mu o vysoce specializovanou.

Martin Půta
Odpověděl, že předmět dohody je ve čl. 3.2, na začátku podepsání memoranda a KNL, a.s., 
se zavazuje k nějakému cílovému stavu, a je tam napsáno
„Oddělení následné péče s rehabilitačními lůžky, specializovaná ambulantní péče, LSPP+ 
po dobu 24 hodin s expektačními lůžky, operativa v oborech chirurgie, gynekologie, ortopedie 
v rámci jednodenní péče na lůžku, diagnostika RTG, SONO a lékárna.“
Dále podotkl, že se bude hledat dohoda, co LSPP+ přesně znamená, protože to není terminus 
technicus. Operativa souvisí s investicemi do operačních sálů.
Pokud jde o personál, tak tady zaznělo, že se zbytečně pospíchá, ale možná by bylo dobré 
se zeptat současných zaměstnanců Nemocnice Frýdlant s. r. o., na co čekají, protože oni 
doufají, že k nějaké dohodě dojde. Pokud k ní nedojde, tak tam žádní zaměstnanci nebudou 
a bude těžké je tam zase dostat. Podotkl, že přesně jak říkal pan zastupitel MUDr. Mečl, 
zaměstnanců je ve zdravotnictví málo a nabídek je hodně.

MUDr. Přemysl Sobotka
Dodal k personální situaci, že se před 14 dny zúčastnil setkání se zaměstnanci frýdlantské 
nemocnice a oni od něj očekávali, že řekne, že „ano, takhle to bude“. V té době však již 
probíhalo jednání mezi KNL, a.s., a EUC, a zaměstnancům se výrazně vylepšila nálada, 
protože budou mít zaměstnání. Podotkl, že může říct všem, kteří dnes zpochybňují dohody 
a tvrdí, že se to všechno uspěchalo, že z pohledu zaměstnanců je to naopak pozdě, ale kraj 
nebyl schopen dostat EUC rychleji k jednacímu stolu, než se to stalo realitou a 24. dubna 
2019 fakticky vyprší memorandum. Tento stav dává naději 25 tisícům obyvatel a také naději 
zaměstnancům.

Bc. Stanislav Mackovík
Podotkl, že v odpovědi na svoji otázku se dozvěděl pouze to, co je napsáno, ale nic víc, 
a proto se ptal na to, co v tom materiálu není. Pokud KNL, a.s., kupuje nemocnici, tak má 
nějakou personální a odbornou představu, co tam bude pacientům poskytováno. Zajímalo 
by ho, jaký je záměr toho, v horizontu 1–5 let, jakou akutní péči tam bude KNL, a.s., 
zajišťovat. Ambulantní péče nevyřeší všechny akutní stavy a všechny stavy, které tam jsou. 
Pokud má management nemocnice nějaký záměr, tak musí vědět, co tam bude v příštích 
letech dělat, protože bude potřebovat přístrojové vybavení a stejně tak prostory.

MUDr. Richard Lukáš, PhD.
Zopakoval, že dané informace, které jsou k dispozici, opravňují KNL, a.s., pouze k vyjádření 
toho, že od prvního okamžiku vstupu nebude KNL, a.s., snižovat rozsah péče, která tam 
je poskytována. Dále podotkl, že cílový stav je popsán v memorandu. Nikdy tam už nebude 
lůžkové interní oddělení ani chirurgické lůžkové oddělení. Nemocnice na toto dávno 
rezignovala a KNL, a.s., to nemůže slibovat. Podotkl, že je přesvědčený o tom, že tam bude 
poliklinika, tudíž množství odborných ambulancí, dále následná rehabilitační péče a LSPP 
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s rozšířenou působností, která bude nabízet to jediné akutní, což může přinést úlevu těm 
pacientům z Frýdlantska, kteří nebudou muset dojíždět. Předpokládá se, že se dosáhne toho, 
že tam budou tzv. expektační lůžka a že v případě, že bude možné tam stanovit diagnózu, tak 
se odehraje v rámci možností na tomto lůžku. Následně bude diagnóza léčena na místě anebo 
bude pacient mimo pracovní dobu předán KNL, a.s. V případě, že nebude možné v rámci 
jedné pohotovostní služby tento stav zvládnout, pacient bude přesunut do KNL, a.s., 
následující den. Podmínky ale tomuto výhledu zatím moc nenasvědčují, a to jednak úhradové 
podmínky a jednak personální podmínky.

Ing. Michal Kříž
Informoval, že klub ANO 2011 podporuje, aby KNL, a.s., koupila Nemocnici Frýdlant s. r. o. 
Klub neměl problém s tím, co se v materiálu schvaluje, ale měl problém s tím, co se bere 
na vědomí, a to konkrétně v bodě c) dodatek č. 17. Domníval se, že pro všechny by bylo 
jednodušší, kdyby to vůbec nebrali na vědomí, protože je to pracovní verze a není jasné, jak 
se za 14 dní změní. Podotkl, že zastupitelstvo má 1–16 dodatků, které jsou teď schválené 
a podepsané a tento pracovní dodatek, ať pak řeší nemocnice, představenstvo, management, 
město Frýdlant, Nemocnice Frýdlant s. r. o., a EUC. Pro všechny by bylo jednodušší, kdyby 
se c) vůbec nebralo na vědomí a zůstaly by pouze body a) a b), a schvalujeme 1, 2, 3. (Jedná 
se o úpravu usnesení.)

Martin Půta
Podotkl, že rozumí podstatě toho, co pan zastupitel řekl, a pokud pomůže, že zastupitelstvo 
nebude vědět, co se děje, tak ale na realitě se nic nezmění a dodatek č. 17 bude muset být 
uzavřený v nějaké formě, bude ho muset schválit Nemocnice Frýdlant s. r. o., a město 
Frýdlant, což znamená, že ani KNL, a.s., nebude v této fázi účastníkem dohody, protože 
dodatek bude platit pouze v případě, že KNL, a.s., nemocnici převezme. Podotkl, že pokud 
má toto vypuštění vzít jako návrh, tak by požádal, aby na nějakém příštím zastupitelstvu byl 
v písemných informacích konečná podoba již schválených dokumentů, kterými se bude 
v budoucnosti řídit KNL, a.s. Na tom, co má zastupitelstvo kraje dnes schválit, jsou 
nejpodstatnější peníze a Term Sheet mezi KNL, a.s., a EUC. To, co bude uzavírat Frýdlant 
s Nemocnicí Frýdlant s. r. o., je plně na rozhodování zastupitelstva Frýdlantu.

MUDr. Přemysl Sobotka
Reagoval, že souhlasí s návrhem, aby bod c) byl vyřazen z toho, co bere zastupitelstvo 
na vědomí.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že také nemají (ZpLK) problém se schvalovací částí rozpočtu, a proto ten materiál 
podpoří. Ale také měl problém s body, které bere zastupitelstvo na vědomí. Na rozdíl 
od kolegů si ale nemyslel, že by pomohlo, že některý nevezmou na vědomí, protože on reálně 
existovat bude. Snažil se dopátrat toho, jak ty dokumenty, které jsou v procesu, budou 
vypadat a jestli tam budou ty parametry, které považuje za neadekvátní a rizikové pro KNL, 
a.s. Od pana starosty Ing. Ramzera se opakovaně dozvídal, že to tam prostě zůstane, což 
je podle něj problém, který ale nevyřeší hlasování. Vyzval zastupitelstvo města Frýdlant, aby 
ještě ty podmínky, které chce zítra schvalovat, jako podmínky, které jsou pro něj rozhodující, 
např. bude či nebude v budoucnu nárokovat 20 milionů Kč minulého nájemného 
a 3,6 milionů Kč ročního nájemného, aby po KNL, a.s., nepožadoval, protože to jsou 
podmínky, které KNL, a.s., vytváří nevýhodnou pozici a ona do regionu nepřišla z vlastní 
vůle, ale kvůli tomu, že tu není nikdo jiný, kdo by mohl tu krizovou situaci řešit. A tuto 
krizovou situaci nezavinila KNL, a.s.
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Martin Půta
Zmínil tzv. péči řádného hospodáře, a dále podotkl, že tady těžko bude něco vzkazovat 
zastupitelům Frýdlantu a nechá to plně na panu zastupiteli prof. Šedlbauerovi.

Bc. Zuzana Kocumová
Poděkovala panu Ing. Křížovi za jeho návrh, protože ho chtěla navrhnout také. Podotkla, 
že pan prof. Šedlbauer řekl, že to nepomůže, ale jí to pomůže alespoň v jedné věci. Nemá 
problém s penězi, které se pošlou KNL, a.s., ale ve chvíli, kdy má vzít na vědomí dva 
materiály, které nejsou v souladu, a na otázky ohledně toho, se spíše dočkají jen osobních
poznámek, které se netýkají konkrétní věci. Bude dobré, když se bude brát na vědomí 
odborný materiál, který vznikl, tedy Term Sheet, a nebude se brát na vědomí dodatek č. 17. 
Pevně věří tomu, že dodatečně neschválí materiál, který nebyl předběžně projednán s KNL, 
a.s., a ta potom bude mít na představenstvu toto schválit. Podpořila návrh o stažení dodatku 
č. 17.

Mgr. Juraj Raninec
Doplnil technickou poznámku, že v usnesení ve schvalovací části u bodu 2 chybí s. r. o. 
u názvu Nemocnice Frýdlant.

Martin Půta
Poděkoval, za technickou poznámku. Dále podotkl, že materiál bude upraven po projednání.

Hlasování o upraveném návrhu usnesení

USNESENÍ č. 168/19/ZK
Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 152/19 – snížení výdajů kapitoly 920 01 –
Kapitálové výdaje, odbor kancelář hejtmana a navýšení výdajů kapitoly 920 09 –
Kapitálové výdaje, odbor zdravotnictví, navýšení základního jmění na nákup 
Nemocnice Frýdlant a kapitoly 919 03 – Pokladní správa, ekonomický odbor, Finanční 
rezerva na řešení věcných, finančních a organizačních opatření orgánů kraje a naplnění 
Memoranda o spolupráci při zajištění zdravotních služeb v areálu frýdlantské 
nemocnice pro území Mikroregionu Frýdlantsko

Zastupitelstvo kraje po projednání

b e r e  n a  v ě d o m í

a) dokument „Nemocnice Frýdlant s.r.o. – TERM SHEET“, který představuje základní 
podmínky převodu 100% podílu ve společnosti Nemocnice Frýdlant s.r.o., a s transakcí 
souvisejících vztahů zainteresovaných subjektů EUC a.s., a Krajská nemocnice Liberec, 
a.s.,

b) návrh jednostranného prohlášení města Frýdlant, ve formě usnesení zastupitelstva města, 
k otázce stávajících a budoucích nároků plynoucích z nájemní smlouvy mezi městem 
Frýdlant a společností Nemocnice Frýdlant s.r.o.,

s c h v a l u j e

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 152/19, kterým

1) snižují výdaje v kapitole 920 01 – Kapitálové výdaje, odbor kancelář hejtmana, 
specifický ukazatel Chráněné pracoviště Česká Lípa v celkové výši 33.000.000 Kč,

2) navyšují výdaje kapitoly 920 09 – Kapitálové výdaje, odbor zdravotnictví, specifický 
ukazatel KNL – navýšení základního jmění na nákup Nemocnice Frýdlant s.r.o. 
v celkové výši 8.640.000 Kč,
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3) navyšují výdaje kapitoly 919 03 – Pokladní správa, ekonomický odbor, specifický 
ukazatel Finanční rezerva na řešení věcných, finančních a organizačních opatření orgánů 
kraje v celkové výši 24.360.000 Kč

a  u k l á d á

Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu ekonomiky, správy majetku 
a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet LK na rok 2019.

Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 25 PRO: 38 PROTI: 1 ZDRŽEL SE: 1 NEHLASOVAL: 1 VÝSLEDEK: byl přijat

Roman Hejna
Informoval, že se mu u bodu č. 44 nepodařilo hlasovat, ale hlasoval pro.

26. (25.) Rozhodnutí o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje Divadlu 
F. X. Šaldy Liberec a Naivnímu divadlu Liberec na divadelní činnost

Předkladatelka Ing. Květa Vinklátová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Bc. Martina Sejkorová, DiS.
Informovala, že v bodě 25, 26, 27, 40 h) a 40 i), přijal Výbor cestovního ruchu, památkové 
péče a kultury, kladná usnesení.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 169/19/ZK
Rozhodnutí o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje Divadlu 
F. X. Šaldy Liberec a Naivnímu divadlu Liberec na divadelní činnost

Zastupitelstvo kraje po projednání

r o z h o d u j e

1) o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje Divadlu F. X. Šaldy Liberec, 
příspěvkové organizaci, se sídlem Liberec I-Staré Město, Zhořelecká 344/5, IČ 00083143 
ve výši 1.400.000 Kč na projekt “Podpora českých divadel pro rok 2019“,

2) o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje Naivnímu divadlu Liberec, 
příspěvkové organizaci, se sídlem Liberec IV-Perštýn, Moskevská 32/18, IČ 00083178 
ve výši 500.000 Kč na projekt „Podpora divadelní činnosti“,

s c h v a l u j e

1) smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/1165/2019, 
mezi Libereckým krajem a Divadlem F. X. Šaldy Liberec, příspěvkovou organizací, 
se sídlem Liberec I-Staré Město, Zhořelecká 344/5, IČ 00083143,

2) smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č.  OLP/1162/2019, 
mezi Libereckým krajem a Naivním divadlem Liberec, příspěvkovou organizací 
se sídlem Liberec IV-Perštýn, Moskevská 32/18, IČ 00083178
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a  u k l á d á

Ing. Květě Vinklátové, člence rady kraje, řízení rezortu kultury, památkové péče a cestovního 
ruchu, předložit smlouvy o poskytnutí dotací k podpisu Martinovi Půtovi, hejtmanovi 
Libereckého kraje.

Termín: 30. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 26 PRO: 32 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 1 VÝSLEDEK: byl přijat

27. (26.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření 122/19 – úprava kapitol 914 07 –
Působnosti a 917 07 – Transfery, odboru kultury, památkové péče a cestovního 
ruchu, o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje, 
Memorandum o skalních městech

Předkladatelka Ing. Květa Vinklátová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 170/19/ZK
Změna rozpočtu – rozpočtové opatření 122/19 – úprava kapitol 914 07 – Působnosti 
a 917 07 – Transfery, odboru kultury, památkové péče a cestovního ruchu, o poskytnutí 
neinvestiční účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje, Memorandum o skalních 
městech

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 122/19, kterým se snižují výdaje v kapitole 914 07 –
Působnosti, odboru kultury, památkové péče a cestovního ruchu, Memorandum o skalních 
městech ve výši 90.750 Kč a současně se navyšuje, zavádí nové specifické ukazatele 
v kapitole 917 07 – Transfery, odboru kultury, památkové péče a cestovního ruchu v celkové 
výši 90.750 Kč

a  u k l á d á

Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu ekonomiky, správy majetku 
a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet LK na rok 2019.

Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 27 PRO: 31 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 2 VÝSLEDEK: byl přijat

28. (27.) Licenční smlouva a Smlouva o převodu ochranných známek a další spolupráci 
mezi Libereckým krajem a společnostmi PRECIOSA, a. s. a PRECIOSA - LUSTRY, 
a.s.

Předkladatelka Ing. Květa Vinklátová
Představila projednávaný materiál.
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Diskuze
Ing. David Pastva
Představil se jako nový manažer projektu Křišťálové údolí Agentury regionálního rozvoje, 
spol. s r. o. Podotkl, že je v agentuře proto, aby vybudoval nový produkt pro prezentaci 
Libereckého kraje v oblasti cestovního ruchu.

PhDr. Jaromír Baxa, Ph.D.
Podotkl, že má dotaz na paní předkladatelku. Proti původním záměrům, kdy se čekalo, že kraj 
do značky něco investuje, tak teď je ten závazek ve výši 12 milionů Kč. Když kraj tyto peníze 
do projektu nevloží, tak bude ze strany PRECIOSY, a. s., ta značka odkoupena zpět za tu 
cenu, za kterou to dnes prodává, bez ohledu na to, jaké investice tam kraj provede. Podmínku 
ze strany PRECIOSY, a. s., chápe, ale nebylo mu jasné, za co chce Liberecký kraj utratit 
12 milionů Kč.

Ing. Květa Vinklátová
Podotkla, že odpoví rámcově, a poté předá slovo Ing. Pastvovi. Právě na tomto se pracovalo 
a to je to, co se představovalo minulý čtvrtek sklářům a zástupcům bižuterních firem. Pro 
letošní rok je zpracován marketingový plán, jsou tam zahrnuty personální náklady, např. 
nákup auta, protože je potřeba, aby se nějakým způsobem pohyboval po kraji. Dále požádala 
o detailnější informaci pana Ing. Pastvu i s nějakým výhledem pro další roky.

Ing. David Pastva
Reagoval, že v tomto roce se začínají v podstatě všechny marketingové aktivity 
a management turistického produktu jako takového, což znamená, že se v podstatě rozjíždí 
destinační management. Je nastartována komunikace se všemi možnými uchazeči o setkání, 
o kterém hovořila paní radní, které se uskutečnilo před Velikonocemi. Zapojují se subjekty 
napříč Libereckým krajem, a věří, že ten zájem bude velký, zatím to tak vypadá. Od poloviny 
tohoto roku budou následovat první marketingové aktivity, tak aby se o značce dávalo vědět 
směrem k cílovým skupinám, které jsou tam dnes dány a vytipovány. Komunikuje 
se s profesionály cestovního ruchu, kdy se plánují cesty pro zahraniční cestovní kanceláře, 
plánují se novinářské cesty apod. Zároveň se plánují první kampaně směrem k návštěvníkům, 
tzn., že tam jsou věci, které se týkají vizuální identity. Na začátku se musí stanovit, jak 
ta značka má být ztvárněna, jak bude vypadat internetová prezentace, sociální sítě, jak 
se bude pracovat s tématem kampaní, tzn. i v outdooru – CLV vitríny, plakátovací plochy, 
které má ve správě nebo v majetku Liberecký kraj. Budou se řešit inzeráty a práce s médii, 
tzn. redakční články a oslovování médií přes agentury, které umí „otevřít dveře“, a budou 
se také řešit cesty pro sociální média, influencery, ve spolupráci s ověřenými aktivitami. 
Do budoucna se plánuje intenzivní komunikace s Českou centrálou cestovního ruchu 
CzechTourism, kde už byly podniknuty první kroky, tak aby bylo Křišťálové údolí pevně
zakotveno v marketingových plánech dalších organizací. Příští rok, 2020, bude zejména 
o pilování produktu pro jednotlivé cílové skupiny tak, aby v roce 2021 mohly být pevnou 
součástí prezentace České republiky na zahraničních trzích přes CzechTourism. Křišťálové 
údolí je v rámci širšího tématu prezentací tradičních výrobků České republiky.

Ing. Květa Vinklátová
Podotkla, že chápe, že pan zastupitel nedostal odpověď v konkrétních položkách, jak 
si představoval. V této chvíli se to připravuje, a poté budou schopni předat písemnou 
informaci úplně konkrétně na tento rok, co se týče položek a nějaký výhled pro příští rok. Tak 
jak to shrnula ona a pan Ing. Pastva, tak to zahrnuje personální náklady, nájmy, cesty. 
Zastupitelé to pak dostanou vyčíslené.



Zápis ze 4. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje konaného dne 23. 4. 2019

==================================================================

41

Tomáš Hudec
Zeptal se, proč se to nespojí s podnikatelským inkubátorem.

Ing. Květa Vinklátová
Odpověděla, že z hlediska fungování uvnitř Agentury regionální rozvoje, spol. s r. o., se jde 
obdobou cestou, protože v ARR, spol. s r. o., je v podnikatelském inkubátoru už cesta 
vyšlapaná. Nepochopila, jak to pak zastupitel myslí, protože se o to neuchází žádný 
podnikatelský subjekt. Kraj v rámci ARR, spol. s r. o., staví nový projekt, marketingový 
projekt, který pokrývá celé území Libereckého kraje. Podnikatelský inkubátor je charakterem 
postaven úplně jinak. Je to samostatný druhý projekt v rámci ARR, spol. s r. o., musí být 
samostatný, protože se týká cestovního ruchu, kde se bude pracovat s jednotlivými firmami, 
které na území Libereckého kraje existují, a v přílohách, které jsou k dispozici, jich je 150 
a není to inkubátor, nevznikají nové firmy.

Martin Půta
Podotkl, že pan Philipp Roden v podnikatelském inkubátoru za poslední rok a půl ukázal, 
že je skvělý odborník na to, co dělá, a není si jistý, zda by přijal výzvu, aby se stal 
odborníkem i na cestovní ruch. Podotkl, že je rád, že se podařilo přesvědčit pana Ing. Pastvu, 
aby opustil Magistrát města Liberce, a chtěl pracovat v rámci tohoto projektu pro kraj. Jedná 
se o jeden z klíčových projektů v oblasti cestovního ruchu do budoucna. Kraj sice má 
destinační managementy, které jsou fungující, a kraj je podporuje, ale jsou tak trochu 
zaměřené na jiného turistu, než na jakého bude zaměřen projekt Křišťálové údolí. Nejlepším 
potvrzením toho, že to funguje je, že je to jedna z mála platforem, kde se mohou potkat při 
diskuzi o budoucnosti Křišťálového údolí vedle sebe společnosti PRECIOSA, a. s., a Lasvit, 
a obě dvě řeknou, že tento projekt dává dlouhodobý smysl, a jediné, co Lasvit tíží je, 
že tu značku „Crystal Valley“ nevymysleli sami, protože kdyby ji vymysleli, tak by ji nikdy 
neprodali a nepůjčili by ani kousek nikomu jinému. Jedná se o potenciál rozvoje v oblasti 
cestovního ruchu a bude to záviset jen na penězích, které jsou obsažené v licenční smlouvě, 
a smlouvě o převodu ochranných známek, a taky na týmu, který se kolem toho podaří 
vybudovat. Rozumí tomu, že PRECIOSA, a. s., chce mít nějakou jistotu, že si od ní kraj 
nekoupí za 60 tisíc Kč ochranné známky a pak se nezjistí, že tomu kraj nic nedal. Teprve 
v budoucnosti se ukáže, zdali se ten potenciál využije, ale nepochybně tady je.

Ing. Květa Vinklátová
Podotkla, že se jedná o velmi zajímavé téma a týká se celého kraje, sklářský a bižuterní 
průmysl je napříč krajem zaměstnavatelem. Co se týče velkých firem, tak když se o tom 
diskutovalo, jaký přínos bude mít projekt pro velké firmy, tak tam se skutečně jedná jenom 
o marketing s tím, že se zviditelní ty značky. Střední a menší firmy, kterým je potřeba 
pomoct, tak těm to může pomoci významně, příklady v kraji jsou, že např. v době, kdy nemají 
takový odbyt na zahraničních trzích, tak jim významně pomáhá cestovní ruch udržet výrobu. 
Jedná se o věc, která je nejen cestovního ruchu, ale i regionálního rozvoje. Paní radní 
Ing. Loučková Kotasová se účastnila semináře, a vnímá se to skutečně jako téma nejen 
cestovního ruchu, ale i napříč regiony. 

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 171/19/ZK
Licenční smlouva a Smlouva o převodu ochranných známek a další spolupráci mezi 
Libereckým krajem a společnostmi PRECIOSA, a. s. a PRECIOSA - LUSTRY, a.s.

Zastupitelstvo kraje po projednání
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s c h v a l u j e

     a) Licenční smlouvu č. OLP/1234/2019, k využívání Marketingových a Produktových 
ochranných známek, uzavíranou mezi Libereckým kraje a PRECIOSA, a. s., 
zastoupenou Ing. Ludvíkem Karlem, předsedou představenstva, IČ 00012556, 
Jablonec nad Nisou, Opletalova 3197/17, PSČ 466 01 a PRECIOSA - LUSTRY, a.s., 
zastoupenou Ing. Lucií Karlovou, předsedkyní představenstva, IČ 00012645, Nový 
svět 915, 471 14 Kamenický Šenov,

     b) Smlouvu o převodu ochranných známek a další spolupráci č. OLP/1235/2019, 
uzavíranou mezi Libereckým kraje a PRECIOSA, a. s., zastoupenou Ing. Ludvíkem 
Karlem, předsedou představenstva, IČ 00012556, Jablonec nad Nisou, Opletalova 
3197/17, PSČ 466 01, a PRECIOSA - LUSTRY, a.s., zastoupenou Ing. Lucií 
Karlovou, předsedkyní představenstva, IČ 00012645, Nový svět 915, 471 14 
Kamenický Šenov

a  u k l á d á

Ing. Květě Vinklátové, člence rady kraje, řízení resortu kultury, památkové péče a cestovního 
ruchu, předložit Licenční smlouvu a Smlouvu o převodu ochranných známek a další 
spolupráci k podpisu Martinovi Půtovi, hejtmanovi Libereckého kraje.

Termín: 30. 04. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 28 PRO: 28 PROTI: 4 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 2 VÝSLEDEK: byl přijat

Martin Půta vyhlásil přestávku 16.01–16.12 hodin.

29. (28.) Rozhodnutí o poskytnutí individuální dotace v rámci kapitoly 917 08 Transfery 
– Podralský nadační fond ZOD na projekt „Vzdělávání aktivně – výstavba Centra 
inkluzivního vzdělávání“

Předkladatel Jiří Löffelmann
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Vladimír Stříbrný, místopředseda Výboru zemědělství a životního prostředí
Informoval, že výbor tento bod projednal a doporučuje ho ke schválení.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 172/19/ZK
Rozhodnutí o poskytnutí individuální dotace v rámci kapitoly 917 08 Transfery –
Podralský nadační fond ZOD na projekt „Vzdělávání aktivně – výstavba Centra 
inkluzivního vzdělávání“

Zastupitelstvo kraje po projednání

r o z h o d u j e

o poskytnutí účelové investiční dotace z kapitoly 917 08 Transfery - odbor životního prostředí 
a zemědělství příjemci Podralský nadační fond ZOD, Jáchymov 1, 471 29 Brniště, 
IČ 28678419 na projekt „Vzdělávání aktivně – výstavba Centra inkluzivního vzdělávání“ 
max. do výše 1.000.000 Kč,

s c h v a l u j e
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Smlouvu č. OLP/1070/2019 o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu kraje mezi Libereckým 
krajem a Podralským nadačním fondem ZOD, Jáchymov 1, 471 29 Brniště, IČ 28678419 
na projekt „Vzdělávání aktivně – výstavba Centra inkluzivního vzdělávání“

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, předložit Jiřímu Löffelmannovi, členovi rady 
kraje, řízení rezortu životního prostředí, zemědělství a rozvoje venkova smlouvu k podpisu.

Termín: 30. 06. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 29 PRO: 33 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 2 VÝSLEDEK: byl přijat

30. (29.) Úprava Zásad pro poskytování finanční podpory z rozpočtu Libereckého kraje 
a Statutu Dotačního fondu Libereckého kraje – doplnění nové oblasti podpory 
„sociální věci“

Předkladatelka Ing. Radka Loučková Kotasová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Mgr. Romana Žatecká, předsedkyně Výboru hospodářského a regionálního rozvoje 
Informovala, že výbor projednal body č. 29, 30 a 31, a doporučil je ke schválení. Dále 
se zabýval písemnými informacemi 40 c), 40 j), 40 p) a vzal je na vědomí. Výbor také vedl 
rozsáhlou diskuzi k písemné informaci 40 m) – Regionální surovinová politika Libereckého 
kraje průběžná informace o zpracování, a nepřijal k tomuto bodu usnesení.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 173/19/ZK
Úprava Zásad pro poskytování finanční podpory z rozpočtu Libereckého kraje 
a Statutu Dotačního fondu Libereckého kraje – doplnění nové oblasti podpory „sociální 
věci“

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1) upravené znění Zásad pro poskytování finanční podpory z rozpočtu Libereckého kraje, 
a to doplněním oblasti podpory „sociální věci",

2) upravené znění Statutu Dotačního fondu Libereckého kraje, a to doplněním oblasti 
podpory „sociální věci"

a u k l á d á

Ing. Radce Loučkové Kotasové, člence rady kraje, řízení resortu hospodářského 
a regionálního rozvoje, evropských projektů a územního plánování zajistit předložení Zásad 
pro poskytování finanční podpory z rozpočtu Libereckého kraje a Statutu Dotačního fondu 
Libereckého kraje Martinu Půtovi, hejtmanovi, k podpisu a poté jejich zveřejnění 
na webových stránkách Libereckého kraje.

Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 30 PRO: 34 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 1 VÝSLEDEK: byl přijat
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31. (30.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 132/19 – rozhodnutí o poskytnutí 
dotací z Dotačního fondu Libereckého kraje, program 2.7 – Program na podporu 
činností mateřských center

Předkladatelka Ing. Radka Loučková Kotasová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 174/19/ZK
Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 132/19 – rozhodnutí o poskytnutí dotací 
z Dotačního fondu Libereckého kraje, program 2.7 – Program na podporu činností 
mateřských center

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1. navýšení alokace v rámci vyhlášeného programu 2.7. – Program na podporu činností 
mateřských center, který byl schválen zastupitelstvem kraje usnesením č. 506/18/ZK 
ze dne 18.12.2018 z původní částky 2.500.000 Kč na 2.549.989 Kč,

2. změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 132/19, kterým se upravují specifické ukazatele 
ve výdajové kapitole 926 02 – Dotační fond, odbor regionálního rozvoje a evropských 
projektů v úhrnné výši 2.549.989 Kč bez dopadu na celkový objem kapitoly, a to

     a) snížením nerozepsaných rezerv programu č. 2.7 – Program na podporu činností 
mateřských center o celkovou částku 2.549.989 Kč,

     b) navýšením, zavedením nových ukazatelů jednotlivých projektů programu č. 2.7 –
Program na podporu činností mateřských center ve výši 2.549.989 Kč,

r o z h o d u j e

1. o poskytnutí dotací z rozpočtu Libereckého kraje v rámci Dotačního fondu Libereckého 
kraje, oblast podpory Regionální rozvoj, program č. 2. 7 – Program na podporu činností 
mateřských center v úhrnné výši 2.549.989 Kč, níže uvedeným subjektům do výše

Poř. číslo 1
IČO 27050432

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Jablíčko - centrum pro rodinu, z.s., Jablonec nad Nisou

Název 
projektu

Rodina - základ (do) života

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

333.500
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Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

29,99

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

100.000

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 2
IČO 87440270

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Naděžda Gelnarová, Česká Lípa

Název 
projektu

Dětská herna Kokino

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

360.000

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

27,78

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

100.000

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 3
IČO 27004295

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Rodina v centru, z.ú., Nový Bor

Název 
projektu

Preventivní aktivity na podporu rodiny
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Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

195.540

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

50

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

97.767

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 4
IČO 26545136

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Síť pro rodinu, z. s., Praha/Hodkovice n.M.

Název 
projektu

Síť pro rodinu v Libereckém kraji 2019

Účel 
projektu

Podpora činností mateřských center v Libereckém kraji související s 
provozováním základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřských center – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

140.784,40

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

45,01

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

63.353

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019
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Poř. číslo 5
IČO 05425824

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Asociace Comeniana z.s., Liberec

Název 
projektu

Rodina 21

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

321.300

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

30

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

96.390

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 6
IČO 26626357

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Centrum Mateřídouška, z.s., Hejnice

Název 
projektu

Rodičem se nikdo nenarodí

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

321.300

Podíl 
dotace na 
nákladech 

30
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projektu 
(%)

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

96.390

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 7
IČO 70155097

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Centrum pro rodinu Náruč, z.ú, Turnov

Název 
projektu

Činnost Centra pro rodinu Náruč 2019

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

321.300

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

30

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

96.390

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 8
IČO 03965058

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Jednota bratrská Hrádek nad Nisou, Hrádek nad Nisou

Název 
projektu

klub Mašinka

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12
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projektu
Celkové 

plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

321.300

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

30

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

96.390

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 9
IČO 02864711

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Jednota  bratrská Vratislavice, Liberec 30

Název 
projektu

Rodinné centrum Mozaika

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

400.800

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

24,05

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

96.390

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 10
IČO 22734228
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Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Krok pro všechny generace z.s., Česká Lípa

Název 
projektu

Rodinné centrum Zahrádka

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

321.300

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

30

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

96.390

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 11
IČO 26533570

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Mateřské a dětské centrum MAJÁK, z.s., Tanvald

Název 
projektu

Maják pro rodinu 2019

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

322.000

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

29,94

Požadovan
é 

96.390
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prostředky 
(Kč)

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 12
IČO 22738657

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

MC Pumpkin z.s., Česká lípa

Název 
projektu

A zase ten Pumpkin

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 7

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

271.240

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

30

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

81.372

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.7.2019

Poř. číslo 13
IČO 26555832

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

RODINNÉ CENTRUM KNOFLÍK - RŮŽODOL, z.s., Liberec

Název 
projektu

RŮŽODOL FANDÍ RODINÁM

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 11

Celkové 
plánované 
náklady 

321.300
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projektu 
(Kč)
Podíl 

dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

30

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

96.390

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 14
IČO 46745815

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Sbor Jednoty bratrské v Chrastavě, Chrastava

Název 
projektu

Rodinné centrum Domeček

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

321.300

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

30

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

96.390

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 15
IČO 22836802

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Klub malých Dubáčků, z.s., Dubá
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Název 
projektu

Chceme být přátelským místem, kam se budete rádi se svými dětmi 
vracet 2019

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

182.000

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

49,94

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

90.882

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 16
IČO 04339819

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Lewandulka z. s., Liberec 14 - Ruprechtice

Název 
projektu

Mateřské centrum Lewandulka - blíž k sobě

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

181.764

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

50

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

90.882

Termín 1.1.2019 – 31.12.2019
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realizace 
projektu

Poř. číslo 17
IČO 45599696

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Oblastní charita Jilemnice, Jilemnice

Název 
projektu

Aktivity na podporu rodin s dětmi, prarodičů a neúplných rodin

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

181.764

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

50

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

90.882

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 18
IČO 03157792

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Oříšek - studio pro děti s.r.o., Jablonec nad Nisou

Název 
projektu

Oříšek pro život s hudbou

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

181.764

Podíl 50
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dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)
Požadovan

é 
prostředky 

(Kč)

90.882

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 19
IČO 22836730

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Rodinný klub Motýlek, z.s., Hodkovice nad Mohelkou

Název 
projektu

Motýlek pro rodinu 2019

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

183.000

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

49,67

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

90.882

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 20
IČO 73635642

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Sbor Jednoty bratrské v Semilech, Semily

Název 
projektu

Mateřské centrum Pohoda-podpora rodiny, posílení mezigeneračních 
vztahů

Účel Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
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projektu základních činností mateřského centra.
Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

181.764

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

50

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

90.882

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 21
IČO 22881735

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Semínko země, z.s., Semily

Název 
projektu

S dětmi k přírodě blíž 2019

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

182.000

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

49,94

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

90.882

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019
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Poř. číslo 22
IČO 27298132

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

studio beruška, s.r.o., Jablonec nad Nisou

Název 
projektu

Podpora studia

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

181.764

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

50

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

90.882

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 23
IČO 02479273

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Centrum volného času Moštárna o.p. s., Hejnice

Název 
projektu

Rodinné centrum Loďka

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

298.350

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

30
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Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

89.505

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 24
IČO 46744860

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Jednota bratrská Liberec - Ruprechtice, Liberec

Název 
projektu

Rodinné centrum Zvoneček

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

298.350

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

30

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

89.505

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 25
IČO 45598029

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Sbor Jednoty bratrské v Turnově, Turnov

Název 
projektu

Deštník pro všechny generace

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 298.496
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plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)
Podíl 

dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

29,99

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

89.505

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 26
IČO 27051854

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Centrum pro rodinu M.E.D., z.s., Semily

Název 
projektu

Jedem s M.E.D.em

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

122.946

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

70

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

86.062

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 27
IČO 04885031

Příjemce 
dotace/ 

Rodinné centrum Andílek  z.s., Železný Brod
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žadatel
Název 

projektu
Andělské hrátky

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

122.946

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

70

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

86.062

Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

Poř. číslo 28
IČO 04307267

Příjemce 
dotace/ 
žadatel

Rodinné centrum Klubíčko, z.s., Rychnov u Jablonce nad Nisou

Název 
projektu

Z pohádky do pohádky III.

Účel 
projektu

Podpora činností mateřského centra související s provozováním 
základních činností mateřského centra.

Parametry 
projektu

Zajištění činnosti mateřského centra – měsíc - 12

Celkové 
plánované 
náklady 
projektu 

(Kč)

103.275

Podíl 
dotace na 
nákladech 
projektu 

(%)

70

Požadovan
é 

prostředky 
(Kč)

72.292
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Termín 
realizace 
projektu

1.1.2019 – 31.12.2019

2. o neposkytnutí dotace z rozpočtu Libereckého kraje v rámci Dotačního fondu 
Libereckého kraje, program 2.7 – Program na podporu činností mateřských center níže 
uvedenému subjektu z důvodu odstoupení od žádosti

Poř.číslo Název žadatele IČ Název projektu
29 Centrum Generace 

Jablonec z.s.
22887288 Zdravá a spokojená 

rodina
s c h v a l u j e

vzor smlouvy o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje programu 
2.7 - Program na podporu činností mateřských center

a  u k l á d á

1. Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy 
majetku a informatiky, aktualizovat rozpočet Libereckého kraje na rok 2019,

Termín: 31. 05. 2019

2. Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, předložit Ing. Radce Loučkové Kotasové, 
člence rady kraje, řízení rezortu hospodářského a regionální rozvoje, evropských projektů 
a územního plánování, smlouvy o poskytnutí dotace z Dotačního fondu Libereckého 
kraje, programu č. 2.7 – Program na podporu činností mateřských center, 
dle schváleného vzoru, k podpisu.

Termín: 31. 12. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 31 PRO: 30 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 4 NEHLASOVAL: 1 VÝSLEDEK: byl přijat

32. (31.) Závazek spolufinancování projektu „Podpora populace kuňky ohnivé v EVL 
Stružnické rybníky“ a projektu „Podpora populace kuňky ohnivé v EVL Dolní 
Ploučnice“

Předkladatelka Ing. Radka Loučková Kotasová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
Vladimír Stříbrný, místopředseda Výboru zemědělství a životního prostředí
Informoval, že výbor projednal i tento bod a doporučil ho ke schválení.

Jiří Löffelmann
Zdůraznil, že projekt má ještě druhý rozměr. Vedle vytvoření příznivých podmínek 
pro populaci kuňky ohnivé jde i o retenci vody v krajině. Upraví se vodní plochy a rozšíří 
se vodní plochy, které tam v současné době nejsou.
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Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 175/19/ZK
Závazek spolufinancování projektu „Podpora populace kuňky ohnivé v EVL Stružnické 
rybníky“ a projektu „Podpora populace kuňky ohnivé v EVL Dolní Ploučnice“

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1) závazek předpokládané výše spolufinancování projektu „Podpora populace kuňky ohnivé 
v EVL Stružnické rybníky“ Libereckým krajem do výše 100.000 Kč a jeho rozložení 
v letech 2018–2022 v případě, že danému projektu bude schválena dotace z 31. výzvy 
Operačního programu Životní prostředí,

2) předpokládané předfinancování projektu „Podpora populace kuňky ohnivé v EVL 
Stružnické rybníky“ Libereckým krajem do výše 1.919.230 Kč a jeho rozložení v letech 
2018–2022,

3) závazek předpokládané výše spolufinancování projektu „Podpora populace kuňky ohnivé 
v EVL Dolní Ploučnice“ Libereckým krajem do výše 100.000 Kč a jeho rozložení 
v letech 2018–2022 v případě, že danému projektu bude schválena dotace z 31. výzvy 
Operačního programu Životní prostředí,

4) předpokládané předfinancování projektu „Podpora populace kuňky ohnivé v EVL Dolní 
Ploučnice“ Libereckým kraje do výše 4.390.859 Kč a jeho rozložení v letech 2018–2022

a  u k l á d á

Ing. Radce Loučkové Kotasové, člence rady kraje, řízení rezortu hospodářského 
a regionálního rozvoje, evropských projektů a územního plánování, zajistit další postup.

Termín: 31. 12. 2023

HLASOVÁNÍ Č.: 32 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

33. (32.) Pedagogicko-psychologická poradna, Jablonec nad Nisou, příspěvková 
organizace – změna zřizovací listiny

Předkladatel Petr Tulpa
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
RNDr. Robert Gamba, předseda Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost
Informoval, že výbor projednal body č. 32, 34, 35, 36, a 37, a doporučil je ke schválení.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 176/19/ZK
Pedagogicko-psychologická poradna, Jablonec nad Nisou, příspěvková organizace –
změna zřizovací listiny

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

úplné znění zřizovací listiny Pedagogicko-psychologická poradna, Jablonec nad Nisou, 
příspěvková organizace, ve které dochází ke změně  v článku V. Vymezení majetku, bodu 
5.1., s účinností od 1. 6. 2019
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a  u k l á d á

Petru Tulpovi, náměstkovi hejtmana, řízení resortu školství, mládeže, tělovýchovy, sportu 
a zaměstnanosti, zajistit po schválení materiálu v zastupitelstvu kraje předložení zřizovací 
listiny k podpisu Martinu Půtovi, hejtmanovi.

Termín: 15. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 33 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

34. (33.) Plán rozvoje sportu Libereckého kraje 2018–2021 – úprava seznamu tradičních 
akcí

Předkladatel Petr Tulpa
Představil projednávaný materiál. Podotkl, že Výbor pro tělovýchovu a sport, by ještě rád 
přeskupil některé částky, které byly schváleny v únoru. Na základě toho by se musely dělat 
různé úpravy a přeskupení. Navrhl, aby program zůstal stejný, i když výbor požádal o změnu 
některých částek. Výbor rozhodl, že pokud seznam zůstane tak jak je, tak ho i tak podpoří. 
Pan zastupitel Roman Hejna byl mimořádným předsedou výboru, tak může tato slova 
potvrdit.

Diskuze
Roman Hejna
Potvrdil, co říkal pan náměstek.

Martin Půta
Upřesnil, že kraj má akce ve dvou seznamech. Akce jsou v seznamu na víceletou podporu, 
kterou zastupitelstvo projednalo a schválilo, a sportovní výbor to teď chce dát ještě do svého 
seznamu. Tyto dva seznamy jsou teď v drobném rozporu. Na zasedání rady kraje navrhoval, 
aby ty sportovní akce, které jsou v seznamu víceleté podpory, stejně jako akce, které nejsou 
sportovní, byly pouze v jednom seznamu a ne v seznamu Programu rozvoje sportu. Akce ale 
zůstaly ve dvou seznamech a ty spolu teď nekorespondují. Diskuze, která k seznamu proběhla 
na výboru je v pořádku, ale měla tam zaznít poznámka, že akce jsou již v seznamu víceleté 
podpory. Zpětně se seznam řešit může, ale jen tam, kde smlouvy ještě nebyly podepsány.

Bc. Zuzana Kocumová
Podotkla, že nepochopila, zda to, co se bude schvalovat má nějaký význam nebo je to už 
podepsáno.

Martin Půta
Podotkl, že podle něj jde jen o formalitu.

Bc. Zuzana Kocumová
Konstatovala, že co se týče výše navržené podpory, tak je jí bližší ten původní seznam, 
protože je to tak, že velkým akcím se přidává a menším, které jsou pro širokou základnu 
a děti, se ubírá. Zajímalo by ji, co by nastalo ve chvíli, kdy by se schválily původní částky, 
které mají být platné.

Martin Půta
Vysvětlil, že na zastupitelstvu 26. února 2019 se schválil Seznam významných akcí 
podporovaných Libereckým krajem, který má v sobě obsaženy nejen sportovní, ale i další 
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akce. Částky byly průběžně upravovány a nyní jsou napsány v části nová dotace. Sportovní 
výbor chce nyní zpětně tento program implementovat do svého Plánu rozvoje sportu, tudíž 
je ve dvou seznamech. Pokud je to již schváleno v Seznamu významných akcí, tak by 
to v těch dalších mělo být buď stejně, nebo jen v jednom. V kompetenci zastupitelstva ale je, 
mít to ve dvou seznamech, jen nevěděl, jak to pan náměstek vyřeší a jestli bude mít dvě 
smlouvy na ty akce, když budou pokaždé v jiném seznamu s jinou částkou.

Petr Tulpa
Podotkl, že podepsané to ještě není, ale je to připravované, tzn., že smlouvy odešly, aby 
byly posouzeny. Co se týče doplnění, tak by došlo k celé řadě různých návazných problémů, 
které by to celé zbořily. Co se týče toho, jestli se navýšily některé akce, tak tyto akce mají 
směřovat do reprezentačních akcí kraje, tzn. je tady podpora velkých významných akcí, 
kterých se účastní nejen krajská ale i celostátní veřejnost. Došlo konečně i k potvrzení, 
že Rally Bohemia bude směřována do pozice Eco Rally, tzn. podpora elektrických závodních 
aut.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že neví, jestli tomu někdo rozumí a jestli by nebylo snazší bod stáhnout a upravit 
ho jako jeden společný materiál, který by platil od příštího roku.

Martin Půta
Konstatoval, že usnesení z února platí, dokud ho zastupitelstvo nezruší. Může se schválit jiné 
usnesení a pak budou na jednu akci dvě částky.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že materiál nechápe.

Martin Půta
Konstatoval, že ho také nechápe a neví, jak se ten materiál mohl dostat do rady 
a do zastupitelstva.

Petr Tulpa
Jedná se o přesun jednoho seznamu do dvou s těmi částkami, které byly schváleny v únoru, 
ale lišily se od těch z ledna.

Martin Půta
Konstatoval, že má zastupitelstvo dvě možnosti, buď se to schválí tak, jak to bylo v únoru 
ještě jednou a bude to ve dvou seznamech, nebo se připustí, že když je to v Seznamu 
významných akcí schválených na víceleté financování, tak není potřeba, aby to bylo 
schvalováno ještě jednou ve druhém seznamu, který je v programu rozvoje sportu.

Petr Tulpa
Doporučil, aby byl materiál znovu schválen tak, aby v tom měl sport a oddělení sportu jasno.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 177/19/ZK
Plán rozvoje sportu Libereckého kraje 2018–2021 – úprava seznamu tradičních akcí

Zastupitelstvo kraje po projednání

r u š í
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usnesení číslo 33/19/ZK ze dne 29. 1. 2019,

s o u h l a s í

s upraveným zněním „Plánu rozvoje sportu v Libereckém kraji 2018–2021“ ve znění
aktualizace pro roky 2019–2021

a  u k l á d á

Petru Tulpovi, náměstkovi hejtmana, řízení resortu školství, mládeže, tělovýchovy, sportu 
a zaměstnanosti, zajistit zveřejnění „Plánu rozvoje sportu v Libereckém kraji 2018–2021“ 
ve znění aktualizace pro roky 2019–2021.

Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 34 PRO: 28 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 8 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

35. (34.) Rozhodnutí o poskytnutí účelových dotací projektům ze Seznamu významných 
akcí podporovaných Libereckým krajem v oblasti tělovýchovy a sportu

Předkladatel Petr Tulpa
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 178/19/ZK
Rozhodnutí o poskytnutí účelových dotací projektům ze Seznamu významných akcí 
podporovaných Libereckým krajem v oblasti tělovýchovy a sportu

Zastupitelstvo kraje po projednání

r o z h o d u j e

o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje na projekt a uzavření víceleté 
smlouvy s příjemci

žadatel Tělovýchovná 
jednota LIAZ 
Jablonec nad 
Nisou, z.s.

Okresní rada 
Asociace školních 
sportovních klubů 
České republiky 
Semily, pobočný 
spolek

Krajská 
organizace ČUS 
Libereckého 
kraje (KO ČUS 
LK)

Liberecká 
sportovní a 
tělovýchovná 
organizace z.s. 
(LB-STO z.s.)

sídlo U Stadionu 1, 
Jablonec nad 
Nisou

Husova 77, Turnov Jablonecká 
88/18, Liberec

Jablonecká 
88/18, Liberec

IČO 14864991 01452061 70927383 46747818
název 
projektu

Jablonecká hala 
2019, 
Jablonecká hala 
2020 a 
Jablonecká hala 
2021

Trojboj všestrannosti 
s Adamem

Anketa 
„Nejúspěšnější 
sportovci 
libereckého 
kraje“

SPORTFILM 
LIBEREC

de minimis ANO NE NE NE
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náklady 
projektu 
celkem v 
Kč

1.140.000 450.000 900.000 690.000

výše roční 
dotace v Kč

250.000 150.000 250.000 150.000

výše dotace 
celkem v 
Kč

750.000 450.000 750.000 450.000

parametry 
projektu

Jablonecká hala 
2019/den/1; 
Jablonecká hala 
2020/den/1; 
Jablonecká hala 
2021/den/1

aktivní 
účastníci/počet 1000; 
aktivní 
účastníci/počet/1000; 
aktivní 
účastníci/počet/1000

vyhlášení 
sportovců/počet/4

přihlášené 
filmy/počet/20

s c h v a l u j e

znění vzorové Smlouvy o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje, 
Individuální dotace 2019–2021

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit informování žadatele o rozhodnutí 
orgánu kraje a předložení smluv o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje 
k podpisu Petru Tulpovi, náměstkovi hejtmana.

Termín: 30. 06. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 35 PRO: 30 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 4 NEHLASOVAL: 2 VÝSLEDEK: byl přijat

36. (35.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 117/19 – úprava kapitoly 917 04 –
Transfery odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu – Systémová podpora 
vzdělávání žáků zařazených do vzdělávacího programu Základní škola speciální

Předkladatel Petr Tulpa
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 179/19/ZK
Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 117/19 – úprava kapitoly 917 04 – Transfery 
odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu – Systémová podpora vzdělávání žáků 
zařazených do vzdělávacího programu Základní škola speciální

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 117/19, kterým se upravují ukazatele kapitoly 
917 04 – transfery, odbor školství, mládeže, tělovýchovy a sportu, v celkové výši 899.940 Kč 
bez dopadu na celkový objem kapitoly a které zahrnuje
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A. snížení ukazatele: číslo akce 04800880000 – Systémová podpora vzdělávání žáků 
ve speciálních základních školách ve výši 899.940 Kč,

B. zavedení nových specifických ukazatelů

     a) číslo akce 04807244467 s názvem Základní škola a Mateřská škola Mírová 81, 
Mimoň, příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků zařazených 
do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 29.715 Kč,

     b) číslo akce 04807254478 s názvem Základní škola praktická, Nový Bor, náměstí 
Míru 104, okres Česká Lípa, příspěvková organizace – Systémová podpora 
vzdělávání žáků zařazených do vzdělávacího programu Základní škola speciální 
ve výši 16.980 Kč,

     c) číslo akce 04807264479 s názvem Základní škola, Praktická škola a Mateřská škola, 
Česká Lípa, Moskevská 679, příspěvková organizace – Systémová podpora 
vzdělávání žáků zařazených do vzdělávacího programu Základní škola speciální 
ve výši 314.130 Kč,

     d) číslo akce 04807272452 s názvem Základní škola Český Dub, okres Liberec, 
příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků zařazených 
do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 12.735 Kč,

     e) číslo akce 04807282497 s názvem Základní škola a Mateřská škola, Raspenava, 
okres Liberec – příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků 
zařazených do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 59.430 Kč,

     f) číslo akce 04807292494 s názvem Základní škola Nové Město pod Smrkem, 
příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků zařazených 
do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 8.490 Kč,

     g) číslo akce 04807302314 s názvem Základní škola speciální, Frýdlant, okres Liberec, 
příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků zařazených 
do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 72.165 Kč,

     h) číslo akce 04807312302 s názvem Základní škola a Mateřská škola, Hrádek 
nad Nisou – Loučná, příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků 
zařazených do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 50.940 Kč,

     i) číslo akce 04807322310 s názvem Základní škola, Liberec, Orlí 140/7, příspěvková 
organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků zařazených do vzdělávacího 
programu Základní škola speciální ve výši 152.820 Kč,

     j) číslo akce 04807335479 s názvem Základní škola, Rokytnice nad Jizerou, 
příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků zařazených 
do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 8.490 Kč,

     k) číslo akce 04807345424 s názvem Základní škola a základní škola speciální 
Lomnice nad Popelkou, příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání 
žáků zařazených do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 
16.980 Kč,

     l) číslo akce 04807355449 s názvem Základní škola praktická a speciální Semily, 
příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků zařazených 
do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 12.735 Kč,

     m) číslo akce 04807365490 s názvem Mateřská škola a Základní škola Sluníčko 
Turnov, příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků zařazených 
do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 38.205 Kč,
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    n) číslo akce 04807375492 s názvem Základní škola Turnov, Zborovská 519, 
příspěvková organizace – Systémová podpora vzdělávání žáků zařazených 
do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 59.430 Kč,

     o) číslo akce 04807382329 s názvem Základní škola praktická a Základní škola 
speciální, Jablonné v Podještědí, příspěvková organizace – Systémová podpora 
vzdělávání žáků zařazených do vzdělávacího programu Základní škola speciální 
ve výši 46.695 Kč,

r o z h o d u j e

o poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro Základní školu, Praktickou školu a Mateřskou 
školu, Česká Lípa, Moskevská 679, příspěvkovou organizaci, IČ 70982228, se sídlem 
Moskevská 679, 470 01 Česká Lípa, na akci číslo 04807264479 Systémová podpora 
vzdělávání žáků zařazených do vzdělávacího programu Základní škola speciální ve výši 
314.130 Kč,

s c h v a l u j e

mlouvu č. OLP/778/2019 o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje mezi 
Libereckým krajem a Základní školou, Praktickou školou a Mateřskou školou, Česká Lípa, 
Moskevská 679, příspěvkovou organizací, IČ 70982228, se sídlem Moskevská 679, 470 01 
Česká Lípa

a  u k l á d á

1. Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu ekonomiky, správy 
majetku a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje pro rok 2019,

Termín: 31. 05. 2019

2. Mgr. René Havlíkovi, řediteli Krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit předložení 
smlouvy se Základní školou, Praktickou školou a Mateřskou školou, Česká Lípa, 
Moskevská 679, příspěvkovou organizací, k podpisu Petru Tulpovi, náměstkovi 
hejtmana, řízení rezortu školství, mládeže, tělovýchovy, sportu a zaměstnanosti.

Termín: 31. 07. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 36 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

37. (36.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 139/2019 – zapojení příspěvku 
Hlavního města Prahy na organizaci Her IX. letní olympiád dětí a mládeže ČR 2019 
do rozpočtu Libereckého kraje

Předkladatel Petr Tulpa
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 180/19/ZK
Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 139/2019 – zapojení příspěvku Hlavního města 
Prahy na organizaci Her IX. letní olympiád dětí a mládeže ČR 2019 do rozpočtu 
Libereckého kraje

Zastupitelstvo kraje po projednání
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s c h v a l u j e

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 139/19, kterým se

1. navyšuje se příjmová část rozpočtu Libereckého kraje 2019 – zapojení příspěvku 
Hlavního města Prahy na organizaci Her IX. letní olympiády dětí a mládeže ČR 2019 
ve výši 717.600 Kč,

2. navyšuje výdajová část rozpočtu Libereckého kraje 2019, kapitola 914 04 – působnosti 
odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu ve výši 717.600 Kč na akci číslo 
0487050000 – Hry olympiád dětí a mládeže – organizace Her letní olympiády dětí 
a mládeže ČR 2019 – příspěvek Hlavního města Prahy

a  u k l á d á

Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu ekonomiky, správy majetku 
a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje pro rok 2019.

Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 37 PRO: 32 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 4 VÝSLEDEK: byl přijat

38. (37.) Rozhodnutí o poskytnutí účelových dotací na úpravu lyžařských magistrál

Předkladatel Petr Tulpa
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Bc. Zuzana Kocumová
Podotkla, že jsou v materiálu dvě magistrály, ale chybí tam jizerská.

Petr Tulpa
Přislíbil, že Jizerská magistrála přibyde, ale jde to postupně.

Martin Půta
Podoktl, že jde o schvalování smluv, které vychází z uvedeného seznamu a smlouvy se budou 
poskytovat tak, jak budou projednány s jednotlivými žadateli. Informoval, že Jizerská 
magistrála má ze všech nejvíce peněz.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 181/19/ZK
Rozhodnutí o poskytnutí účelových dotací na úpravu lyžařských magistrál

Zastupitelstvo kraje po projednání

r o z h o d u j e

1. o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje Svazku obcí Novoborska, 
náměstí Míru 1, Nový Bor, IČO 68955057, na akci č. 04804994104 SVAZEK OBCÍ 
NOVOBORSKA, Nový Bor – Úprava a údržba Lužickohorské magistrály do výše 
300.000 Kč,

2. o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje Krkonoše-svazek obcí a měst, 
Zámek 1, Vrchlabí, IČO 70157898, na akci č. 04804980000 Krkonoše – svazek měst 
a obcí, Vrchlabí – Krkonošská magistrála do výše 500.000 Kč,

s c h v a l u j e
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znění vzorové Smlouvy o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje, 
Individuální dotace 2019

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit informování žadatele o rozhodnutí 
orgánu kraje a předložení smluv o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje 
k podpisu Petru Tulpovi, náměstkovi hejtmana.

Termín: 30. 06. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 38 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

39. (38.) Žádost o prominutí nebo snížení smluvní pokuty společnosti SaM silnice 
a mosty a.s., v souvislosti se stavebními akcemi „Silnice III/2706 Horky u Dubé, 
rekonstrukce silnice“ a „Okružní křižovatky II/292 a II/289 Semily, ulice Brodská, 
Bořkovská (vč. humanizace)“

Předkladatel Ing. Jan Sviták
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Ing. Milan Kouřil, předseda Výboru dopravy
Konstatoval, že výbor projednal body č. 38 a 39, a vzal na vědomí písemnou informaci 40 g), 
a doporučil je ke schválení.

Martin Půta
Podotkl, že pokud má kraj uzavřené smlouvy se sankcemi, tak nezbývá nic jiného, než 
ty sankce vymáhat. Nedovede si představit situaci, že by se zavedlo zvykové právo, že když 
někdo napíše zastupitelstvu dopis, tak mu bude penále prominuto. Opakovaně 
se to diskutovalo i na radě a na poradě, a smlouvy nejsou nějak extrémně tvrdé vůči 
zhotovitelům. Kraj se nachází někde v průměru toho, jak mají smlouvy nastavené jiné kraje, 
Ředitelství silnic a dálnic a další veřejní zadavatelé. Může se stát, že někomu zkolabuje část 
firmy, ale to není problém kraje.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 182/19/ZK
Žádost o prominutí nebo snížení smluvní pokuty společnosti SaM silnice a mosty a.s., 
v souvislosti se stavebními akcemi „Silnice III/2706 Horky u Dubé, rekonstrukce silnice“ 
a „Okružní křižovatky II/292 a II/289 Semily, ulice Brodská, Bořkovská 
(vč. humanizace)“

Zastupitelstvo kraje po projednání

b e r e  n a  v ě d o m í

1) žádost společnosti SaM silnice a mosty a.s., se sídlem Máchova 1129/6, 470 01 Česká 
Lípa, IČO 25018094, o prominutí nebo snížení smluvní pokuty společnosti SaM silnice 
a mosty a.s., v souvislosti se stavebními akcemi „Silnice III/2706 Horky u Dubé, 
rekonstrukce silnice“ a „Okružní křižovatky II/292 a II/289 Semily, ulice Brodská, 
Bořkovská (vč. humanizace)“,

2) informaci o průběhu stavby – akce „Silnice III/2706 Horky u Dubé, rekonstrukce 
silnice“, která byla realizována společností SaM silnice a mosty a.s., se sídlem Máchova 
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1129/6, 470 01 Česká Lípa, IČO 25018094, na základě smlouvy o provedení stavby 
č. OLP/4111/2017,

3) informaci o průběhu stavby – akce „Okružní křižovatky II/292 a II/289 Semily, ulice 
Brodská, Bořkovská (vč. humanizace)“, která byla realizována společností SaM silnice 
a mosty a.s., se sídlem Máchova 1129/6, 470 01 Česká Lípa, IČO 25018094, na základě 
smlouvy o provedení stavby č. OLP/147/2017,

r o z h o d u j e

1) o odmítnutí žádosti společnosti SaM silnice a mosty a.s., se sídlem Máchova 1129/6, 
470 01 Česká Lípa, IČO 25018094, ve věci prominutí nebo snížení smluvní pokuty 
společnosti SaM silnice a mosty a.s., se sídlem Máchova 1129/6, 470 01 Česká Lípa, 
IČO 25018094, vyplývající ze smlouvy o provedení stavby č. OLP/4111/2017 
v souvislosti realizací stavby „Silnice III/2706 Horky u Dubé, rekonstrukce silnice“,

2) o odmítnutí žádosti společnosti SaM silnice a mosty a.s., se sídlem Máchova 1129/6, 
470 01 Česká Lípa, IČO 25018094, ve věci prominutí nebo snížení smluvní pokuty 
společnosti SaM silnice a mosty a.s., se sídlem Máchova 1129/6, 470 01 Česká Lípa, 
IČO 25018094, vyplývající ze smlouvy o provedení stavby č. OLP/417/2017 
v souvislosti realizací stavby „Okružní křižovatky II/292 a II/289 Semily, ulice Brodská, 
Bořkovská (vč. humanizace)“

a  u k l á d á

1) Ing. Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, řízení rezortu dopravy, investic a veřejných 
zakázek, informovat společnost SaM silnice a mosty a.s., se sídlem Máchova 1129/6, 
470 01 Česká Lípa, IČO 25018094, o odmítnutí její žádosti ve věci prominutí nebo 
snížení smluvní pokuty vyplývající ze smlouvy o provedení stavby č. OLP/4111/2017 
v souvislosti s realizací stavby „Silnice III/2706 Horky u Dubé, rekonstrukce silnice“,

Termín: 31. 05. 2019

2) Ing. Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, řízení rezortu dopravy, investic a veřejných 
zakázek, informovat společnost SaM silnice a mosty a.s., se sídlem Máchova 1129/6, 
470 01 Česká Lípa, IČO 25018094, o odmítnutí její žádosti ve věci prominutí nebo 
snížení smluvní pokuty vyplývající ze smlouvy o provedení stavby č. OLP/417/2017 
v souvislosti s realizací stavby „Okružní křižovatky II/292 a II/289 Semily, ulice 
Brodská, Bořkovská (vč. humanizace)“.

Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 39 PRO: 33 PROTI: 1 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

40. (39.) Změna přílohy č. 1 zřizovací listiny Krajské správy silnic Libereckého kraje, 
příspěvková organizace

Předkladatel Ing. Jan Sviták
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.
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Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 183/19/ZK
Změna přílohy č. 1 zřizovací listiny Krajské správy silnic Libereckého kraje, 
příspěvková organizace

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

novou přílohu č. 1 zřizovací listiny Krajské správy silnic Libereckého kraje, příspěvkové
organizace, České mládeže 632/32, Liberec VI-Rochlice, 460 06 Liberec, IČ 70946078

a  u k l á d á

Ing. Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, řízení rezortu dopravy, investic a veřejných 
zakázek, informovat ředitele Krajské správy silnic Libereckého kraje, příspěvkové organizace 
o schválení nové přílohy č. 1 zřizovací listiny Krajské správy silnic Libereckého kraje, 
příspěvkové organizace, České mládeže 632/32, Liberec VI-Rochlice, 460 06 Liberec.

Termín: 15. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 40 PRO: 33 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

41. (40.) Písemné informace
a)      Rozpočtová opatření přijatá od 13. 3. 2019 do 9. 4. 2019
b)      Dopis hejtmana Libereckého kraje generální ředitelce CzechInvest ve věci 

dopravního propojení Průmyslové zóny Liberec-Jih
c)      Rozhodnutí o odložení investiční akce „Rekonstrukce zařízení Česká Lípa“
d)      Plnění rozpočtu kraje za období leden až březen 2019
e)      Memorandum o spolupráci mezi Odborem pro sociální začleňování Úřadu vlády 

ČR a Libereckým krajem
f)      Hry IX. letní olympiády a mládeže ČR 2019 – informace o stavu příprav
g)      Provozně výrobní plán běžné údržby silnic II. a III. třídy na rok 2019
h)      Udělení titulu „Mistr tradiční rukodělné výroby Libereckého kraje“
i)      Vyhlášení soutěže o nejlepší kroniku Libereckého kraje
j)      Změna ve složení komise rady kraje s názvem „Rada pro výzkum, vývoj 

a inovace v Libereckém kraji“
k)      Zpráva o plnění cílů Plánu odpadového hospodářství Libereckého kraje za roky 

2016–2017
l)      Přehled veřejných zakázek projednaných na 5. a 6. zasedání rady kraje
m)      Regionální surovinová politika Libereckého kraje – průběžná informace 

o zpracování
n)      Reakce na výzvu pana zastupitele prof. Ing. Josefa Šedlbauera, Ph.D. 

ke zpracování oponentní studie k návrhu technických opatření pro zajištění pitné 
vody v regionech Frýdlantska a Hrádecka

o)      Nález Ústavního soudu č. 2637/17 ze dne 23. 1. 2018 ohledně povinnosti krajů 
zajistit dostupnost sociálních služeb

p)      Informace o průběhu jednání pracovních skupin k tvorbě Strategie rozvoje 
Libereckého kraje 2021+

q)      Zápis z jednání valné hromady akciové společnosti Krajská nemocnice Liberec, 
a.s., konané dne 11. 3. 2019

r)      Zápis ze zasedání Komise architektů a urbanistů Rady Libereckého kraje konané 
dne 21. 3. 2019
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Předkladateli jsou členové rady kraje
Martin Půta provedl výčet písemných informací.

Diskuze
prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Informoval, že si připravil prezentaci k odpovědi na svůj dotaz pod písmenem n) 
pro zpracování oponentní studie k návrhu technických opatření pro zajištění pitné vody 
v regionech Frýdlantska a Hrádecka. Pan radní Löffelmann takovou oponentní studii odmítá. 
Pan zastupitel prof. Šedlbauer ale s jeho argumentací nesouhlasí. Podkladem pro argumentaci 
pana radního je, že kraj nebude vstupovat do investiční strategických plánů soukromých 
společností. Frýdlantská vodárenská společnost, a.s., a Severočeská vodárenská společnost 
a.s., jsou vlastněné obcemi. Stát prostřednictvím ministerstva zemědělství poskytl 
na zpracování projektové dokumentace investičních plánů 60 milionů Kč, Liberecký kraj 
8,6 milionů Kč a na realizaci technických opatření je naplánováno 2,5–3 miliardy Kč, které 
opět mají vesměs jít z veřejných zdrojů. Nejde tedy argumentovat tím, že jde o investiční 
plány soukromých společností, správně mají být hrazeny v celé výši z veřejných peněz. 
Protože se jedná o veřejné peníze, tak je potřebné zdůvodnění k tomu, jak to souvisí s tím, 
na co se ty peníze budou žádat, a to je prokazatelná činnost s důlní činností v Turówě, ale 
také to, že neexistují jiné cíle, jak té pitné vody dosáhnout. Jde o to, že peníze na nápravu 
sucha, budou v příštích letech v celé republice žádané. Studie by měla vzniknout, protože 
poskytovatel, v tomto případě stát, si bude klást otázky, proč by měl do toho regionu poslat 
peníze. Jsou dva scénáře úbytku vody průsakem do důlní jámy v Turówě, katastrofický 
a realistický, který počítá s deficitem pitné vody 11–14 l/s. Současná voda ve frýdlantském 
vodovodu je 39 l/s surová voda, která do toho vstupuje, a 22 l/s je voda fakturovaná. Rozdíl 
17 l končí děrami v trubkách a za díry v trubkách nemůže Turów, je to problém dlouhodobé 
špatné údržby vodovodu. Součástí plánů je dostavba kanalizací a nakládání s odpadní vodou. 
Celkem je na to naplánováno 430 milionů Kč. Když se to přepočítá na obyvatele, což 
je v těchto obcích asi 1.300 lidí, tak je to 320 tisíc Kč na jednoho obyvatele jen 
na odkanalizování. Hlavním argumentem je, že v Libereckém kraji prší vysoce nadprůměrně 
oproti celé České republice, tudíž ta voda tady je, otázkou zůstává, kam se ztrácí.

Martin Půta
Podotkl, že možná odtéká do dolu.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Reagoval, že do dolu neodtéká, protože oblast, která je odvodňována Turówem se týká jen 
malé části Frýdlantska, a to i když vezmeme v úvahu ten katastrofický scénář. Naprostá 
většina frýdlantského výběžku a celého Libereckého kraje tady tím zasažená není a nemůže 
být. Problém je jinde a je především v nakládání s krajinou, v tom, že krajina je odvodněná. 
Na Frýdlantsku a Hrádecku jsou největší plochy ovlivněné meliorací. S tím, jak se tam 
napřímily vodní toky a jak se půda ochudila o organickou složku. Problém se suchem 
je především v tom, jak se nakládá s krajinou a ve specifické oblasti je také způsoben 
průsakem do Turówa.

Jiří Löffelmann
Odpověděl, že se na tuto věc těžko reaguje, protože je tam několik věcí smíchaných 
dohromady. Voda je strategická surovina a smotat to dohromady způsobem, který byl tady 
prezentován, nejde. Jedna věc je, že vodárenské společnosti na základě nějaké činnosti 
na polské straně, která je způsobená činností dolu Turów a negativních důsledků, musely
na základě zákonů, kterými se řídí, ať už je to zákon o vodovodech a kanalizacích anebo 
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o zdraví obyvatelstva atd., řešit nějakou situaci, která tam nastala, a před 4 roky se dohodlo, 
že nechají zadat studii na řešení předpokládaných negativních důsledků. V té době se ještě 
nikdo nezabýval suchem v krajině. Pracovní komise se suchem zabývá už od roku 2017, 
ve skupině jsou odborníci na tento problém a všichni jsou zainteresovaní. Požádal pana 
prof. Šedlbauera, aby se na zasedání té skupiny dostavil a zkusil si s těmi odborníky 
promluvit. Nechce zadávat oponentní studii pro dvě soukromé společnosti, protože to jsou 
soukromé společnosti, i když jsou vlastněny obcemi a městy, jsou to akciové společnosti, 
a v roce 2015 byla zadána studie, aby něco řešila. Úkolem kraje není, aby pan radní v roce 
2019 navrhoval radě a zastupitelstvu, aby si nechali zpracovat oponentní studii k něčemu, 
co se bytostně týká těch dvou společností. Kraj ve spolupráci s nimi řeší důsledky dolu Turów 
a retenci vody v krajině. Retenci vody v krajině ale nejde dávat do přímé souvislosti s tím, jak 
vypadá vodárenská soustava na Frýdlantsku a v jiných oblastech. Zopakoval, že nebude 
proto, aby se vyhazovali miliony Kč za zpracování oponentní studie, která v tuto chvíli neřeší 
vůbec nic.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že to bylo vystoupení plné rozporů. Voda je jen jedna, ale nedá se směšovat 
dohromady, FVS, a.s., je soukromá ale chce investovat za veřejné peníze, kraj jí nebude dělat 
oponentní studii, ale investice teprve mají proběhnout. Investice se budou muset obhájit, 
budou se muset získat nějaké peníze a o ty peníze si bude kraj říkat státu a musí je dobře 
proargumentovat, což nepůjde, když bude kraj stavět jen na tom, co připraví vodárenská 
společnost, a ta bude připravovat jen to, co umí – investice do vodovodů a kanalizací. Není 
to efektivní řešení, které by zároveň řešilo i příčinu. Sucho je problém a bude čím dál tím 
větší i pro celou Českou republiku a nemůže se řešit tím, že se budou stavět další a další 
trubky. Musí být snaha o to, aby voda, která naprší, tady zůstala co nejdéle a aby byla 
schopná prosáknout do podzemních zdrojů, ze kterých potom čerpáme pitnou vodu.

Vladimír Stříbrný
Reagoval na pana zastupitele prof. Šedlbauera, jak prezentoval kanalizaci v menších obcích, 
Za Heřmanice může pan zastupitel Stříbrný říct, že kanalizace je navržená teprve tehdy, až 
se sníží vodnost toku Olešky, a pak se teprve může stavět kanalizace. V obci jsou z poloviny
domovních čistíren, ale pokud nebude vodnost, tak se z toho stane stoka a proto se potom 
musí stavět tato kanalizace.

Jiří Löffelmann
Konstatoval, že i když je voda jedna záležitost, tak to nejde slučovat dohromady. Podotkl, 
že na prezentaci v knihovně byl a poslouchal výklad o tom, že tisíce drobných opatření pro 
zadržení vody v krajině způsobí to, že bude dost i té podzemní vody. Ale to nikde napsáno 
není a neví o tom, že by to tak někde fungovalo, a i ten pán, který to tam prezentoval, žádný 
hmatatelný důkaz neměl. Na Broumovsku ani nezačali s těmi aktivitami, které tam 
on popisoval. Zadržování vody v krajině je důležité z hlediska té krajiny, aby tam ta voda 
byla a utvářela příznivé mikroklima, ale samotná tato opatření to nespasí. Je potřeba ošetřit 
úniky vody, do kterých musí přijít investice. Investice nejsou primárně úkolem kraje, ale 
úkolem státu a kraj se tomu snaží nějakým způsobem pomoci v rámci fondu ochrany vod, ale 
není jeho úkolem, aby zpochybňoval povinnost zásobování pitnou vodou 30 tisíc obyvatel 
a aby k tomu vytvářel oponentní studie.

Ing. Radka Loučková Kotasová
Doplnila, že se jedná o široký problém, který se týká problému zásobování vodou, ale také 
zadržování vody v krajině. Zrovna dnes rada schválila snahu Libereckého kraje právě 
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o aktivity zadržování vody v krajině, tzn. zpracování dvou záměrů na vybudování celkem 10 
tůní a vodních nádrží na území Frýdlantska. Tohle se může odehrávat, protože to jsou 
lokality, které může kraj ovlivnit, a v letech 2018–2022 by to kraj chtěl realizovat.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Konstatoval, že je zásadní nedorozumění v tom, kde kdo vidí skutečnou prioritu a příčinu. 
Zadržování vody v krajině není „třešinka na dortu“, do které se investuje pár milionů Kč, aby 
se tím kraj mohl pochlubit, ale je to skutečné řešení příčiny toho, že tady je a v budoucnu 
bude problém s vodou a se suchem. Není to o tom, že se bude investovat do trubek 
a kanalizací a vedle toho do zadržování vody v krajině, aby kraj mohl tvrdit, že dělá oboje. 
Reagoval na pana zastupitele Stříbrného, kdy kanalizace v takto řídce osídlené oblasti
opravdu nemá smysl, a mohlo by se spíše řešit zasakování, nikoli svádění, vody anebo zvýšit 
účinnost domácích nebo skupinových čističek.

Martin Půta
Doporučil se seznámit se stanoviskem Povodí Labe a Povodí Ohře o napojování domovních 
čističek a přepadů na vodní toky, potom by tady možná nezaznívaly podobné informace. 
Např. na území, které spadá pod území Ohře, je velice těžké získat povolení na domovní 
čističku, pokud není napojena na vodoteč. Mají na to stanovisko a proběhlo k tomu několik 
jednání, která organizoval pan radní. Chápe, že vše začíná u vědeckých úvah, ale realita bývá 
v rozporu s těmi úvahami.

Jiří Löffelmann
Zopakoval, co bylo řečeno v knihovně na panelové diskuzi. Pan Ing. Petr Olyšar, jednatel 
SVS a.s., řekl, že úkolem společností je ze zákona zajistit dostatek kvalitní a pitné vody pro 
25–30 tisíc obyvatel. Pokud vznikne ohrožení, tak se dělají nějaká opatření. Zdůraznil, 
že zásobování pitnou vodou a odkanalizování je primárně úkolem vodárenských společností 
a ne kraje. Pohledy na to mohou být různé, a jedna kolegyně pana prof. Šedlbauera, domníval 
se, že byla ze společnosti Čmelák z.s., prezentovala postoj, že pro ni není důležité zásobování 
pitnou vodou, protože lidé to pár dní bez pitné vody vydrží, ale důležitá je pro ni ta voda 
v krajině. Domníval se, že nejdřív je potřeba zajistit zásobování pitnou vodou a teprve poté se 
bude řešit voda v krajině.

MUDr. Vít Němeček, MBA
Podotkl, že se necítí kompetentní, k tomu rozhodovat a posuzovat postup kraje. Věří, že zde 
existuje nějaký úřední aparát, existují odborníci, existuje pracovní komise atd., a věří, 
že vedení kraje k odsouhlasení předloží nějaký kompletní materiál, který má nějaký smysl 
a má oporu, jak v zákonech, tak v názorech odborníků.

Bc. Zuzana Kocumová
Konstatovala, že když bude všude nedostatek vody v krajině, tak nebude ani pitná voda. 
Následně přečetla stanovisko klubu (ZpLK) k bodu m) – Regionální surovinová politika 
Libereckého kraje – průběžná informace o zpracování.
„Tato aktualizace stanoví, že stavební kámen by se měl do budoucna těžit na Tlustci, kde 
je lom již dlouhá léta uzavřen. Jde také o mimořádně cennou lokalitu a v této lokalitě jsou 
usazeny desítky chráněných druhů rostlin a živočichů např. i kriticky ohrožený orel mořský. 
V materiálu je uvedeno, že Tlustec vyšel ze všech dostupných ložisek stavebního kamene 
nejlépe. V Libereckém kraji je takových ložisek evidováno 59 a jejich porovnání v tom 
materiálu není. Nevíme, jak je tedy možné, že jako nejvhodnější ložisko, ze všech 59, vyšel 
právě Tlustec, což je krajinná dominanta viditelná na kilometry a prokazatelně zde žijí desítky 
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chráněných rostlin a živočichů. Chtěla bych poprosit, pokud takové posouzení existuje, jestli 
by ho mohli dostat k dispozici. Těžbu odmítají i sousední obce, to je asi poměrně dlouhodobě 
známé a přitom aktualizace surovinové politiky obsahuje alibistické a trochu nefunkční 
formulace podmiňující otevření lomu dohodou těžaře s těmito obcemi. Když jsme se ale ptali 
právníků, tak právní orgány povolující těžbu nemusí souhlas dotčených obcí vůbec 
potřebovat, takže když je podpoří Liberecký kraj, tak tento souhlas obcí prostě nikdo 
vyžadovat nebude. Regionální surovinová politika v předložené podobě proto správním 
orgánům výrazně pomůže v argumentaci, že právě ve vybraném ložisku je žádoucí těžbu 
povolit. Myslíme si, že pokud kraj těžbu na Tlustci nechce a nepřeje si ji, tak by to měl říct 
rovnou, protože tímhle tím rčením v podstatě spíše možnost těžby na Tlustci dveře otevírá.“

Ing. Radka Loučková Kotasová
Podotkla, že k tomu byla vedena poměrně rozsáhlá diskuze na hospodářském výboru a právě 
proto výbor nepodpořil tento materiál. Informovala, že má u sebe 10 stránkové vyjádření 
kolegů, kteří problém rozebírají bod po bodu. Podotkla, že v tuto chvíli se bere na vědomí 
pracovní materiál Aktualizace surovinové politiky Libereckého kraje, který by se měl 
posunout ke zpracování SEA. Po tomto zpracování bude možné materiál připomínkovat 
a bude k tomu veřejné projednávání. Materiál se ale v tuto chvíli dává pouze pro informaci. 
Přislíbila, že materiál s posouzením rozešle. Podle ní, je v materiálu vše podrobně vysvětleno.

Bc. Zuzana Kocumová
Poděkovala za zaslání. Dále podotkla, že je ráda, že se jedná o pracovní verzi, a pokud bude 
materiál možné připomínkovat, tak je čas na to přednášet i jiná stanoviska. Pokud 
by si Liberecký kraj tuto těžbu nepřál, tak by podporoval stanoviska obcí, které si tu těžbu
taky nepřejí.

Martin Půta
Podotkl, že neví, s kolika starosty paní zastupitelka mluvila. Sám mluvil se všemi 
a stanovisko, které je v materiálu uvedeno, je velice podobné jejich stanovisku, jak 
v Jablonném v Podještědí, tak v obci Brniště, tak ve Velkém Valtinově. Dále podotkl, že do té 
doby, než ministerstvo odepíše v tom otevřené ložisku zásobu, tak tam ten důl pořád je, 
a tvrzení, že se tam nedá těžit, pokud s tím nesouhlasí kraj, je úsměvné od člověka, který 
v minulosti pracoval na krajském úřadě. Konstatoval, že kraj může mít stanovisko, ale je tam 
důl, jsou tam zásoby stavebního kamene, a dokud ministerstvo neodepíše ty zásoby, tak 
jakýkoli majitel má vždycky možnost otevřít nové jednání o znovuotevření toho dolu. 
S panem radním Löffelmannem nad tím materiálem seděli dost dlouho a přemýšleli, co se 
stane, když do něj napíšou, že o tu těžbu nestojí. Došli k závěru, že na tom pak budou stejně 
jako ty obce, protože konečné rozhodnutí je na Ministerstvu průmyslu a obchodu. Pokud 
by se odepsalo ložisko na Tlustci, tak bude potřeba najít nějaké jiné. Rozhodování, které 
probíhá o chráněných živočiších a rostlinách, není rozhodováním samosprávy, ale nezávislým
rozhodováním státní správy a státní správa ochranu ohrožených druhů nehodnotí jako 
nepřekročitelnou. Součástí stanoviska kraje je pokus o odepsání zásob, které tam jsou.

Ing. Radka Loučková Kotasová
Materiál nemá jinou ambici, než být odborným podkladem pro stanovisko samosprávy. 
V materiálu, který rozešle, se také konstatuje, že např. v Libereckém kraji je také lokalita 
Košťálov a pokud nebude obnovená těžba na Tlustci, tak se může obnovit těžba v Košťálově. 
V této pracovní verzi kraj nic nepouští, protože v tuto chvíli je ložisko ve stavu zajištění, 
takže hornická činnost nebyla ukončena a nebyla zakončena řádnou rekultivací a sanací 
dobývacího prostoru. Záměr obnovy využití ložiska Tlustce byl veřejně projednán v rámci 
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hodnocení vlivu na životní prostředí EIA a všechny připomínky z toho řízení byly řádně 
zapracovány.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že poslouchá argumenty, které nepovažuje za relevantní. Je na místě promítnout 
do surovinové politiky i nějaký politický názor. Mělo by se postupovat v souladu s tím, 
co bylo řečeno. V roce 2017 Ministerstvo životního prostředí poslalo velmi detailní rozklad 
toho, jak vidí hodnotu území, právě v souvislosti s tím, když zrušilo rozhodnutí krajského 
úřadu o povolení těžby a hodnota je tam popsána velmi detailně. Nevidí tady možnost 
se alibisticky za někoho schovávat a tvrdit, že on to rozhodne a kraj nemá možnost do toho 
zasahovat.

Martin Půta
Podotkl, že je rozdíl mezi státní správou a samosprávou. O vlivech na životní prostředí 
rozhoduje státní správa.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že pokud má státní správa v ruce surovinovou politiku, tak se o ni může opřít.

Bc. Zuzana Kocumová
Podotkla, že před sebou nemá otevřenou stávající surovinovou politiku, ale je tam napsáno 
např., že bude možné obnovit využití ložiska Luhov-Brniště-Tlustec.

Jiří Löffelmann
Podotkl, směrem k výjimce, kterou vrátilo Ministerstvo životního prostředí. Nebyla vrácena 
z obsahových důvodů, že by tam nebylo něco vyhodnoceno, ale byla vrácena z čistě 
formálních důvodů. Naposledy, kdy to bylo z obsahových důvodů a kde byla polemika o tom, 
kde je větší veřejný zájem, tak to bylo v roce 2015 a tam to nakonec nejvyšší správní soud 
přehodnotil, že to nebylo důvodem pro zamítnutí rozhodnutí krajského úřadu. Takže tyto 
věci, které se vracejí na krajský úřad v rámci tohoto rozhodnutí, jsou vráceny z čistě 
formálních důvodů a ne z obsahových.

Martin Půta
Podotkl, že by bylo dobré k tomuto problému udělat seminář, aby se zastupitelé seznámili 
se skutečnou situací.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 184/19/ZK
Písemné informace
a)      Rozpočtová opatření přijatá od 13. 3. 2019 do 9. 4. 2019
b)      Dopis hejtmana Libereckého kraje generální ředitelce CzechInvest ve věci 

dopravního propojení Průmyslové zóny Liberec-Jih
c)      Rozhodnutí o odložení investiční akce „Rekonstrukce zařízení Česká Lípa“
d)      Plnění rozpočtu kraje za období leden až březen 2019
e)      Memorandum o spolupráci mezi Odborem pro sociální začleňování Úřadu vlády 

ČR a Libereckým krajem
f)      Hry IX. letní olympiády a mládeže ČR 2019 – informace o stavu příprav
g)      Provozně výrobní plán běžné údržby silnic II. a III. třídy na rok 2019
h)      Udělení titulu „Mistr tradiční rukodělné výroby Libereckého kraje“
i)      Vyhlášení soutěže o nejlepší kroniku Libereckého kraje
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j)      Změna ve složení komise rady kraje s názvem „Rada pro výzkum, vývoj 
a inovace v Libereckém kraji“

k)      Zpráva o plnění cílů Plánu odpadového hospodářství Libereckého kraje za roky 
2016–2017

l)      Přehled veřejných zakázek projednaných na 5. a 6. zasedání rady kraje
m)      Regionální surovinová politika Libereckého kraje – průběžná informace 

o zpracování
n)      Reakce na výzvu pana zastupitele prof. Ing. Josefa Šedlbauera, Ph.D. 

ke zpracování oponentní studie k návrhu technických opatření pro zajištění pitné 
vody v regionech Frýdlantska a Hrádecka

o)      Nález Ústavního soudu č. 2637/17 ze dne 23. 1. 2018 ohledně povinnosti krajů 
zajistit dostupnost sociálních služeb

p)      Informace o průběhu jednání pracovních skupin k tvorbě Strategie rozvoje 
Libereckého kraje 2021+

q)      Zápis z jednání valné hromady akciové společnosti Krajská nemocnice Liberec, 
a.s., konané dne 11. 3. 2019

r)      Zápis ze zasedání Komise architektů a urbanistů Rady Libereckého kraje konané 
dne 21. 3. 2019

Zastupitelstvo kraje po projednání

b e r e  n a  v ě d o m í

předložené písemné informace

a) Rozpočtová opatření přijatá od 13. 3. 2019 do 9. 4. 2019,

b) Dopis hejtmana Libereckého kraje generální ředitelce CzechInvest ve věci dopravního 
propojení Průmyslové zóny Liberec-Jih,

c) Rozhodnutí o odložení investiční akce „Rekonstrukce zařízení Česká Lípa“,

d) Plnění rozpočtu kraje za období leden až březen 2019,

e) Memorandum o spolupráci mezi Odborem pro sociální začleňování Úřadu vlády ČR 
a Libereckým krajem,

f) Hry IX. letní olympiády a mládeže ČR 2019 – informace o stavu příprav,

g) Provozně výrobní plán běžné údržby silnic II. a III. třídy na rok 2019,

h) Udělení titulu „Mistr tradiční rukodělné výroby Libereckého kraje“,

i) Vyhlášení soutěže o nejlepší kroniku Libereckého kraje,

j) Změna ve složení komise rady kraje s názvem „Rada pro výzkum, vývoj a inovace 
v Libereckém kraji“,

k) Zpráva o plnění cílů Plánu odpadového hospodářství Libereckého kraje za roky 2016–
2017,

l) Přehled veřejných zakázek projednaných na 5. a 6. zasedání rady kraje,

m) Regionální surovinová politika Libereckého kraje – průběžná informace o zpracování,

n) Reakce na výzvu pana zastupitele prof. Ing. Josefa Šedlbauera, Ph.D. ke zpracování 
oponentní studie k návrhu technických opatření pro zajištění pitné vody v regionech 
Frýdlantska a Hrádecka,

o) Nález Ústavního soudu č. 2637/17 ze dne 23. 1. 2018 ohledně povinnosti krajů zajistit 
dostupnost sociálních služeb,

p) Informace o průběhu jednání pracovních skupin k tvorbě Strategie rozvoje Libereckého
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kraje 2021+,

q) Zápis z jednání valné hromady akciové společnosti Krajská nemocnice Liberec, a.s., 
konané dne 11. 3. 2019,

r) Zápis ze zasedání Komise architektů a urbanistů Rady Libereckého kraje konané dne 
21. 3. 2019.

HLASOVÁNÍ Č.: 41 PRO: 30 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 5 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat

42. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 142/19 – zapojení zůstatku disponibilních 
zdrojů z nerealizovaných výdajů a ostatních příjmů kraje roku 2018 alokací 
použitelných finančních zdrojů minulých rozpočtových období do rozpočtu kraje 
2019

Předkladatelka Ing. Jitka Volfová
Představila projednávaný materiál.

Diskuze
prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že dopředu avizoval pozměňovací návrh usnesení, který souvisí s diskuzí 
v předchozím bodě. Poté přečetl pozměňovací nárvh

čl. II, změna odst. 15
15) Výdaje v kapitole 919 03 – Pokladní správa, ekonomický odbor, Rezerva na řešení 
věcných, finančních a organizačních opatření orgánů kraje, ve výši 43.770.000 Kč,

čl. II, doplnění odst. 25
25) Výdaje v kapitole 920 08 – Kapitálové výdaje, odbor životního prostředí a zemědělství, 
Pořízení studie „Posouzení ekonomické efektivity opatření na zásobování vodou v oblasti 
Frýdlantska a Hrádecka“ ve výši 1.000.000 Kč.

V kapitole 919 03 byla původně částka 44.770.000 Kč. Následně předal písemný návrh.

Ing. Jitka Volfová
Konstatovala, že tento pozměňovací návrh obdržela v rámci připomínek jednotlivých 
předsedů klubů a byl přednesen na radě. Pan prof. Šedlbauer se rady neúčastnil, ale návrh byl 
diskutován s rezortem a na základě domluvy bylo dohodnuto, že částka nebude navyšována.

Jiří Löffelmann
Zopakoval, že není pro, aby kraj zadával oponentní studii, o které tady mluvil pan zastupitel 
prof. Šedlbauer. Zvýšení peněz na retenci vody v krajině je předmětem debat mezi radními 
a v dohledné době se přijde s dalším návrhem. Kdyby kraj poskytl milion Kč na studii, tak 
by neměla vypovídající hodnotu. Zopakoval, že to není úkolem kraje, ale je to úkol 
vodárenských společností.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Reagoval, že kraj vydává mnoho milionů Kč na mnoho různých studií a zrovna tato by měla 
pravděpodobně největší efekt, protože jejím cílem by bylo vyhodnocení efektivity různých 
typů opatření. Kraj má nějaký balík peněz, který má řešit problém, a ten problém je zajištění 
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vody. Tato studie by měla nasměrovat kraj v jeho rozhodování do budoucna, které cesty 
dávají větší smysl z hlediska efektivity. Kraj může dávat miliardy Kč na trubky a sem tam 
přidat pár milionů Kč někde jinde. Musí se posoudit různé varianty toho, jak peníze 
co nejlépe vynaložit. Nejedná se o chybu odbornou ale vyloženě politickou.

Ing. Dan Ramzer
Požádal pana radního Löffelmanna, aby se v rámci svého rezortu zamysleli nad tím, že ani 
na Broumovsku není prokázaný vliv zadržovacích opatření na zdroje podzemní vody. Dále 
podotkl, že ho mrzí, že není z polské strany zpracován vliv na území Hrádecka, Chrastavska 
ani Frýdlantska, a není na to zpracována žádná EIA. Poslední EIA z roku 2014 říká, 
že to nemá žádný vliv. Toto zpracování by mělo především zaplatit Polsko a ne kraj.

Martin Půta
Podotkl, že by bylo potřeba přednést, aby na pracovní skupině Ministerstva životního 
prostředí a zemědělství, která nese největší náklady na tu studii, která má řešit zásobování 
pitnou vodou. Podotkl, že na polské straně musí mít velkou radost po této debatě, ze které 
vyplynulo, že i na české straně jsou odborníci, kteří říkají, že ta elektrárna nemá žádný vliv 
anebo jen minimální, protože za všechno může to sucho. Polská strana se k tomu pak může 
postavit tak, že když je problém na naší straně, tak ho budeme muset zaplatit. Jsou zde tací, 
kteří rozumí úplně všemu a jejich hlavním cílem je dělat z technických řešení politiku. 
Podotkl, že se tady zmiňují miliardy Kč vůči milionům Kč, které ale neexistují.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Ohradil se, protože ze strany pana hejtmana bylo toto tvrzení hrubou lží a manipulací. Slova, 
která mu vkládá do úst, nikdy neřekl. Vyplývá z toho, že nelze kritizovat jakýkoli krok kraje, 
který se v této situaci podniká, protože by to znamenalo poškození nároků vůči Polsku. Kraj 
se nemůže uzavírat před kritikou, která má všechny racionální kritiky, která vede ke stejnému 
cíli, a to je zajištění vody pro region.

Martin Půta
Podotkl, že kritika je v pořádku, jen není v pořádku nikam nesměřující exhibice ve chvíli, kdy 
je potřeba, aby kraj vystupoval, pokud možno, dohromady v pracovní skupině.

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
Podotkl, že kdyby pan hejtman chtěl vystupovat jednotně, tak by podpořil tento návrh, který 
by krajský rozpočet v objemu asi 8 miliard Kč stál 1 milion Kč, a který by umožnil 
vyhodnotit efektivitu jednotlivých opatření.

Hlasování o návrhu usnesení – pozměňovací návrh

čl. II, změna odst. 15
15) Výdaje v kapitole 919 03 – Pokladní správa, ekonomický odbor, Rezerva na řešení 
věcných, finančních a organizačních opatření orgánů kraje, ve výši 43.770.000 Kč,

čl. II, doplnění odst. 25
25) Výdaje v kapitole 920 08 – Kapitálové výdaje, odbor životního prostředí a zemědělství, 
Pořízení studie „Posouzení ekonomické efektivity opatření na zásobování vodou v oblasti 
Frýdlantska a Hrádecka“ ve výši 1.000.000 Kč.
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HLASOVÁNÍ Č.: 42 PRO: 3 PROTI: 13 ZDRŽEL SE: 13 NEHLASOVAL: 3 VÝSLEDEK: nebyl přijat

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 185/19/ZK
Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 142/19 – zapojení zůstatku disponibilních 
zdrojů z nerealizovaných výdajů a ostatních příjmů kraje roku 2018 alokací 
použitelných finančních zdrojů minulých rozpočtových období do rozpočtu kraje 2019

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 142/19, kterým se

I. navyšují zdroje kraje 2019 prostřednictvím financování - změnou stavu krátkodobých 
prostředků na bankovních účtech kraje v celkové výši 235.500.000 Kč,

II. navyšují výdaje kapitol rozpočtu kraje 2019 v celkové výši 235.500.000 Kč, z toho

     1) výdaje v kapitole 912 04 – Účelové příspěvky PO, odbor školství, mládeže, 
tělovýchovy a sportu v celkové výši 4.750.000 Kč, v tom
a) Integrovaná střední škola, Semily, 28. října 607, Semily, p.o. - přípojka 

do nové kanalizační sítě, ve výši 500.000 Kč,
b) Gymnázium, Česká Lípa, Žitavská 2969, p.o. - Modernizace laboratoře 

chemie, ve výši 1.550.000 Kč,
c) Gymnázium a Střední odborná škola pedagogická, Liberec, Jeronýmova 27, 

p.o. - Modernizace laboratoře chemie, ve výši 2.700.000 Kč,
     2) výdaje v kapitole 912 06 – Účelové příspěvky PO, odbor dopravy v celkové výši 

5.500.000 Kč, v tom
a) Projektové dokumentace na silnice LK II. a III. třídy pro 2018–2019 ve výši 

5.000.000 Kč,
b) Údržba alejí v LK ve výši 500.000 Kč,

3) výdaje v kapitole 912 07 – Účelové příspěvky PO, odbor kultury, památkové 
péče a cestovního ruchu v celkové výši 6.357.000 Kč, v tom
a) Krajská vědecká knihovna v Liberci - pořízení a nákup nových knih 

a databáze EBSCO, vč. nákupu e-knih ve výši 1.900.000 Kč,
b) Severočeské muzeum v Liberci - Archeologický výzkum Jablonné 

v Podještědí ve výši 1.000.000 Kč,
c) Severočeské muzeum v Liberci - Zámek Svijany, úvazek správce depozitáře 

ve výši 350.000 Kč,
d) Severočeské muzeum v Liberci - Oprava elektroinstalace digitalizačního 

pracoviště ve výši 455.000 Kč,
e) Severočeské muzeum v Liberci - Pořízení interaktivních modelů do expozic 

ve výši 264.000 Kč,
f) Vlastivědné muzeum a galerie v České Lípě - Expoziční, výstavní, sbírková 

činnost organizace a restaurování, ve výši 778.000 Kč,
g) Muzeum Českého ráje v Turnově - Náklady na akce muzea, webové stránky 

ve výši 560.000 Kč,
h) Severočeské muzeum v Liberci - Opravy externích depozitářů ve výši 

500.000 Kč,
i) Muzeum Českého ráje v Turnově - Spolufinancování grantů MKČR a Města 

Turnov ve výši 150.000 Kč
j) Oblastní galerie Liberec – Restaurování ve výši 200.000 Kč,
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k) Krajská vědecká knihovna v Liberci – Regionální osobnosti kraje ve výši 
200.000 Kč,

4) výdaje v kapitole 912 09 – Účelové příspěvky PO, odbor zdravotnictví, 
Zdravotnická záchranná služba Libereckého kraje – technické světelné vybavení 
heliportu LZS ZZS LK pro režim VFR noc ve výši 5.000.000 Kč,

     5) výdaje v kapitole 913 06 – Příspěvkové organizace, odbor dopravy, Krajská 
správa silnic LK p.o. - realizace příkazní smlouvy Silnice LK a.s. na BĚŽNOU 
ÚDRŽBU 2019 ve výši 18.000.000 Kč,

6) výdaje v kapitole 913 07 – Příspěvkové organizace, odbor kultury, památkové 
péče a cestovního ruchu, Oblastní galerie Liberec - posílení rozpočtu 
na financování oprav ve výši 500.000 Kč,

7) výdaje v kapitole 914 02 – Působnosti, odbor regionálního rozvoje a evropských 
projektů, Žena regionu ve výši 30.000 Kč,

8) výdaje v kapitole 914 04 – Působnosti, odbor školství, mládeže, tělovýchovy 
a sportu, EDULK.cz - porušení rozpočtové kázně, ve výši 4.500.000 Kč, 

9) výdaje v kapitole 914 06 – Působnosti, odbor dopravy, v celkové výši 
6.500.000 Kč, v tom
a) Odbavovací systémy IDOL ve výši 5.000.000 Kč,

b) Údržba cyklodopravy - Značení Frýdlantsko - Kolem kolem Jizerek ve výši 
1.000.000 Kč,

c) Údržba cyklodopravy - cyklostezka Cvikov – Svor ve výši 500.000 Kč,

10) výdaje v kapitole 914 07 – Působnosti, odbor kultury, památkové péče 
a cestovního ruchu v celkové výši 680.000 Kč, v tom
a) Vnímání destinace - marketingový výzkum, videospoty ve výši 600.000 Kč,

b) Kniha roku ve výši 80.000 Kč,

11) výdaje v kapitole 917 04 – Transfery, odbor školství, mládeže, tělovýchovy 
a sportu v celkové výši 35.700.000 Kč, v tom
a) Nespecifikovaná rezerva pro potřeby, které v oblasti sportu a tělovýchovy 

vzniknou v průběhu roku ve výši 30.000.000 Kč,
b) Obec Bedřichov – Zasněžování ve výši 5.000.000 Kč,

c) City Cross Run - Česká Lípa ve výši 300.000 Kč,

d) Nature Run Liberec ve výši 400.000 Kč,

12) výdaje v kapitole 917 05 – Transfery, odbor sociálních věcí, dofinancování 
projektu - SLUNCE VŠEM, z.s., přístavba Centra denních služeb Turnov ve výši 
1.542.000 Kč, 

13) výdaje v kapitole 917 06 – Transfery, odbor dopravy v celkové výši 
1.147.000 Kč, v tom
a) Dotace na nostalgické jízdy a propagaci IDOL ve výši 300.000 Kč,

b) Lípa - Bor na kole ve výši 847.000 Kč,

14) výdaje v kapitole 917 07 – Transfery, odbor kultury, památkové péče 
a cestovního ruchu v celkové výši 11.300.000 Kč, v tom
a) Podpora rozvoje turistické oblasti Český ráj ve výši 100.000 Kč,

b) Podpora rozvoje turistické oblasti Krkonoše ve výši 100.000 Kč,

c) Podpora rozvoje turistické oblasti Jizerské hory ve výši 100.000 Kč,

d) Podpora rozvoje turistické oblasti Lužické hory ve výši 100.000 Kč,

e) Podpora rozvoje turistické oblasti Máchův kraj ve výši 100.000 Kč,

f) "Liberec 2019, 30 let svobody" ve výši 200.000 Kč,
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g) NPÚ - Rok Gallasů a Clam Gallasů ve výši 300.000 Kč,

h) Svaz knihovníků a informačních pracovníků (SKIP) - Bookstart – S knížkou 
do života – pro knihovny Libereckého kraje ve výši 200.000 Kč,

i) Ing. Švaříček - Výstava Himaláj ve výši 100.000 Kč,

j) Příspěvek na společné financování investic do příspěvkových organizací 
zřizovaných Libereckým krajem a statutárním městem Liberec v oblasti 
kultury a cestovního ruchu ve výši 10.000.000 Kč,

15) výdaje v kapitole 919 03 – Pokladní správa, ekonomický odbor, Rezerva 
na řešení věcných, finančních a organizačních opatření orgánů kraje, ve výši 
44.770.000 Kč,

16 výdaje v kapitole 920 05 – Kapitálové výdaje, odbor sociálních věcí v celkové 
výši 15.000.000 Kč, v tom
a) Domov a Centrum aktivity Hodkovice - výstavba objektu – Dům Jana pro 

klienty s RS ve výši 9.000.000 Kč,
b) Domov důchodců Velké Hamry, p. o. - přístavba DZR - navýšení kapacity 

I. etapa ve výši 6.000.000 Kč,
17) výdaje v kapitole 920 07 – Kapitálové výdaje, odbor kultury, památkové péče 

a cestovního ruchu, Preciosa - Ochranná známka Křišťálové údolí, ve výši 
574.000 Kč,

18) výdaje v kapitole 920 08 – Kapitálové výdaje, odbor životního prostředí 
a zemědělství, Pořízení studie "Posouzení ekonomické efektivity velkých 
protipovodňových opatření na Lužické Nise" ve výši 300.000 Kč,

19) výdaje v kapitole 920 14 – Kapitálové výdaje, odbor investic a správy 
nemovitého majetku, v celkové výši 32.470.000 Kč, v tom
a) Domov důchodců Rokytnice n. J. - přístavba lůžkového a evakuačního 

výtahu ve výši 610.000 Kč,
b) Revitalizace dolního centra Liberce ve výši 21.860.000 Kč,
c) Střední průmyslová škola, Česká Lípa, Havlíčkova 426, p.o. - havárie 

střechy na objektu DM ve výši 10.000.000 Kč,
     20) výdaje v kapitole 923 14 – Spolufinancování EU, odbor investic a správy 

nemovitého majetku, IROP COV řemesel, Jablonec nad Nisou – Zabezpečení 
objektu odborných dílen po havárii stropu ve výši 25.000.000 Kč,

     21) výdaje v kapitole 926 02 – Dotační fond, odbor rozvoje a evropských projektů, 
Programy resortu regionálního rozvoje a evropských projektů, 2.2 Regionální 
inovační program ve výši 650.000 Kč,

     22) výdaje v kapitole 926 06 – Dotační fond, odbor dopravy, Programy resortu 
dopravy v celkové výši 6.230.000 Kč, v tom
a) 6.1 - Podpora rozvoje cyklistické dopravy ve výši 6.000.000 Kč,
b) 6.3 - Podpora projektové přípravy ve výši 230.000 Kč,

23) výdaje v kapitole 926 07 – Dotační fond, odbor kultury, památkové péče 
a cestovního ruchu, Programy resortu kultury, památkové péče a cestovního 
ruchu, Program 7.2 Záchrana a obnova památek v Libereckém kraji ve výši 
5.000.000 Kč,

     24) výdaje v kapitole 932 08 – Fond ochrany vod, odbor životního prostředí 
a zemědělství, finanční rezervy Fondu ochrany vod – vratky za odběr podzemní 
vody z Fondu ochrany vod ve výši 4.000.000 Kč

a  u k l á d á

Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu ekonomiky, správy majetku 
a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2019.
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Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 43 PRO: 28 PROTI: 1 ZDRŽEL SE: 2 NEHLASOVAL: 2 VÝSLEDEK: byl přijat

43. Dodatky č. 1 ke Smlouvám o finanční spoluúčasti na organizaci Her IX. letní 
olympiády dětí a mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji číslo OLP/5605/2018 
(Jihomoravský kraj) a OLP/5606/2018 (Pardubický kraj)

Předkladatel Petr Tulpa
Představil projednávaný materiál.

Diskuze
Do diskuze se nikdo nepřihlásil.

Hlasování o návrhu usnesení

USNESENÍ č. 186/19/ZK
Dodatky č. 1 ke Smlouvám o finanční spoluúčasti na organizaci Her IX. letní olympiády 
dětí a mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji číslo OLP/5605/2018 (Jihomoravský kraj)
a OLP/5606/2018 (Pardubický kraj)

Zastupitelstvo kraje po projednání

s c h v a l u j e

1. dodatek č. 1 ke Smlouvě o finanční spoluúčasti na organizaci Her IX. letní olympiády 
dětí a mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji č. OLP/5605/2018, uzavřené mezi 
Libereckým krajem a Jihomoravským krajem, IČO 70888337, se sídlem Žerotínovo 
náměstí 449/3, 601 82 Brno,

2. dodatek č. 1 ke Smlouvě o finanční spoluúčasti na organizaci Her IX. letní olympiády 
dětí a mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji č. OLP/5606/2018, uzavřené mezi 
Libereckým krajem a Pardubickým krajem, IČO 70892822, se sídlem Komenského nám. 
125, Pardubice, 532 11

a  u k l á d á

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit předložení k podpisu Petru Tulpovi, 
náměstkovi hejtmana, řízení resortu školství, mládeže, tělovýchovy, sportu a zaměstnanosti

1. dodatek č. 1 ke Smlouvě o finanční spoluúčasti na organizaci Her IX. letní olympiády 
dětí a mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji č. OLP/5605/2018, uzavřené mezi 
Libereckým krajem a Jihomoravským krajem, IČO 70888337, se sídlem Žerotínovo 
náměstí 449/3, 601 82 Brno,

Termín: 31. 05. 2019

2. dodatek č. 1 ke Smlouvě o finanční spoluúčasti na organizaci Her IX. letní olympiády 
dětí a mládeže ČR 2019 v Libereckém kraji č. OLP/5606/2018, uzavřené mezi 
Libereckým krajem a Pardubickým krajem, IČO 70892822, se sídlem Komenského nám. 
125, Pardubice, 532 11.

Termín: 31. 05. 2019

HLASOVÁNÍ Č.: 44 PRO: 32 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat
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44. (41.) Náměty a připomínky

Martin Půta
Upozornil na to, že zastupitelstvo v červnu bude nejspíše obdobně přesunuto jako dnešní, 
a to z důvodu pořádání Her IX. letní olympiády dětí a mládeže ČR 2019, protože z řad 
zaměstnanců je spousta dobrovolníků.

Celá tato diskuze a celý audio-video záznam z jednání ZK je k dispozici na webu LK.

--- XXXXX ---

Martin Půta, hejtman Libereckého kraje, ukončil 4. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje 
v 17.31 hodin. 

5. zasedání zastupitelstva kraje v roce 2019 se bude konat dne 28. 5. 2019 od 14.00 hodin.

Ověřovatelé zápisu

prof. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D. Mgr. František Lufinka

……………………………….
Martin Půta

hejtman Libereckého kraje

V Liberci 29. 4. 2019
Zapsala Bc. Martina Bambuszová


